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روزنامه

از  استان قم گفت:  تجارت  و  رییس سازمان صنعت، معدن 
ابتدای سالجاری تا پایان آذرماه همراستا با راهبرد جهش تولید، 
۱۱۰ پروانه بهره برداری ایجادی در بخش صنعت استان صادر 
شده است. محمود سیجانی بیان کرد: صدور این تعداد پروانه 
بهره برداری ایجادی در بخش صنعت استان با سرمایه گذاری 
و  ۲هزار  برای  اشتغال  ایجاد  و  ریال  ۴۴۸میلیارد  و  پنج هزار 
۴۷۳ تن همراه بوده است. وی افزود: همچنین دراین مدت ۸۲ 
فقره پروانه بهره برداری توسعه ای با ۲هزار و ۸۶۰ میلیارد ریال 
سرمایه گذاری و اشتغالزایی برای یکهزار و ۱۷۶ تن صادر شد که 

نقش مهمی در افزایش سطح تولید محصولات صنعتی استان

فرماندار قم با بیان اینکه بسیج سازندگی ثابت کرده در تمامی 
عرصه ها نیرویی بالاقوه، بالافعل قوی، عالم، متخصص و توانمند 
است، گفت: بسیج سازندگی با ما همراهی های خوبی داشته و در 
جهت محرومیت زدایی همواره پیشقدم بوده است. دکتر مرتضی 
حیدری با اشاره به اینکه بسیج میراث ماندگار امام خمینی)ره( 
است که طی چهار دهه با هدایت و زعامت رهبر معظم انقلاب 
هنوز برای تحقق آرمانهای والای انقلاب تلاش می کند، اظهار کرد: 
ما در انجام وظایف و ماموریت های مربوطه هر جایی با مشکلات و 
موانع مواجه می شویم با بسیج سازندگی مشکل را رفع می کنیم. 

وی با تاکید بر اینکه بسیج سازندگی به ویژه در یک سال گذشته

رییس سازمان صنعت ، معدن و تجارت استان قم خبرداد
صدور110 پروانه بهره برداری صنعتی

فرماندار قم عنوان کرد
بسیج سازندگی طلایه دار محرومیت زدایی 
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اوضاع فعلی، زیبنده این شهر مقدس نیست 

تحقیر درمان
 دردهای ما نیست

 این هم از مصائب این کشور است که هر موضوعی به 
سرفصلی برای مناقشه بدل می شود و گوشه ای از سرمایه 
اجتماعی و توان ملی را می فرساید، نمونه اش واکسن کرونای 

ایرانی.  چندین ویدئو برای مسخره کردن واکسن کرونای ایرانی ساخته شده و موضوع 
لطیفه ها هم شده است. این گونه شوخی ها چیز عجیبی نیست برای واکسن های خارجی 
هم ساخته شده است اما ما باید نسبت مان را با این واکسن هم چون نمونه ای از این گونه 
موضوعات مشخص کنیم.  نظر من این است برای اندیشه و قضاوت درباره واکسن ایرانی به 

مسائل زیر توجه داشته باشیم:
یک. واکسن را سیاسیون ایران نمی سازند که مصاحبه می کنند و خبرش را می دهند. 
واکسن در آزمایشگاه ها و مراکز تحقیقاتی و کارخانجات دارویی توسط متخصصان علوم مرتبط 
ساخته می شود. آنها انسان های متخصص ایران دوستی هستند که می خواهند برای بهبود 

وضع انسان، واکسن بسازند. حساب آنها از سیاست جداست.
دو. همه کشورها و شرکت های مهم داروسازی و ساخت واکسن، برای پیشبرد کارشان 
همکاری فناورانه )Technological collaboration(  می کنند. ایرادی نیست که ایران هم با 
هر کشور دیگری، چین، کوبا، هند یا ... همکاری فناورانه داشته باشد. جهان امروز از اساس بر 
همکاری فناورانه در همه محصولات – از خودرو تا دارو تا تسلیحات – بنا شده است. همکاری با 
کشورهای دیگر نقطه قوت است. سه. مطالبه کردن شفافیت مقامات سیاسی در اطلاع رسانی 
درباره واکسن ایرانی، ضرورت طی شدن همه مراحل تخصصی و پروتکل های تأیید واکسن 
صداقت  نکردن،  اجرا  شو  سیاسی کاری،  از  دوری  جهانی،  معتبر  استانداردهای  مطابق 
داشتن، و هر آن چه حافظ امنیت انسانی و جان مردم باشد، با حمله کردن و مسخره کردن 
واکسن ایرانی خیلی فرق دارد.  چهار. سرعت جهان در رسیدن به واکسن، قطعاً عوارضی برای 
درست طی شدن مراحل تحقیقات، طراحی، آزمایش، تأیید و تولید واکسن های کرونا داشته 
است. اعتماد جهانیان به واکسن های موجود به صورت حداکثری هم جذب نشده است. 
بسیاری از مردم کشورهای توسعه یافته هم تزریق واکسن را نپذیرفته و رسانه ها در صحنه سازی 
نبودن تزریق کرونا توسط مقامات سیاسی جهان هم تردید کرده اند. مسأله واکسن کرونا، 
جهانی است و به ایران اختصاص ندارد.  صادقانه پیشنهاد می کنم بین زحمات متخصصان 
ایرانی که برای تولید واکسن در شرایط سخت کشور، تحت تحریم، با کمبود منابع و ... تلاش 
کرده  و می کنند؛ و فرایند سیاسی مرتبط با واکسن تفاوت قائل شویم. زحمت متخصصان 
را پاس بداریم، و از سیاسیون درخواست کنیم شفاف باشند، هرگز واکسن را ابزار نمایش 
سیاسی نکنند، و سیاست را در این امر تخصصی دخالت ندهند. شفافیت داروی این درد 
است.  حمله به واکسن ایرانی و تمسخر آن، درمان نیست، بر دردها می افزاید. تحقیر خود 

درمان دردهای ما نیست.

جامعه مدرسین حوزه علمیه قم :

پاکستان جلوی تعرض تروریست ها به 
مسلمانان را بگیرد

جامعه مدرسین حوزه علمیه قم در واکنش به حادثه معدن زغال سنگ بلوچستان پاکستان 
در پیامی آورده است: دولتمردان پاکستانی موظف هستند حافظ خون و جان مسلمانان در 
این کشور باشند و دست گروه های تروریستی و تکفیری ها را از تعرض بر جان مسلمین باز 

دارند. 
به گزارش شنبه شب پایگاه اطلاع رسانی جامعه مدرسین در این پیام آمده است: حادثه 
دلخراش و خونین کشتار کارگران شیعه معدن زغال سنگ در ایالت بلوچستان پاکستان که 
در نهایت قساوت و سبعیت توسط تروریست های داعشی صورت گرفت، فاجعه ای دردناک 

و غم انگیز است.
 پیام ادامه یافته است: دستان جنایتکار، قلب های کینه جو و جهل و تعصب تکفیری ها، 
امروز تحت هدایت سرویس های اطلاعاتی و امنیتی استکبار است و این جانیان در پناه 

حمایت های آنان خونریزی و جنایت  می کنند.
پیام حاکی است: جامعه مدرسین حوزه علمیه قم ضمن اعلام مراتب همدردی و تألم خود 
نسبت به خانواده  شهدای این حادثه اعلام می دارد: دولتمردان پاکستانی موظفند حافظ 
خون و جان مسلمانان در این کشور باشند و دست گروه های تروریستی و تکفیری ها را از 
تعرض بر جان مسلمین باز دارند. پیام می افزاید: پیگیری های قضایی و امنیتی و همچنین 
قصاص جنایتکاران از مطالبات به حق و مسلم خانواده های داغدار است و مقامات پاکستانی 

باید تا تحقق کامل مطالبات و اجرای عدالت پیگیر باشند.
در این پیام تصریح شده است: باید هرچه سریع تر مراسم تشییع و تدفین شهیدان این 

فاجعه اندوهبار، در شکوه و آرامش برگزار شود و حرمت پیکر آنان گرامی داشته شود.

آیت الله اعرافی:

 هویت و ذات اصلی حوزه تبلیغ دین است 
 مدیرحوزه های علمیه کشور گفت: هویت و ذات و رسالت اصلی حوزه تبلیغ دین است. 
آیت الله علیرضا اعرافی دیروز در آئین تودیع و معارفه مدیرکل سابق و جدید تبلیغات 
اسلامی قم اظهار داشت: سرمایه حوزه علمیه قم، جریان  جوشان تبلیغ است و مبلغان 

دین، همواره مایه افتخار این نهاد دین بوده اند.
مدیرحوزه های علمیه کشور افزود: هویت و ذات و رسالت اصلی حوزه تبلیغ دین است 
و حوزه بدون پیام رسانی دین معنایی ندارد، براین اساس تبلیغ ما نیازمند نگاهی کلان، 

تمدنی، راهبردی، علمی و عمیق و هدفمند است تا بتواند اثرگذار باشد.
وی بیان کرد: مبلغان حوزه باید از یک نقشه و افق بلند راهبردی در جریان های تبلیغی 

برخوردار باشند تا در عرصه های مختلف به ویژه بین المللی موفق باشند.
آیت الله اعرافی عنوان کرد: حوزه امروز به مبلغانی نیاز دارد که عمیق و صاحب اندیشه 
و فکر و درک صحیح باشند و نیازها را بشناسند، به خصوص پس از انقلاب با مسائل و 

اقتضائات جدیدی مواجه شدیم و باید بر اساس آن، نیازها را بشناسیم.
وی خاطرنشان کرد: در عصر انقلاب اسلامی، نگاه تمدنی دارای ارزش والایی است و 

این نگاه تمدنی به علم و دانش نیاز دارد.
امام جمعه قم تصریح کرد: شناخت نقاط آسیب ساز تمدن غربی لازمه امر تبلیغ است و 
مبلغان باید خطرات و آفات تبلیغ را به خوبی بشناسند تا گرفتار شکل گرایی، حرکت های 

صوری و تشریفاتی نشویم.
وی اظهار داشت: البته حوزه و روحانیت نگاه منصفانه ای به پیشرفت های تمدن غرب 
و نقاط مثبت آن دارد، ازاین رو یکی از این نیازهای جدید تبلیغ، شناخت درست مزیت ها 
و آسیب های غرب است، چراکه انقلاب اسلامی امروز در یک رویارویی تمدنی با غرب 
قرارگرفته است. آیت الله اعرافی گفت: هدف و غایت اصلی حوزه علمیه مسئله تبلیغ و 
رسانه بودن است و در این مسیر نیز جمعیت عظیمی از طلاب مبتدی تا علمای بزرگ 

جهان تشیع قرار دارند تا اقدام مشترک تاریخی شکل بگیرد.
مدیر حوزه های علمیه افزود: در آستانه یک صد سالگی حوزه علمیه قم هستیم و این 
یک صد سال، پرونده ای زرّین از تبلیغ و فعالیت های اثرگذار در سطح داخل و بین الملل 

است که در تاریخ حوزه های علمیه بی سابقه بوده است.
امام جمعه قم بیان کرد: حوزه علمیه قم همچنان باید حوزه تمدن ساز، تأثیرگذار، 
موج آفرین و تحول بخش باشد؛جایگاه ویژه قم به ویژه در زمان وقوع نهضت امام خمینی 
آیت الله  مرحوم  درس  کرسی  از  خمینی)ره(برآمده  امام  و  است  ارزشمند  بسیار  )ره( 

عبدالکریم حائری فعالمان بزرگ است.
وی تصریح کرد: به نظر می رسد هنوز  به دغدغه رهبر انقلاب اسلامی پاسخ مناسبی 
داده نشده درحالی که باید قم شهری در رتبه های برتر به لحاظ فکری، فرهنگی، سیاسی، 

اجتماعی و معرفتی باشد.
 

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری قم:

نباید مشکلات مسکن مهر
دوباره تکرار شود 

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری قم با اشاره به وضعیت مطلوب منطقه پردیسان 
گفت: در زمان شروع طرح مسکن مهر، سازمان مدیریت شهری با اختصاص محلی در 
منطقه ۴ اقدام به صدور پروانه می کرد و باید زیرساخت های موجود برای طرح اقدام ملی 
مسکن با نوع کاربری های موردنیاز آن بررسی شود تا تجربه مسکن مهر و مشکلات آن 

دوباره تکرار نشود.
محسن بهشتی ظهر یکشنبه در چهارمین جلسه شورای تأمین مسکن استان با انتقاد از 
مشکل عدم صدور پروانه از سوی سازمان مدیریت شهری قم بیان کرد: ما تجربه ۱۲ ساله 
مسکن مهر را داریم و سازمان مدیریت شهری قم می تواند سیستم خاصی را پیگیری و 

طبق دستوری که دارند اقدام به صدور پروانه موقت کنند.
بهشتی با بیان اینکه مراحل انتقال ثبت نام شدگان شهرک امیرکبیر به استان قم صورت 
گرفته گفت: در بحث ثبت نام دو مشکل وجود دارد و در خصوص الحاق ۵۶۰ هکتاری 
شفاف سازی مطلوبی صورت گرفت و افرادی که ثبت نام کردند و فرم »ج« آن ها قرمز شده، 

از هیچ امکانات دولتی هم بهره مند نیستند و باید در این موضوع بازنگری صورت گیرد.
وی با اشاره به نگرانی مردم بیان کرد: مرحله سوم ثبت نام هم شروع شده و وزارت راه و 
شهرسازی باید در ارتباط بافرم »ج« از طریق رسانه ها و صداوسیما به مردم اطلاع رسانی 

کند و یک ماه فرصت داده شود تا مردم در این زمینه تعیین تکلیف شوند.

محمد فاضلی*
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هجمه  به  اشاره  با  قم  علمیه  حوزه  مدرسین  جامعه  رئیس 
و  دینی  هویت  حفظ  گفت:  قم،  شهر  به  دشمنان  فرهنگی 
فرهنگی این شهر و مقابله با توطئه های دشمنان، باید جزو 

حسینی  سیدهاشم  الله  آیت  باشد.   ما  اصلی  های  اولویت 
بوشهری در دیدار حجت الاسلام محمد قمی، رییس سازمان 
تبلیغات کشور، افزود: در طول سالهای اخیر، دشمنان برای 

مدیرعامل شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم خبرداد

آغازفروش 20هزارسهم از سهام شرکت تعاونی توسعه و عمران قم

استاندار قم تاکید کرد

ضرورت تسریع در صدور پروانه 
پروژه های اقدام ملی 

رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم:

 هویت فرهنگی قم 
باید حفظ شود
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وزیر آموزش  و پرورش:

 مدارس از اول بهمن حضوری می شوند

ملی،  اقدام  پروژه های طرح مسکن  در  قم گفت:  استاندار 
پروژه  اجرای  روند  با  زیرساختی همزمان  و  زیربنایی  اقدامات 
انجام شود. بهرام سرمست در چهارمین جلسه شورای تامین 

مسکن استان قم اظهار داشت: به دنبال تفاهم نامه وزارت راه 
و شهرسازی و وزارت کشور، در صدور پروانه پروژه های مسکن 
رییس جمهوری با بیان اینکه لایحه بودجه ۱۴۰۰ براساس قواعد و شرایط کشور طرح اقدام ملی تسریع شود. وی تاکید کرد: برای پیشرفت و 

تهیه و تنظیم شده است، تاکید کرد: دگرگون کردن شاکله و ساختار بودجه، مطمئنا 
غیرقابل قبول است. حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی در یکصد و نود و 
پنجمین جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت پس از ارائه گزارش بررسی لایحه 
بودجه ۱۴۰۰ در مجلس توسط رییس سازمان برنامه و بودجه، افزود: لایحه بودجه 
نتیجه مطالعات و بررسی تفصیلی و همه جانبه کارشناسان خبره دولت درباره 
الزامات و اقتضائات اقتصادی کشور بوده و این بودجه براساس قواعد و شرایط کشور

روحانی درجلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت :

دگرگون کردن شاکله و ساختار بودجه غیرقابل قبول است
 

رئیس قوه قضائیه با ابلاغ دستورالعملی، دادستانی کل کشور را موظف کرد: 
اموال و دارایی های نامشروع شناسایی و پس گرفته شود. به گزارش  مرکز رسانه 
قوه قضاییه، بهمن ماه سال ۹۸ بود که مجلس شورای اسلامی به منظور اجرایی 
شدن اصل ۴۹ قانون اساسی طرح »اعاده اموال نامشروع« را تصویب و آن را تبدیل 
به قانون کرد این قانون که با هدف مقابله و مبارزه با فساد تصویب شده به دنبال آن 
است که اموال نامشروع مسئولان را که به واسطه سوءاستفاده از جایگاه شغلی 

و مدیریتی آن ها کسب شده شناسایی و به بیت المال یا صاحبان حق بازگرداند.

با ابلاغ دستورالعمل اجرایی رئیس قوه قضاییه؛

اموال و دارایی نامشروع مسئولان پس گرفته می شوند

2 2

با حضور مدیرحوزه های علمیه و رییس سازمان تبلیغات اسلامی :

مدیرکل جدید تبلیغات اسلامی قم معارفه شد

رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم با اشاره به هجمه فرهنگی دشمنان به 
شهر قم، گفت: حفظ هویت دینی و فرهنگی این شهر و مقابله با توطئه های 

دشمنان، باید جزو اولویت های اصلی ما باشد. 
محمد  الاسلام  حجت  دیدار  در  بوشهری  حسینی  سیدهاشم  الله  آیت 
قمی، رییس سازمان تبلیغات کشور، افزود: در طول سالهای اخیر، دشمنان 
برای تغییر فضای دینی و فرهنگی قم، برنامه های زیادی را اجرا کرده اند که 
بر اثر آنها، شاهد تغییراتی در سطح این شهر بوده ایم که موجب نگرانی مقام 
معظم رهبری و مراجع عظام تقلید شده است. وی ادامه داد: در همین زمینه 
قرارگاهی در قم تشکیل شده است که امیدواریم به گونه ای تقویت شود تا 
شاهد بهبود وضعیت این شهر باشیم. چرا که اوضاع فعلی، زیبنده شهر مقدس 
قم نیست. امام جمعه قم به تلاش های شبانه روزی دشمنان برای اثرگذاری 
فرهنگی بر جامعه و بیان کرد: دشمنان ما روز به روز مجهزتر می شوند و علیه 

اسلام و انقلاب برنامه ریزی می کنند.
به گفته وی، آنها از طرق مختلف مخصوصا دنیای مجازی و رسانه و ماهواره، 

جوانان و فرهنگ ما را نشانه گرفته اند. براین اساس ما هم وظیفه داریم که با 
همه توان خود در مقابل توطئه ها بایستیم و پاسخ هجمه ها و شبهات را بدهیم.
و  فرهنگی  های  ناهنجاری  برخی  وجود  به  اشاره  با  بوشهری  حسینی 
اجتماعی، اظهار داشت: زمانی قدرت نداشتیم و نمی توانستیم کاری بکنیم، 
اما الان که دست ما باز است و نهادها و ارگان های مختلفی مشغول کارهای 
فرهنگی هستند، سوال این است که چرا همچنان آسیب ها و ناهنجاری های 
مختلفی در جامعه دیده می شود. وی تاکید کرد: چرا با وجود این همه نهاد و 
امکانات و برنامه های فرهنگی، همچنان تا شرایط مناسب فاصله داریم و کارها 

آنچنان که باید، به نتیجه نمی رسند؟
امام جمعه موقت قم یادآور شد: آرزوی ما قبل از انقلاب این بود که فرصت 
و عرصه ای برای تبلیغ دین فراهم شود. چرا که در آن دوران، محدودیت های 

زیادی وجود داشت و هر سخنی را نمی شد مطرح کرد.
وی با تاکید بر محدودیت عزاداری ها در پیش از انقلاب، افزود: افراد مختلفی 
به خاطر اظهار نظر تحت نظر بودند به گونه ای که در منابر علیه آمریکا و اسرائیل 

هم نمی شد حرفی زد و با گویندگان و خطبا، به شدت برخورد می کردند.
رییس جامعه مدرسین گفت: بعد از پیروزی انقلاب اسلامی، فرصت های بی 
نظیری برای تبلیغ دین و معارف اسلامی فراهم آمده که باید از آن به نحو احسن 
استفاده کرد. عضو هیات رئیسه مجلس خبرگان رهبری در ادامه سخنان، 
جوانان را سرمایه کشور و انقلاب دانست و افزود: ما باید روی نسل جوان سرمایه 

گزاری کنیم و برای سعادت دنیا و آخرت آنها برنامه ریزی داشته باشیم.
وی بیان کرد: امروزه شاهد هستیم حضور جوانان در مساجد در حد انتظار 
نیست که باید با برنامه های مناسب، آنها را برای حضور در مجالس مذهبی و 
مساجد تشویق کنیم. حسینی بوشهری گفت: اکثریت جوانان ما نگاه دینی 
دارند حتی اگر از برخی جنبه های ظاهری، مورد پسند ما نباشند. به گفته 
وی، باید توجه داشته باشیم اینها همان جوانانی هستند که در میادین مختلف 
مثلا تشییع باشکوه شهید حاج قاسم سلیمانی آن حماسه ها را می آفرینند. 
وی در پایان با تاکید بر حل معضلات و مشکلات مردم اظهار داشت: مساله 
معیشت مردم بسیار مهم است. وقتی یک نفر در تهیه ضروریات زندگی خود 
دچار مشکل باشد، نمی توانیم از او انتظار داشته تاشیم در مسائل سیاسی و 

فرهنگی با ما همراه باشد.

رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم:

 هویت فرهنگی قم باید حفظ شود

آیین تکریم و معارفه حجج اسلام رضا عزت زمانی 
و جدید  کل سابق  مدیران  زاده  مرتضی شعبان  و 
تبلیغات اسلامی قم، روز یکشنبه با حضور مدیرحوزه 
های علمیه و رییس سازمان تبلیغات اسلامی برگزار 

شد. 
مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قم در این آیین، 
اظهار کرد: هدف گذاری تبلیغات اسلامی قم در 
دوره جدید نیز مانند گذشته عمل به منویات مقام 
معظم رهبری در عرصه های دینی و فرهنگی خواهد 

بود.
حجت الاسلام و المسلمین مرتضی شعبان زاده 
قالب  در  باید  استان  های  گره  و  مشکلات  افزود: 

تعاملات نظام مند کاهش یابد.
وی یادآور شد: در دوران مدیریت مدیرکل سابق 
تبلیغات اسلامی قم، این نهاد از حاشیه و انزوا خارج 

و به متن امور وارد شد.

انتظار به جایی که رهبر  شعبان زاده ادامه داد: 
معظم انقلاب در پیشرانی و کانون اصلاحاتی بودن 
قم در تحولات کشور  دارند در دوره جدید باید تقویت 

شود.
مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قم گفت: تقویت 
با حوزه علمیه، جبهه  ارتباط عمیق و همیشگی 
با  تعامل  و  خارجی  و  داخلی  زائران  ها،  انقلابی 
دستگاه های اجرایی جهت گیری های اصلی این 

اداره کل در دوره جدید خواهد بود.
و  ساختاری  مشکلات  حل  گفت:  زاده  شعبان 
اجتماعی موجود در قم با تلاش یک دستگاه حل 
پای  مسئول  های  دستگاه  تمام  باید  و  شود  نمی 
کار بیایند. وی اظهار داشت: اصلاح سیما و چهره 
مردمی  جبهه  مشارکت  با  قم  ظاهری  و  عمومی 
جدی  صورت  به  اجرایی  های  دستگاه  و  انقلاب 

دنبال خواهد شد.

جریان  از  حمایت  در  ما  زاده،  شعبان  گفته  به 
انقلابی و تضعیف جریان معاند در قم کوتاه نخواهیم 
آمد و این مساله را هم کاملا شفاف و صریح بیان می 

کنیم.
اظهار  نیز  قم  اسلامی  تبلیغات  سابق  مدیرکل 
فعال کردن ظرفیت های حوزه در جبهه  داشت: 
تبلیغ و استفاده از ظرفیت نیروهای جهادی جهت 
گیری اداره کل تبلیغات اسلامی قم طی ۲ سال 

گذشته بود.
حجت الاسلام والمسلمین رضا عزت زمانی افزود: 
در مدت ۲ سال خدمت در قم مدیر حوزه های علمیه 
بستر مطلوبی برای همکاری در عرصه تبلیغ به وجود 

آورد.
برای خدمتگزاری  پرشور  یادآور شد: حضور  وی 
به مبتلایان کرونا اوج فعالیت های جهادی طلاب 

حوزه علمیه قم در یک سال گذشته بود.

با حضور مدیرحوزه های علمیه و رییس سازمان تبلیغات اسلامی :

مدیرکل جدید تبلیغات اسلامی قم معارفه شد

عکس: مهدی بخشی
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نامه سرگشاده محسن هاشمی به خواهرش فائزه؛

از مواضعت درباره ترامپ عذرخواهی کن
محسن هاشمی در پی اظهارات خواهرش فائزه هاشمی گفت: صمیمانه تقاضا 
دارم صحبتهای خود را اصلاح و از این موضع عذرخواهی کنی و  مانع تخریب پدر 

از طرف تجدیدنظر طلبان خارجی و افراطیون شوی.
محسن هاشمی فرزند مرحوم اکبر هاشمی رفسنجانی روز یکشنبه با انتشار 
نامه ای نسبت به اظهارات خواهرش، فائزه واکنش نشان داد. فائزه هاشمی در 
گفت وگوی تصویری با یکی از رسانه ها مدعی شده بود که »دوست داشتم ترامپ 

رای بیاورد چون فشارها می توانست ایران را مجبور به تغییر سیاست کند.« 
در پی این اظهارات محسن هاشمی، رییس شورای شهر تهران و عضو شواری 
مرکزی حزب کارگزاران با انتشار نامه ای به اظهارت خواهرش پاسخ داد. در این 
نامه آمده است: خواهر عزیزم فائزه، هنوز چهارمین سالگرد رحلت پدر، سپری 
الله  ناراحتی علاقمندان آیت  تو موجب  از  انتشار مصاحبه ای  نشده بود که 
هاشمی رفسنجانی والبته اعضای خانواده و را فراهم کرد و بهانه ای مناسب به 

افراطیون و تخریب گران پدر داد و برگ دیگری بر مظلومیتش اضافه شد.
وی افزود: نوشتن این سطور به معنای آن نیست که خود را بزرگتر یا فهمیده تر 
از تو می دانم، چرا که تقریبا هم سن و سوابق سیاسی تو کمتر از من نیست، ولی 
احساس وظیفه کردم که تذکراتی که بارها به شکل گفت وگوهای خانوادگی طرح 

شده بود را در قالب نامه سرگشاده بیاورم.
از  بسیاری  با  متفاوت  که  به خوبی می دانی  است:  آمده  نامه  این  ادامه  در 
شخصیتهای کشور، پدر، چهره ای نبود که مواضع وتفکراتش پوشیده باشد، از 
او هزاران صفحه اثر در قالب  کتاب، خاطرات، خطبه های نمازجمعه، سخنرانی، 
مصاحبه و ... باقیمانده است که حدود یکصد جلد آن تاکنون منتشر شده است.  
وی خطاب به فائزه هاشمی تاکید کرد: اتفاقا در موضوع ترامپ، برخطر او و 
تهدیدی که خودکامگی او هشدار علنی داده بود و گفتند که ترامپ چهره ای 
خطرناک و  قلدری که به اصول پایبند نیست و قواعد و مقررات را به راحتی به زیر 
پا می گذار، است. محسن هاشمی افزود: می دانی که ترامپ به واکنش احساسی 
و به دور از عقلانیت ایران در این ماههای آخر دل بسته بود تا بتواند آتش جنگ را 
روشن کند که با هوشیاری وتدبیر مسئولان، به ویژه رهبر انقلاب این توطئه ناکام 
ماند و ایران با سرافرازی و ترامپ با شکست، سخت ترین دوره تحریم ها را به پایان 
رساند. وی خاطر نشان کرد: قطعا خود خوب می دانی و معتقدی که ترامپ کاری 
جز تهدید، تحریم، بدعهدی، ترور، توهین علیه ایران انجام نداد و سیاستمداری 

لمپن وقمار باز است و من سقوط ترامپ را به ملتهای ایران و آمریکا تبریک گفتم.
محسن هاشمی خطاب به خواهرش گفت: می دانم که در سالهای اخیر 
برخوردهای نادرستی با تو، خانواده وفرزندت شده است که شاید باعث کشاندن 
تو به تندروی و خارج شدن از مشی میانه روی پدر گردیده، ولی این دلیل نمی شود 

که به رییس جمهور کشور بیگانه امید ببندی ودم از استقلال بزنی!
وی افزود: لذا از تو صمیمانه تقاضا دارم صحبتهای خود را اصلاح و از این 
موضع عذرخواهی کنی و  مانع تخریب پدر از طرف تجدیدنظرطلبان خارجی 

و افراطیون داخلی شوی.

 یک فعال سیاسی اصلاح طلب:

اصلاح طلبان در شرایط خطرناک هستند
یک فعال سیاسی اصلاح طلب با بیان این که اصلاح طلبان در شرایط خطرناک 
هستند، اظهار کرد: اکنون بهترین زمان است که اصلاح طلبان به خودشان 

بازگردند و نهادی ایجاد کنند که بتواند تصمیماتی با ضمانت اجرایی بگیرد.
قربانعلی قائمی در گفت وگو با ایسنا، با بیان این که شرایط اصلاح طلبان در 
انتخابات ۱۴۰۰ بهتر از انتخابات گذشته نیست، اظهار کرد: اصلاح طلبان در 
حال تلاش هستند که طرفداران خود را وارد انتخابات کنند، اما موفقیت آنها به 
فضای عمومی کشور، فعالیت رقبای آنها، نوع عملکرد شورای نگهبان و شرایط 

داخلی خود اصلاح طلبان بستگی دارد.
وی در مورد فضای عمومی کشور تصریح کرد: کشور به دلیل شرایط خارجی 
و بیماری کرونا تحت تاثیر قرار گرفته و به نظر می رسد انتخابات هم زیر سایه این 
مسائل دنبال می شود. در حال حاضر اولویت جامعه سیاسی کشور انتخابات 
نیست نه این که در این حوزه کار نکند بلکه در حال برنامه ریزی و برگزاری جلسات 
و رایزنی هستند ولی انتخابات اولویت اول این مجموعه نیست، زیرا شرایط کشور 
به لحاظ مسائل خارجی، بیماری کرونا و مسائل معیشتی یک شرایط عادی 
نیست و همه به دنبال این هستند که کشور به آرامش نسبی برسد تا در این شرایط 
انتخابات به خوبی برگزار شود زیرا در شرایط غیرعادی یا مشارکت کم می شود یا 

ممکن است مردم تصمیم بگیرند که زود از آن پشیمان شوند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب در مورد شرایط داخل اصلاح طلبان خاطر نشان 
کرد: دولت با حمایت اصلاح طلبان به قدرت رسید و همین مساله اکنون به پاشنه 
آشیل اصلاح طلبان تبدیل شده است زیرا آنها باید پاسخگوی عملکرد دولت 
باشند. در حالی که روحانی اعلام کرد وامدار هیچ جریانی نیست ولی بیشترین 

هزینه ها به اصلاح طلبان به خاطر حمایت از دولت وارد شده است.
قائمی ادامه داد: در حال حاضر اصلاح طلبان باید به یک مانیفست مشخص 
برسد الان زمان آن است که به خودشان بازگردد و نهادی ایجاد کنند که بتوانند 
تصمیماتی بگیرد که ضمانت اجرایی داشته باشد نه این که صرفا جمعی در 
میان اصلاح طلبان تصمیمی بگیرند اگر اینگونه باشد شاهد اشتعال در بین 
اصلاح طلبان خواهیم بود. وی در پایان گفت: اصلاح طلبان در شرایط خطرناک 
هستند بنابراین باید از اختلافات پرهیز کنند و ساختاری تشکیل دهند که 

متناسب با شرایط کشور بوده و ضمانت اجرایی داشته باشد.

رییس کل بانک مرکزی  

برای خرید واکسن کرونا تابع وزارت 
بهداشت هستیم

رییس کل بانک مرکزی گفت:  بانک مرکزی بدون سفارش وزارت بهداشت هیچ 
اقدامی را برای خرید واکسن انجام نمی دهد، اقدامی را هم که تاکنون انجام داده 
براساس قراردادی بوده که وزارت بهداشت با سازمان بهداشت جهانی برای خرید 
واکسن مشترک »کواکس« داشته است. »عبدالناصر همتی« در پاسخ به سوالی 
مبنی بر اینکه بانک مرکزی آمادگی خود را برای تامین مالی واردات واکسن های 
اروپایی، انگلیسی اعلام کرده بود، اما طبق فرمایشات رهبر معظم انقلاب واردات 
واکسن های اروپایی، انگلیسی ممنوع اعلام شده است، اکنون بانک مرکزی چه 
سیاستی را برای تامین مالی واکسن کرونا در دستور کار خود قرار خواهد داد، 
گفت: در ارتباط با خرید واکسن تابع وزارت بهداشت هستیم. همتی افزود: پیش 
پرداخت آن با تلاش بسیار به دلیل موانعی که آمریکا ایجاد کرده بود، انجام شد و 
بوسیله چند بانک، آن را در اختیار سازمان بهداشت جهانی قرار دادیم. رییس کل 
بانک مرکزی خاطرنشان کرد:  این موضوع که آیا همین روند ادامه دار است یا خیر، 
موضوعی است که وزارت بهداشت باید تایید کند و ما هم تابع فرمایشات رهبر 
معظم انقلاب هستیم. به گفته وی، بانک مرکزی وارد مباحث فنی و تخصصی 
بهداشتی نمی شود، فقط حمایت کننده از نظر پشتیبانی مالی است و هر آنچه را 

که در نظر داشته باشند در اختیارشان قرار خواهیم داد.

وزیر آموزش و پرورش:

پیشنهاد تعطیلی 2 هفته ای آموزش 
مجازی بررسی می شود

 وزیر آموزش و پرورش موافقت خود را با درخواست برخی خانواده ها و معلمان 
برای تعطیلی ٢ هفته ای آموزش مجازی اعلام کرد و گفت: به مسوولان ذیربط در 

آموزش و پرورش ماموریت دادم این پیشنهاد را بررسی کنند.  
محسن حاجی میرزایی روز یکشنبه  در حاشیه شانزدهمین گفت و گوی هفته 
در جمع خبرنگاران افزود: این پیشنهاد از مناطق مختلف به ما داده شده است 
که از همکاران در آموزش و پرورش خواسته شد اختیارات قانونی ما را برای این 

کار بررسی کنند.

چرا ایران و آمریکا وارد جنگ نمی شوند؟

به دنبال ترور سردار سلیمانی در ۱3 دی ۱398 تا همین روزها که مصادف 
است با اولین سالروز این ترور،  همواره در نظرها و تحلیل ها، احتمال بروز درگیری 
نظامی بین ایران و آمریکا مطرح بوده است. بحث مقاله  حاضر این است که 
احتمال بروز جنگ بین ایران و آمریکا بسیار اندک است، چرا که در شرایط کنونی 
جنگ به زیان هر دو کشور خواهد بود و آنان را از رسیدن به اهداف بلند مدت خود 
باز می دارد. هدف بلند مدت ایران حفظ  و گسترش نفوذ منطقه ای است و هدف 
بلند مدت آمریکا جلوگیری از افول قدرت و بازگشت به نقش رهبری  در نظام بین 

الملل است. 
معمولا جنگ زمانی به وقوع می پیوندد که از یک طرف همه راه های دیپلماسی 
بسته باشد و از طرف دیگر، فایده های آن بیشتر از هزینه ها باشد، و این با واقعیات 

کنونی نظام بین الملل و شرایط فعلی دو کشور ایران و آمریکا همخوانی ندارد. 
از روز ۱8 اردیبهشت ۱397 تا کنون که آمریکا از برجام خارج شد و سیاست 
»فشار حداکثری» علیه ایران را  اعمال کرد، ایران در چارچوب سیاست »صبر 
استراتژیک« همواره سعی کرده با حفظ پایبندی خود به برجام، یک »پل بازگشت 
به عقب« را برای خود حفظ کند. در شرایطی که دوران ریاست جمهوری ترامپ به 
پایان نزدیک می شود و در آستانه روی کار آمدن دولت بایدن هستیم که اعلام کرده 
قصد بازگشت به برجام را دارد، حفظ »پل بازگشت به عقب« توسط ایران، می تواند 
برای هر دو طرف مفید باشد و این به معنی باز بودن باب گفت وگو است. تحت 
این شرایط منطقی است که ایران و آمریکا از هرگونه اقدامی که به تخریب این پل 

بینجامد و راه دیپلماسی را مسدود کند، اجتناب کنند. 
در ماجرای ترور سردار سلیمانی هم ایران طی یک سال گذشته با اتخاذ یک 
سیاست حساب شده از تشدید درگیری با آمریکا پرهیز کرده و تسویه حساب در 
این قضیه را به خروج نیروهای آمریکایی از منطقه پیوند زده که مسلما در کاهش 

تنش میان دو کشور موثر بوده است. 
در صورت بروز جنگ شاید تصور بر این باشد که یکی از دو طرف، برنده و دیگری 
بازنده باشند، اما واقعیت این است که در صورت بروز درگیری بین این دو کشور، هم 
ایران و هم آمریکا بازنده اصلی هستند و برندگان این جنگ در منطقه، کشورهای 
»عربستان سعودی و اسرائیل« و در خارج از منطقه، »چین« هستند. به عبارت 
دیگر ایران و آمریکا وارد جنگی می شوند که هزینه های آن برای طرفین )ایران 

و آمریکا( و فایده های آن برای دیگران )عربستان،اسرائیل و چین( خواهد بود. 
در صورت وقوع جنگ، از یک سو ایران بازنده این جنگ است: چراکه از یک 
طرف سیاست »صبر استراتژیک« ایران بعد از خروج آمریکا از برجام و نیز در پی 
ترور سردار سلیمانی بی نتیجه خواهد ماند و در این مدت فقط هزینه های بی 
بازگشت را پرداخت کرده است؛ و از طرف دیگر صحنه رقابت منطقه ای را به دو 
دوشمن دیرینه خود یعنی عربستان سعودی و اسرائیل، واگذار می کند چراکه 
درگیر یک جنگ فرسایشی می شود و توان کمتری برای حفظ نفوذ منطقه ای 

خود خواهد داشت. 
اگر جنگی صورت بگیرد، قطعا عربستان و اسرائیل از آن در امان نخواهند بود اما 
این سودی برای ایران ندارد چراکه حفظ و گسترش نفوذ منطقه ای ایران، مستلزم 
برقراری آرامش در منطقه است. عربستان سعودی و اسرائیل با علم به مفید بودن 
محیط آرام منطقه برای گسترش نفوذ ایران، سعی دارند با تحریک آمریکا به جنگ 
علیه ایران، به اهداف خود که همان کاهش نفوذ منطه ای ایران است، دست یابند. 
از سوی دیگر، آمریکا نیز بازنده این جنگ خواهد بود با این تفاوت که باخت 
آمریکا هم زمان و پیوسته به هم در دو سطح منطقه ای و بین المللی خواهد بود. 
در سطح منطقه ای، خاطره تلخ جنگ عراق هنوز برای آمریکایی ها زنده است. 
در صورت بروز جنگ بین ایران و آمریکا، این جنگ به باتلاقی برای آمریکا تبدیل 
خواهد شد که بعید است به راحتی بتواند از آن خارج شود. تجربه امنیتی آمریکا در 
عراق آنان را وادار خواهد ساخت تا از الگوهای »کم شدت« در برابر ایران استفاده 
کنند. در این میان، اعزام نیروهای نظامی راهبردی آمریکا به منطقه را صرفا باید 

برای برقراری موازنه تهدید تجزیه و تحلیل کرد و نه شروع جنگ. 
در سطح بین المللی باید به رقابت شدید میان آمریکا و چین برای سیطره جهانی 
اشاره کنیم. حضور اضافی نیروهای آمریکایی در خاورمیانه و خلیج فارس، فرصت 
بیشتری در اختیار چین می گذارد تا نفوذ خود در جهان را، از اروپا تا خاورمیانه 
بسط دهد. بنابراین بهترین گزینه برای چین، حضور بلند مدت آمریکا در خاورمیانه 
و به ویژه درگیری نظامی این کشور در این منطقه است، چراکه درگیری نظامی 
آمریکا در منطقه خاورمیانه، به معنای هموار شدن راه ابر قدرتی چین است که 
همزمان بدترین گزینه برای آمریکا محسوب می شود. درگیری نظامی آمریکا در 
خلیج فارس، باعث توانفرسایی این کشور می شود. تاکتیک توانفرسایی یعنی 
اجازه دادن به رقیب در راستای هدر دادن منابع زیاد برای به دست آوردن منافع 
اندک و آمریکا نمی خواهد در دام این تاکتیک اسیر شود و عرصه رقابت بین المللی 

را به چین واگذر کند. 
بنابراین می توان نتیجه گرفت که ایران و آمریکا با علم به اینکه وقوع جنگ 
بین آنها هیچ منفعتی برای طرفین ندارد و فقط موجب استفاده دیگر بازیگران 
منطقه ای و بین المللی از این شرایط می شود، وارد درگیری نظامی نخواهند شد.
دانشجوی دکتری روابط بین الملل

رئیس دفتر رئیس جمهور:

نمی خواهیم زمین سوخته به دولت بعدی 
تحویل دهیم

 رئیس دفتر رئیس جمهور گفت: ما نمی خواهیم زمین سوخته به دولت بعدی 
تحویل دهیم. اتفاقا قصدمان این است که همه چیز را آماده تحویل دهیم و بر این 

اساس یک عده نباید بیخود و بی جهت تا این حد سنگ اندازی کنند.
محمود واعظی درخصوص این که منتقدان دولت در نقد های شان بیان می کنند 
برجام و تصمیمات دولت باعث شده ما در فعالیت های هسته ای به عقب بازگردیم 
و حتی عنوان می کردند که قلب رآکتور اراک سیمان ریخته شده، اما امروز شاهد 
غنی سازی ۲۰ درصدی اورانیوم هستیم، گفت:کسانی که در چند سال گذشته 
مرتب می گفتند این دولت باعث شده است فعالیت های هسته ای ما متوقف شود 
ببینند که در تمامی ابعاد چقدر اتفاقا فعالیت را گسترش پیدا کرده است به گونه ای 
که امروز تصمیم می گیریم بلافاصله با آژانس هماهنگ می کنیم و غنی سازی ۲۰ 
درصدی ما شروع می شود. رئیس دفتر رئیس جمهور تاکید کرد: آغاز غنی سازی 
۲۰ درصدی اورانیوم معنایش آن است که هیچ گاه سازمان انرژی اتمی ما چه 
در ارتباط با تحقیق و پژوهش و چه در ارتباط با نوآوری توقف نداشته و کارش را 
انجام داده است.  وی ادامه داد:اقدامات چند روز اخیر نشان می دهد آن کسانی 
که با برجام و مذاکرات ۱+۵ مخالف بودند در حال حاضر در عمل مشاهده می 
کنند که سازمان انرژی اتمی عملکردش در عرصه بین الملل برای اینکه فشار 
روی کشور ما کمتر شود و هم در عرصه داخلی برای این که ما کار هسته ای مان 
را بهتر انجام دهیم بسیار موفق تر بوده است. واعظی در پاسخ به سوالی مبنی بر 
این که برخی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی اذعان می کنند اگر نمایندگان 
مجلس و فشارهای آنان نبود دولت دست به غنی سازی ۲۰ درصد نمی زد؛ آیا 
دولت تحت فشار مجلس این اقدام را انجام داده یا این اتفاق در راستای گام های 
کاهش تعهدات برجامی ایران است، گفت: خودمان در ۵ مرحله اعلام کردیم که 
تعهداتمان را کاهش می دهیم که یکی از آنها هم این بود که غنی سازی را افزایش 
 دهیم . وی با تاکید بر این که برداشتن تحریم ها برای دولت مهم است، ادامه داد: 
باتوجه به اینکه ۶ ماه دیگر عمر دولت به پایان می رسد اما دولت برای رفاه مردم 
تلاش می کند تا تحریم ها برداشته شود و از این طریق روابط خارجی، بانکی، بین 

المللی، اقتصادی و دیپلماسی کشور با دنیا بهتر انجام شود.
رئیس دفتر رئیس جمهور خاطر نشان کرد: باید بتوانیم دیپلماسی خود را 
گسترش دهیم و فضای مناسبی به دست بیاوریم تا دولت بعدی که به روی کار 
می آید به راحتی کار کند، ما نمی خواهیم زمین سوخته به دولت بعدی تحویل 
دهیم. اتفاقا قصدمان این است که همه چیز را آماده تحویل دهیم و بر این اساس 

یک عده نباید بیخود و بی جهت تا این حد سنگ اندازی کنند.

اخبار

علی عیدی پور*

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: همه مسافرانی که از اروپا به صورت 
مستقیم یا غیرمستقیم از مرزهای هوایی، زمینی و دریایی وارد کشور می شوند، ضروری 
است علاوه بر تست مجدد در مبادی ورودی، به مدت مناسب و منطبق با پروتکلهای 

مربوطه در محل سکونت به صورت قرنطینه به سر برند.
به گزارش ایرنا از وبدا، در پی گسترش ویروس جهش یافته در اکثر کشورهای اروپایی، 
سعید نمکی در نامه ای خطاب به دکتر علیرضا رئیسی، معاون بهداشت وزارت بهداشت، 
روسای دانشگاه های علوم پزشکی را مکلف به اجرای همه دستورالعمل های مربوطه 
دانست. وی ادامه داد: پیرو مکاتبات و دستورالعمل های قبلی ضروری است با توجه به 
گسترش ویروس جهش یافته در اکثر کشورهای اروپایی، همه مسافرانی که از مقصد 
اروپا به صورت مستقیم یا غیرمستقیم از مرزهای هوایی، زمینی و دریایی وارد کشور 
می شوند، علاوه بر تست مجدد در مبادی ورودی به مدت مناسب و منطبق با پروتکل 

های مربوطه در محل سکونت به صورت قرنطینه به سر برند.  نمکی افزود: همکاران 
بهداشتی مکلفند همه روزه در مورد سلامتی و ردیابی علائم بیماری به طریق مقتضی 
پیگیری کنند و در صورت مثبت شدن تست فرد مذکور یا بروز علائم در وی، افراد 
مستقیم مرتبط از جمله خانواده و همچنین افراد غیرمستقیم مرتبط مانند رانندگانی که 
در ایاب و ذهاب آنان نقش داشتند،از لحاظ تست و سایر موارد مورد بررسی قرار گیرند. 
نمکی تاکید کرد: درخصوص ورود مسافران غیراروپایی همان گونه که قبلًا اعلام شده، 
ضروری است سطح بررسی ها و مراقبت های لازمه را افزایش داده و با پروتکل های 
سختگیرانه تر امکان هرگونه مغفول ماندن موارد مبتلا مرتفع شود. وزیر بهداشت افزود: 
بدیهی است در این راستا روسای دانشگاه های علوم پزشکی در استان های مرزی و 
همچنین در استانهایی که به شکلهای مختلف پذیرای مهمانهای خارجی هستند، 

مکلف هستند اجرای همه دستورالعملهای مربوطه را به دقت نظارت و پیگیری کنند.

دستور وزیر بهداشت ؛

انجام تست و قرنطینه برای مسافران ورودی از اروپا

 
رئیس قوه قضائیه با ابلاغ دستورالعملی، دادستانی کل کشور را موظف کرد: 

اموال و دارایی های نامشروع شناسایی و پس گرفته شود.
به گزارش  مرکز رسانه قوه قضاییه، بهمن ماه سال 98 بود که مجلس شورای 
اسلامی به منظور اجرایی شدن اصل ۴9 قانون اساسی طرح »اعاده اموال 

نامشروع« را تصویب و آن را تبدیل به قانون کرد
این قانون که با هدف مقابله و مبارزه با فساد تصویب شده به دنبال آن است که 
اموال نامشروع مسئولان را که به واسطه سوءاستفاده از جایگاه شغلی و مدیریتی 

آن ها کسب شده شناسایی و به بیت المال یا صاحبان حق بازگرداند.
در همین راستا حجت الاسلام والمسلمین رئیسی نیز در جهت اجرای همه 
جانبه و سریعتر این قانون و تقویت و تسریع مبارزه با فساد به خصوص فساد 
در بین مدیران و مسئولان، دستورالعملی را ابلاغ نموده که مرکز آمار و فناوری 
اطلاعات قوه قضائیه و دادستانی کل کشور را موظف میکند ظرف مدت یک ماه 
با کمک سامانه رسیدگی به دارائی و اموال مسئولان، مقدمات اجرای این قانون 

را فراهم و شناسایی اینگونه اموال را آغاز کنند.
بر اساس این دستورالعمل، سازمان بازرسی کل کشور، دیوان محاسبات، 
دستگاه های امنیتی، پلیس و سازمان های مردم نهاد به دادستانی کل کشور در 
شناسایی اموال نامشروع کمک خواهند کرد و دادستانی موظف است با اولویت 
رسیدگی به ثروت های کلان نامشروع و بدون ملاحظهی مقام و مسئولیت فرد 

خاطی به تخلفات رسیدگی نماید.
ماده ۱۱ این دستورالعمل تصریح میکند: »رسیدگی به اموال موضوع قانون و 
اعاده آن، منوط به وجود اتهام کیفری و یا اثبات جرم نیست و ترتیبات رسیدگی به 
اموال موضوع قانون نیز تابع ترتیبات شناسایی و رسیدگی به جرایم نمی باشد.«

دور زدن قانون و پنهان کردن اموال، ممنوع!
دستورالعمل اجرایی ذکر شده دادستان ها را موظف میکند، انتقال احتمالی 
این اموال نامشروع به همسر، خویشاوندان، شرکا و مرتبطین مسئول مربوطه 
را نیز با ذکر ادله و قرائن پیگیری و با آن برخورد کنند و راه فرار های اینچنینی 

را سد نمایند.
ضمن آنکه ردیابی پول هایی که به خارج از کشور منتقل شدهاند و استفاده 
از قابلیت های درون قوه قضاییه و دستگاه های اطلاعاتی و نظارتی کشور و 
همچنین فعال نمودن ظرفیت مقررات بین المللی، برای استرداد این اموال نیز 

جزو وظایف دادستانی کل کشور خواهد بود.
راه اندازی شعب ویژه برای اجرای سریعتر قانون

 اعاده اموال نامشروع
همچنین در این دستورالعمل و جهت اجرای سریع و عادلانه قانون، پیش بینی 
شده است که شعبه یا شعب حقوقی ویژه ای در تهران به همین منظور تشکیل 
دادگاه ها موظف  فرد خاطی،  اموال  بودن  نامشروع  اثبات  در صورت  گردد. 
هستند حکم به استرداد تمامی اموال مذکور و عواید ناشی از آن حسب مورد به 

عنوان جریمه یا خسارت به بیت المال یا صاحب حق را صادر نمایند.
بر اساس ماده ۲3 این دستورالعمل معاون اول قوه قضاییه مسئول نظارت بر 
حسن اجرای تکالیف دستگاه های مقرر در قانون و این دستور العمل و دادستان 
کل کشور مسئول نظارت قانونی بر عملکرد دادستان ها در این زمینه می باشند.
از آنجایی که اجرای بسیاری از اصول قانون اساسی از جمله اصل چهل 
و نهم با کمک قوانین عادی امکانپذیر می شود، نمایندگان مجلس در سال 
98، طرحی یک فوریتی را با نام اعاده اموال نامشروع به صحن مجلس بردند 
که قانون الحاق موادی به قانون نحوه اجرای اصل چهل و نهم قانون اساسی 

جمهوری اسلامی ایران، حاصل آن بود.
هدف از این طرح، باز پس گیری اموالی بود که برخی افراد و مقامات با سو 
استفاده از مقام و موقعیت و یا رانت و اعمال نفوذ به ناحق کسب کرده بودند و 

روشی قانونی برای اعاده این اموال وجود نداشت.
این قانون از جمله قوانین قضایی به شمار می رفت؛ چرا که بسیاری از تکالیف 
آن چه در مرحله اثبات نامشروع بودن اموال مورد بحث و چه اعاده آن ها به مردم، 
متوجه دستگاه قضا می شد. به همین دلیل قوه قضاییه برای سرعت دادن به 
اجرای همه جانبه این قانون ضد فساد و همچنین تحقق دقیق و مو به موی 
آن دستورالعملی تدوین کرد. در دستورالعمل قوه قضاییه به نهاد های نظارتی 
تکلیف و از مردم خواسته شده تا اطلاعات راجع به اموالی را که مظنون به عدم 
مشروعیتند، به دادستان کل کشور معرفی کنند. دادستان کل کشور پس از 
برای دادستان می فرستد و  را  اوری شده  بررسی مقدماتی، اطلاعات جمع 
دادستان با استفاده از ظرفیت های قوه قضاییه، تحقیق درباره منشا اموال مورد 

نظر و چگونگی جمع آوری آن ها توسط مظنون را آغاز می کند.
»قانون الحاق موادی به قانون نحوه اجرای اصل چهل و نهم قانون اساسی 
جمهوری اسلامی ایران« با عنوان طرح یک فوریتی اعاده اموال نامشروع در 
۱۲ ماده در جلسه علنی روز سه شنبه یکم بهمن ماه ۱398 در مجلس شورای 

اسلامی، تصویب شد و نهایتا به تأیید شورای نگهبان رسیده است.
این قانون در چهارم اسفند سال ۱۳۹۸ توسط رییس جمهور ابلاغ شد

براساس اصل چهل و نهم قانون اساسی، دولت موظف است ثروت های ناشی 
از ربا، غصب، رشوه، اختلاس، سرقت، قمار، سوء استفاده از موقوفات، سوء 
استفاده از مقاطعه  کاری ها و معاملات دولتی، فروش زمین های موات و مباحات 
اصلی، دایر کردن اماکن فساد و سایر موارد غیر مشروع را گرفته و به صاحب حق 
رد کند و در صورت معلوم نبودن او به بیت  المال بدهد. این حکم باید با رسیدگی 
و تحقیق و ثبوت شرعی بوسیله دولت اجرا شود. در همین راستا، رییس قوه 
قضاییه دستورالعمل اجرای »قانون الحاق موادی به قانون نحوه اجرای اصل ۴9 

قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران« را صادر کرد.

رییس جمهوری با بیان اینکه لایحه بودجه ۱۴۰۰ براساس قواعد و شرایط کشور تهیه 
و تنظیم شده است، تاکید کرد: دگرگون کردن شاکله و ساختار بودجه، مطمئنا غیرقابل 

قبول است.
حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی در یکصد و نود و پنجمین جلسه ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت پس از ارائه گزارش بررسی لایحه بودجه ۱۴۰۰ در مجلس 
توسط رییس سازمان برنامه و بودجه، افزود: لایحه بودجه نتیجه مطالعات و بررسی 
تفصیلی و همه جانبه کارشناسان خبره دولت درباره الزامات و اقتضائات اقتصادی 

کشور بوده و این بودجه براساس قواعد و شرایط کشور تهیه و تنظیم شده است.
رییس جمهوری ادامه داد: دولت همواره از نظرات مشورتی کارشناسان و فعالان 
اصلاحی  پیشنهادهای  و  دیدگاه ها  پذیرای  همچنین  و  کرده  استقبال  اقتصادی 
نمایندگان در مجلس بوده اما دگرگون کردن شاکله و ساختار بودجه، مطمئنا غیرقابل 
قبول است. روحانی گفت: زمان بررسی بودجه، زمان تغییر قوانین و قواعد اصلی 
فعالیت های اقتصادی نیست و نباید موجب شود که فعالان اقتصادی که پیشران 
امور توسعه کشور  به شمار می روند، دچار سردرگمی شوند از سوی دیگر تصمیمات 
بودجه ای نباید به هیچ وجه معیشت مردم بویژه قشرهای ضعیف و کم برخوردار را تحت 

فشار قرار دهد.
رییس جمهوری همچنین پس از ارائه گزارش رییس سازمان بورس از وضعیت بازار 

سرمایه، با تاکید بر اینکه بازار بورس یک نهاد اصلی در ایجاد و حفظ تعادل در اقتصاد 
کشور است، اظهارداشت: بورس بستر معاملاتی شفاف است و دولت همواره در پی 
تقویت و حمایت بازار بورس بوده و اولین گام و شرط حمایت و تقویت از این بازار را 

قاعده مندی و رعایت قانون در آن می داند.
از مداخلات غیر کارشناسی در بورس باید پرهیز شود 

رییس دولت تدبیر  و امید با بیان اینکه بورس سازوکارهای ویژه خود را دارد، تاکید 
کرد: سیاست گذاری های بورس نیز باید از طریق شورای عالی بورس انجام گیرد و از 
مداخلات غیر کارشناسی در بورس باید پرهیز شود. روحانی یادآورشد: رسالت این 
بورس، کشف قیمت واقعی محصولات بوده و سیاست اصولی دولت این است که 
قیمت گذاری کالاها بر اساس مکانیزم عرضه و تقاضا و قواعد بازار رقابتی انجام شود 
که این مسئله در نهایت به نفع بازار، تولیدکننده و مصرف کننده واقعی است. رییس 
جمهوری با اشاره به برنامه های دولت برای کنترل و مقابله با  افزایش بی دلیل قیمت  
برخی کالاها، تصریح کرد: دولت همواره بر اساس سیاست های اصلی خود مبنی 
بر تقویت بازار سرمایه با محوریت بورس، تلاش دارد با تسهیل فعالیت ها و کاهش 
محدودیت ها و اعتماد به شرکت های با سابقه و خوشنام و موثر که با ثبات رویه و با رعایت 
مقررات عمل کرده اند و همواره موجب رونق بازارهای داخلی و خارجی بوده اند، زمینه 

افزایش فعالیت و خرید و فروش در بورس کالا را فراهم کند.

روحانی درجلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت :

دگرگون کردن شاکله و ساختار بودجه غیرقابل قبول است

با ابلاغ دستورالعمل اجرایی رئیس قوه قضاییه؛

اموال و دارایی نامشروع مسئولان پس گرفته می شوند

رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: راهبرد 
کردن  اثر  بی  دشمن،  با  مواجهه  در  کشور  اصلی 

تحریم ها است.
از  پیش  نطق  در  روزیکشنبه  قالیباف  محمدباقر 
دستور خود در جلسه علنی مجلس، گفت: راهبرد 
کردن  اثر  بی  دشمن،  با  مواجهه  در  کشور  اصلی 
تحریم ها است که مقدمه رفع تحریم ها نیز محسوب 
می شود و برای رفع تحریم ها نیز باید تولید قدرت کرد. 
تولید قدرتی از جنس آنچه دانشمندان هسته ای به 
محسن  شهید  سرافراز  و  عزیز  دانشمند  خصوص 

فخری زاده انجام دادند.
منطقی،  افزود:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
درست و عقلایی دانستن قانون لغو تحریم ها از سوی 
این  آنکه  بر  تاییدی است  انقلاب مهر  رهبر معظم 
قانون ظرفیت مناسبی برای این هدف ایجاد و نظام 
محاسباتی دشمن را اصلاح می کند که دوران اعمال 

تحریم های بی هزینه بر به پایان رسیده است.
قالیباف تصریح کرد: مجلس در حالی که فرصت 
سازی برای رفع تحریم ها را در دستور کار خود قرار 
داده است، ریل گذاری برای بی اثرکردن تحریم ها را 

راهبرد اصلی خود می داند که مهمترین اقدام تاکید 
بر اصلاح ساختار بودجه بعنوان سند مالی کشور 
است که در آن می توان با کاهش و شفافیت کسری 
بودجه، تورم بیش از حد را کنترل کرد و با رویکرد 
ضدتبعیض و اشتغال زا، مسیر اقتصاد سال آینده 

کشور را به نفع مردم و کارآفرینان جهت داد.
رهبر  مدبرانۀ  و  حکیمانه  بیانات  کرد:  تاکید  وی 
معظم انقلاب در سالروز قیام تاریخی مردم قم، که 
آیندۀ رسیدن به ایران قوی را ترسیم کرد، به عنوان 
فصل الخطاب، نقشه راه پیگیری مطالبات مردم را 
برای همه ما مسئولین جمهوری اسلامی روشن کرد.
به رسمیت  را  ایران  باید حقوق ملت  جبهه غرب 
بشناسد قالیباف اظهار کرد: جبهه غرب باید بداند که 
حقوق ملت ایران را به رسمیت بشناسد و اگر فشاری 
به مردم ایران وارد کرد، باید خود را آماده پرداختن 
هزینه متناسب با آن کند. برجام برای ما توافقنامه ای 
مقدس نیست بلکه با شروطی مورد پذیرش جمهوری 
لذا  کند،  رفع  را  تحریم ها  تا  گرفته  قرار  اسلامی 
بازگشت آمریکا به برجام برای ما اهمیتی ندارد بلکه 
برای ما فقط و فقط رفع عملی و قابل لمس تحریم ها 

موضوعیت دارد. رئیس قوه مقننه کشورمان تصریح 
کرد: ما بدون اینکه بدنبال خروج از برجام باشیم، 
براساس مواد 3۶ و 37 برجام حق داریم در برابر اجرا 
نشدن تعهدات طرف مقابل، تعهدات خودمان را اجرا 
نکنیم، لذا با قاطعیت اعلام می کنیم ایران زمانی 
تعهدات خود را اجرا می کند که آن ها نیز تعهدات خود 
را عمل کنند و همه تحریم های برجامی و دستورات 

اجرایی رئیس جمهور آمریکا را رفع کنند.
نباید به رفع حقوقی و کاغذی تحریم ها 

دلخوش کرد
قالیباف افزود: امضای بایدن هم برای ما تضمین 
اوباما-بایدن  دولت  دوره  بدعهدی  تجربه  و  نیست 
نشان داد که نباید به رفع حقوقی و کاغذی تحریم ها 
دلخوش کرد. از نظر مردم ایران، زمانی تحریم ها، 
برداشته شده است که بتوانیم نفت خود را بفروشیم 
سازوکار  طریق  از  آن  فروش  از  حاصل  ارز  با  و 
رسمی بانکی، نیاز های مردم ایران را تامین کنیم و 
تولیدکنندگان و بازرگانان ما در دنیا تجارت کنند در 
این صورت ایران به تعهدات خود در چارچوب برجام 

عمل می کند.

رئیس مجلس تاکید کرد

راهبرد اصلی کشور؛ بی اثر کردن تحریم هاست
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فاصله گذاری  و  روزمره  ورزش  مانند  درست  هم  دندان  نخ  از  استفاده 
اجتماعی در طی پاندمی، یکی از مواردی است که می دانید برای شما مفید 

است، حتی اگر علاقه ای به انجام آن نداشته باشید...
بر طبق تحقیقات انجام شده مشخص شد بسیاری از افراد چندان اهل 
رعایت بهداشت دهان و دندان نیستند. مطالعه ی چاپ شده در مجله 
پریودنتولوژی اگوست ۲۰۱8 نشان داد که فقط 3۲ درصد آمریکایی ها 
هر روز نخ دندان می کشند، در حالی که 3۲ درصد دیگر هرگز نخ دندان 
نمی کشند. بنابراین اگر به تمیز کردن بین دندان هایتان خیلی اهمیت 
نمی دهید باید بدانید که تنها نیستید؛ اما آیا واقعاً نیاز است که حتماً نخ 
دندان بکشید؟ ما برای پاسخ به این سؤال نظر متخصصان دندانپزشکی را 

اینجا آورده ایم. با ما همراه باشید.
حالا اهمیت استفاده از نخ دندان چیست؟

تیم یافولا )Tim Iafolla( رئیس انستیتوی ملی تحقیقات دندان و جمجمه 
و صورت )NIDCR(، می گوید: "به زبان ساده، نخ دندان موجب تمیز شدن 
بین دندان ها، جایی که مسواک به آن ها نمی رسد، می شود. در واقع هدف 
این است که در ایجاد پلاک های دندانی یعنی همان پوشش چسبنده ی 
متشکل از باکتری ها و ذرات غذا که بر روی سطح دندان هایتان می چسبند، 

اختلال ایجاد کنید."
سالی کرام )Sally Cram(، پریودنتیست مستقر در واشنگتن دی سی و 
سخنگوی انجمن دندانپزشکی آمریکا، نیز در این باره می گوید: "مسواک 
زدن پلاک دندان هایتان را از خارج و داخل پاک می کند؛ اما در جایی که 
دندان هایتان همدیگر را لمس می کنند جایی است که مسواک نمی توان 
به خوبی و کامل آن ها را از بین ببرد اینجاست که نخ دندان باید کارش را به 

خوبی انجام دهد".
در صورت پاک نکردن پلاک از بین دندان ها، انواع علائم می توانند کم کم 

شروع شوند؛ بیایید یک نگاهی به آن ها بیندازیم:
طبق مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری ها )CDC(، سیگار کشیدن، 
دیابت، تغییرات هورمونی زنان، استرس، وراثت، دندان های کج و برخی 

داروها می توانند خطر ابتلا به بیماری های لثه را افزایش دهد
لثه های خونین و نفس بدبو

پلاک طولانی مدت می تواند باعث التهاب لثه )ژنژیویت( شود. دکتر یافولا 
می گوید: "شروع التهاب لثه ممکن است به کوتاهی ۲۴ ساعت باشد، به 

همین دلیل استفاده از نخ دندان یک بار در روز توصیه می شود."
علائم اولیه التهاب لثه شامل تورم در لثه ها و حساس شدن آن هاست به 
نحوی که هنگام مسواک زدن یا نخ دندان کشیدن دچار خونریزی می شود و 

فرد به طور مداوم دچار بدبویی در تنفس است.
خبر خوب؟

دکتر کرام می گوید: "التهاب لثه با انجام تمیزکاری های مکرر حرفه ای 
توسط دندان پزشک )جرم گیری( و مراقبت های بهداشتی بیشتر و بهتر در 
منزل مانند مسواک زدن و نخ دندان کشیدن قابل برگشت است و لثه ها 

دوباره سفت و صورتی می شوند و خونریزی ندارند.

لق شدن دندان ها
از بین بردن التهاب لثه در همان ابتدای به وجود آمدنش بسیار مهم است تا 

پیشرفت نکند و به یک بیماری جدی تر یعنی پریودنتیت منجر نشود.
دکتر یافولا می گوید: "زمانی که پلاک به سرعت از بین نرود، کلسیم بزاق 
را جذب می کند و خیلی زود سفت و سخت می شود که در این صورت 
فقط با ابزارهای تمیزکننده دندانپزشکی پاک می شود. اگر این پلاک های 
سفت و سخت شده یا همان جرم دندان به مدت طولانی در جای خود 
باقی بماند، می تواند منجر به پریودنتیت )تخریب استخوان اطراف دندان( 
شود. پریودنتیت یک بیماری التهابی است که می تواند باعث دور شدن 
لثه از دندان و از بین رفتن استخوان محافظ دندان شود. در نهایت این که 

پریودنتیت شدید منجر به شل شدن و از دست دادن دندان می شود. "
یک یا دو شب نخ دندان نکشیدن موجب افتادن دندان هایتان نخواهد 
شد، بنابراین در اینجا می توانید نفس راحتی بکشید. پریودنتیت به تدریج 
اتفاق می افتد، آن هم به دلیل عدم رعایت بهداشت دهان و دندان در طول 

زمان.
دکتر یافولا در این باره می گوید: "پریودنتیت ممکن است ماه ها یا سال ها 
طول بکشد، اگرچه این اتفاق از بیماری به بیمار دیگر متغیر است. با این 
حال التهاب لثه و پریودنتیت واکنش التهابی بدن در برابر پلاک و جرم است 

و برخی از افراد بیشتر از دیگران مستعد التهاب هستند."
طبق مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری ها )CDC(، سیگار کشیدن، 
دیابت، تغییرات هورمونی زنان، استرس، وراثت، دندان های کج و برخی 

داروها می توانند خطر ابتلا به بیماری های لثه را افزایش دهد.
پوسیدگی و حفره های دندانی

دهان ما دارای میکروبیوم های زیادی است که به طور معمول از سطح 
بالایی از باکتری های خوب و سطح پایینی از باکتری های بد تشکیل شده 

است.
دکتر کرام می گوید: "این توازن از میکروارگانیسم های خوب و بد وقتی که 
دچار بیماری پریودنتال می شوید برعکس می شود. یعنی مقدار باکتری های 
مضر که باعث التهاب و عفونت می شوند افزایش می یابد و این باکتری های 
مضر و حال به هم زن می توانند مرواریدهای سفید شما را نیز پوسیده کنند."
دکتر کرام می گوید: "این باکتری ها قند موجود در رژیم غذایی شما را 
تخمیر کرده و اسیدی ایجاد می کند که باعث سوراخ شدن دندان می شود."

بیماری ها و مشکلات جدی در سلامتی
وضعیت دهان شما تنها چیزی نیست که در هنگام تجمع باکتری های 
بد در معرض خطر باشد. دکتر کرام می گوید: "التهاب ناشی از تجمعات 
باکتریایی و بیماری پریودنتال وارد جریان خون می شود، جایی که می تواند 
به سایر قسمت های بدن حرکت کند و منجر به مشکلات سیستمی از جمله 
بیماری قلبی و احتمالًا دیابت شود و شما را در معرض خطر بیشتر حمله 
قلبی و سکته مغزی قرار دهد. با اشاره به اینکه حتی مواردی وجود داشته 
است که عفونت های دندان درمان نشده باعث ایجاد آبسه در مغز شده اند. 
بنابر این همان طور که می بینید بهداشت دهان و دندان صرفاً موجب حفظ 

و نگهداری دندان های شما نمی شود بلکه سلامت عمومی تان را نیز حفظ 
می کند."

ضد و نقیض های نخ دندان!
اکنون یک موضوع جالب وجود دارد: اگرچه رعایت بهداشت مناسب 
دهان و دندان جای فکر ندارد و متخصصان دندانپزشکی همه برای تمیز 
کردن دندان ها متفق القول هستند، اما برخی هنوز در مورد نیاز به نخ دندان 

یا عدم استفاده از آن حرف دارند.
یک بررسی چاپ شده در نشریه پریودنتولوژی بالینی در ژانویه ۲۰۱۵ 
شواهد متناقض و ضعیفی را برای استفاده از نخ دندان به عنوان وسیله ای 
برای جلوگیری از التهاب لثه، به دلیل عدم کارایی، نشان داد. سه ماه بعد، 
بررسی دوم در همان ژورنال گزارش داد شواهد ضعیفی از نقش نخ دندان در 

کاهش پلاک و التهاب لثه وجود دارد که نامشخص و یا خیلی کم اثر است.
و اما پاسخ دکتر یافولا؟ وی می گوید: "نتایج مطالعات متفاوت است و 
تحقیقات بیشتری در این مورد لازم است، به ویژه در مورد اینکه آیا نخ دندان 
تأثیری در پیشرفت بیماری لثه و پوسیدگی دندان دارد یا نه. همان طور که 
گفته شد، استفاده از نخ دندان راهی کم خطر و کم هزینه برای تمیز کردن 
قسمت هایی از دندان است که مسواک شما نمی تواند به آن برسد." ما در 

این خصوص بحثی نداریم.
5 اشتباه رایج در استفاده از نخ دندان + راهکار

اگر نخ دندان موجب درد و مشکل در بین دندان هایتان می شود ممکن 
است نشانه ی این باشد که این کار را اشتباه انجام می دهید. راهنمای 

متخصصان در این باره را در ادامه بخوانید.
۱. جلوی آینه نخ دندان می کشید

تصویر  که  هنگامی  چشم  و  دست  "هماهنگی  می گوید:  ایافولا  دکتر 
با  را  حرکت  این  افراد  از  بعضی  است؛  دشوار  بسیار  می شود  معکوس 
احساسشان راحت تر از دیدن می توانند انجام دهند. این تمرین کمی طول 
می کشد اما به زودی برای اکثر افراد بسیار طبیعی و راحت می شود، به 
خصوص اگر به الگوی نخ دندان کشیدن یعنی اول فک بالا بعد فک پایین و 

آن هم از چپ به راست پایبند باشید و از آن منحرف نشوید."
۲. نخ دندان را بین نوک انگشتان خود نگه می دارید

این موقعیت می تواند باعث خارج شدن نخ از دستتان شود. دکتر کرام 
می گوید: "پیچیدن نخ به دور انگشتان کنترل آن را آسان تر می کند. اگر به 
دلیل آرتروز یا کمبود مهارت در انجام این کار مشکل دارید، با دندان پزشک 

خود صحبت کنید."
۳. از نخ دندان خیلی کوتاه استفاده می کنید

به دور  با نخ استفاده نشده که  یافولا می گوید: "طول نخ دندان  دکتر 
انگشتان میانی و حلقه ی هر دو دست می پیچد، باید حداقل ۱8 اینچ )۴۵ 
سانتی متر( باشد. کنترل و استفاده از یک قطعه نخ طولانی تر نسبت به یک 

قطعه کوتاه، آسان تر است."
۴. لثه هایتان را می برید

دکتر یافولا می گوید: "این اتفاق می تواند باعث درد و آسیب به بافت ظریف 
بین دندانی شود. بهتر است از حرکت اره ای و آرام برای نخ دندان کشیدن 
استفاده شود، نه اینکه نخ دندان را بین دندان هایتان محکم و به صورت 
ضربه ای پایین بکشید. در ضمن اگر دندان هایتان خیلی به هم چسبیده 

است، از بین انواع نخ دندان، نوع نازک تر آن را انتخاب کنید."
5- کناره ی دندان هایتان را نادیده می گیرید

دکتر کرام می گوید: "در خط لثه، نخ دندان را به شکل C در برابر دندان 
خود خم کنید و آن را به سمت بالا و پایین حرکت دهید و به آرامی کنار هر 

دندان را مالش دهید."
با این توضیحات واقعاً چقدر بد است اگر نخ دندان نکشید؟

دکتر ایافولا می گوید: "هدف این است که هر روز پلاک بین دندان ها پاک 
شود، خواه با نخ باشد یا با روش های دیگر بین دندانی؛ اما اگر هرگز بین 

دندان هایتان را تمیز نکنید، باید بدانید که با آتش  بازی می کنید!"
دکتر یافولا می گوید: "هیچ کس بی عیب و کامل نیست و دقیقاً مانند رژیم 
گرفتن یا ورزش، با یک روز جا انداختنِ این کار صدمه ای نخواهد دید. در 
واقع، برخی از افراد هم هستند که خیلی خوش شانس هستند و با وجود 
اینکه هرگز نخ دندان نمی کشند دهان و دندان های سالمی دارند. با همه ی 
این ها یک دندان پزشک تقریباً همیشه می تواند تشخیص دهد کسی را که 
به طور منظم نخ دندان نمی کشد. معمولًا نادیده گرفتن نواحی بین دندانی 
علائم واضحی دارد، گاهی اوقات پلاک یا جرم است و گاهی اوقات یک 

بیماری جدی تر مانند التهاب لثه یا پریودنتیت."
بیایید صادق باشیم: زمانی که برای نخ دندان کشیدن لازم است معادل 

تماشای دو فیلم اینستاگرام است. پس در انجام آن کوتاهی نکنید.

واقعا اگر از نخ دندان استفاده نکنید چه می شود؟

عادت های غلطی که سلامت چشم را پیامدهای نخ دندان نکشیدن
تهدید می کند

برخی عادات سالم برای حفظ سلامت چشم ها از جمله رعایت یک رژیم غذایی 
متعادل، استفاده از عینک های آفتابی استاندارد، معاینات منظم چشم پزشکی و 

... شناخته شده هستند.
با این حال چندین عادت غلط هم وجود دارند که می توانند به سلامت چشم ها 

آسیب برسانند و نیاز به اصلاح فوری دارند، از جمله:
رژیم غذایی فقیر: مصرف بیش از حد فست فودها و اجتناب از مصرف کافی 
میوه و سبزیجات، ویتامین ها، مواد معدنی و اسیدهای آمینه ضروری، خطر ابتلا 
به بیماری های چشمی را تشدید می کند. سبزی های برگ دار، میوه های رنگارنگ 

و ماهی باعث جلوگیری یا مدیریت بیماری های چشمی وابسته به سن می شود.
محرومیت از خواب: کمبود خواب با قرمزی، ایجاد حلقه های تیره زیر چشم، 

چروک پوست زیر چشم، خشکی چشم و تاری دید همراه است.
مالش چشم: چروک شدن پوست اطراف چشم یکی از نشانه های اولیه بالا رفتن 
سن است اما مالش چشم می تواند منجر به شکسته شدن عروق خونی کوچک زیر 
سطح پوست شود و افتادگی پلک و چین و چروک زیر چشم را تشدید کند. با این که 
راه های زیادی برای از بین بردن چروک زیر چشم از جمله تزریق بوتاکس یا جراحی 

زیبایی پلک وجود دارد اما پیشگیری همیشه بهتر است.
فراموش کردن عینک آفتابی: اشعه فرابنفش خورشید یکی از خطرناکترین 
عوامل برای آسیب به چشم ها و پلک است. قرار گیری در معرض نور خورشید منجر 
به برفکوری، آب مروارید، دژنراسیون ماکولا و ناخنک چشم و حتی سرطان پلک می 
شود. استفاده از عینک های آفتابی برای محافظت از اشعهUVو اشعهHEVحتی در 

روزهای ابری ضروری است.
سیگار کشیدن: سیگار کشیدن تنها برای اعضایی از بدن مانند ریه، قلب، مغز و 
... خطرناک نیست بلکه می تواند برای چشم نیز اثرات منفی جبران ناپذیر داشته 
باشد. سیگار خطر ابتلا به بیماری های چشمی مانند آب مروارید، دژنراسیون ماکولا، 
یووئیت )التهاب قسمتی از چشم که مجرای دستگاه یووه آ نامیده می شود که شامل 
عنبیه، جسم مژگانی و کروئید )مشیمیه( است(، خشکی چشم و ریتنوپاتی دیابتی 
را تشدید می کند. در واقع سیگاری ها تا چهاربرابر بیشتر ممکن است کوری را در 
مقایسه با افراد غیر سیگاری تجربه کنند. خبر خوب این است که ترک سیگار بدون 

توجه به سن، می تواند خطر ابتلا به بیماری های جدی چشمی را کاهش دهد.
ننوشیدن آب کافی: عدم نوشیدن حداقل 8 لیوان آب در روز و دریافت یک رژیم 
غذایی با سدیم بالا، می تواند منجر به کاهش تولید اشک و از بین رفتن رطوبت 
محیط چشم شود و فرد را مستعد ابتلا به بیماری های چشمی کند. خشکی چشم، 

قرمزی و پف کردگی پلک ها از نشانه های کم آبی بدن است.
عدم مراجعه به چشم پزشک: معاینات منظم چشم می تواند مشکلات بینایی 
را قبل از ایجاد تشخیص دهد. چون بیماری های تهدید کننده بینایی مانند گلوکوم 
اغلب هیچ علائم هشداردهنده ای ندارند تا زمانی که از دست دادن دائمی دید اتفاق 

بیفتد.

چطور طول دوره سرماخوردگی را 
کوتاه کنیم؟

درد و خارش گلو، سرفه خشک و کوتاه و گرفتگی بینی از علائم رایجی هستند که 
معمولا همه ما در هنگام سرماخوردگی آنها را تجربه می کنیم.

معمولا درمان کامل سرماخوردگی حدود ۵ روز طول می کشد اما اگر رژیم غذایی 
و روش زندگیمان را تغییر  دهیم می توانیم سیر بهبود این بیماری ویروسی را سریع 

تر کنیم:
قهوه ننوشید: مصرف نوشیدنیهایی مثل قهوه و چای سیاه غلیظ خودداری 
کنید. زیرا این نوشیدنی ها به جای آنکه به بدن شما آبرسانی کنند، آب بدن شما را 
کم می کنند. در عوض نوشیدن آب زیاد به بدن شما کمک می کند که سموم و مواد 
زائد را سریعتر دفع کند و باعث می شود که خون و سلولهای شما به خوبی کار کنند.

سوپ مرغ بخورید: این نوع سوپ حاوی ماده ای به نام سیستئین است که می 
 تواند به بهبود مخاط و گرفتگی گلو کمک کند. همچنین خوردن آن می  تواند از 

التهاب ریه  ها بکاهد.
ماست را فراموش نکنید: ماست و همچنین دیگر مواد لبنی، سرشار از روی، 

هستند که به بهبود عملکرد سیستم دفاعی بدن کمک می  کنند.
مرکبات و توت ها را به رژیم غذایی بیفزایید: این را بدانید که ویتامین ث، جلوی 
سرماخوردگی را نمی  گیرد، اما خوردن میوه  هایی که سرشار از این ویتامین هستند، 
به شما کمک می کند تا هر چه سریعتر بهبود یابید. همچنین این دست از میوه  ها 
اندکی خاصیت ضد حساسیت دارند که به کاهش ناراحتی  های تنفسی نیز کمک 

می  کنند.
از ادویه  جات بهره ببرید: سیر، زردچوبه، فلفل تند و سایر ادویه  جات طعم دهنده 

می  توانند منجر به باز شدن مجراهای تنفسی و سینوسی شوند.
گوشت قرمز و غذاهای دریایی مصرف کنید: این دسته از موادغذایی را به خاطر 
میزان پروتئین موجود در آنها انتخاب کنید و به خاطر داشته باشید که آنها منابع غنی 

روی هستند.
الکل ننوشید: زمانی که شما سرماخورده هستید، بهتر است با نوشیدن زیاد 
مایعات به مبارزه بیماری بروید. اما نوشیدن مشروبات الکلی تنها وضع را بدتر و رگهای 
کوچک را گشاد می  کند. این موضوع منجر به ایجاد حس گرفتگی در سینوس ها می 

 شود و توان بدن برای مبارزه با عفونت کم می گردد.
به اندازه کافی بخوابید: وقتی می خوابید و یا استراحت می کنید، در واقع به 
بدنتان اجازه می دهید که همه انرژی خود را برای مبارزه با سرماخوردگی بکار گیرد. 
خوابیدن و استراحت کردن باعث می شود عملکرد سیستم ایمنی بدن شما افزایش 
یابد و همه توانایی خود را برای مبارزه با ویروس سرما خوردگی استفاده کند. بنابراین 
حداقل8 ساعت در شب بخوابید و علاوه بر آن در طول روز هم حتما چند خواب 

کوتاه داشته باشید.

در این روز هایی که به دلیل ویروس کرونا و تغییراتی که در 
سبک زندگی ها رخ داده است، توجه به بهداشت و سلامت 
روان بیش از پیش اهمیت دارد همه ی افراد به بهداشت و 
سلامت جسم خود اهمیت می دهند و حفاظت از جسم، 
یک مسئله مهم برای تمام افراد است اما در مقابل، شاید 
بهداشت و سلامت روان، کمتر از اهمیت برخوردار باشد. در 
این روز هایی که به دلیل ویروس کرونا و تغییراتی که در سبک 
زندگی ها رخ داده است، توجه به بهداشت و سلامت روان 
بیش از پیش اهمیت دارد. علاوه بر آن به دلیل مشغله های 
زیاد زندگی امروزی، بی توجه بودن به سلامت ممکن است 
عواقب زیادی درپی داشته باشد؛ به همین دلیل تصمیم 
گرفتیم امروز در این مطلب به بحث سلامت و بهداشت روان 

بپردازیم.
بهداشت و سلامت روان

سلامت ذهنی اهمیت فوق العاده ای روی کیفیت زندگی 
شخصی و حرفه ای ما دارد. در دنیای پرمشغله امروز رسیدن 
به آرامش درونی دشوار و گاهی غیر ممکن به نظر می رسد. 
افراد  آرامش فکری مخصوصا برای  از  به نقطه ای  رسیدن 
به  بلکه  می شود  استرس  کاهش  باعث  تنها  نه  پرمشغله 

سلامت ذهنی آن ها نیز کمک می کند.
سازمان بهداشت جهانی، بهداشت روانی را اینگونه تعریف 
می کند: بهداشت روانی در درون مفهوم کلی بهداشت قرار 
دارد و بهداشت یعنی توانایی کامل برای ایفای نقش های 
روانی و جسمی، بهداشت به معنای نبود بیماری یا عقب 
ماندگی نیست. بهداشت روانی افراد متاثر از عوامل متعددی 
است؛ اگر چه این عوامل به صورت جداگانه مورد مطالعه 
قرار می گیرند، ولی در واقع این موضو ع چند وجهی متاثر از 
یکدیگر است. بدین معنی که افراد به علت شرایط محیطی 
یا عوامل فردی تعادل و آرامش روحی شان دچار تغییراتی 
و  تاثیر  باشد،  زیادتر  عوامل  این  و هر چه شدت  می شود 
تهدیدش بیشتر خواهد بود. عواملی همچون: "عدم برآورده 
شدن نیاز های اولیه، ناکامی، استرس، یادگیری، مسائل 
اجتماعی و رسانه های جمعی و... از عمده ترین تاثیرگذاران 
بر بهداشت روانی هستند. اختلالات روان پزشکی صد ها 
اند.  تاثیر قرار داده  را در سراسر جهان تحت  نفر  میلیون 

غفلت از این اختلالات خسارت های جدی در سطح فرد، 
خانواده و جامعه به دنبال خواهد داشت. فردی که می تواند 
به فشار های معمول زندگی روزمره غلبه کند و یک زندگی 
دارای  فرد  به عنوان یک  را می توان  باشد  مستقل داشته 
سلامت روان معرفی کرد. »بهداشت روان« تنها به تشریح 
علت اختلال ها نمی پردازد، بلکه پیشگیری ناراحتی روانی به 
معنای وسیع آن با هدف جلوگیری از وقوع بیمار های شدید 

روانی را نیز دنبال می کند.
چگونه روان شاد و سلامت داشته باشیم؟

شاید شما از آن گروهی هستید که فکر می کنید داشتن 
و  روحیه ای خوب  داشتن  و  رویایی  و  آل  ایده  زندگی  یک 
سرحال و داشتن روانی سالم فقط با میزان درآمد و تامین 
خواسته ها و نیاز های شما بستگی دارد، اما اشتباه می کنید 

می توان به سادگی از زندگی لذت برد و روحی سالم داشت.
ما برای انجام فعالیت های طبیعی خود در زندگی روزمره به 
سلامت اعصاب و روان نیازمندیم. سلامت روان به ما کمک 
می کند با دوستان و خانواده خود رابطه سالم و اثربخشی 
برقرار کنیم، در محل کار و. عملکرد مطلوبی داشته باشیم 
و در سایر فعالیت های مهم زندگی خود نیز کامیاب باشیم. 
نباید های  و  باید ها  روان،  سلامت  ارتقای  و  حفظ  برای 

متعددی را باید مد نظر قرار داد.
از سختی های زندگی نترسید

یکی از جنبه های مهم سلامت، سالم ماندن در شرایطی 
توان  مردم  از  برخی  می شود.  سخت  زندگی  که  است 
پس  از  نیستند  قادر  و  ندارند  را  مشکلات  با  رویاررویی 
در  است  ممکن  افرادی  چنین  برآیند.  زندگی  مشکلات 
شرایط سخت زندگی، به رفتار های ناسالمی مانند مصرف 

مواد مخدر روی آورند و به تدریج به دام اعتیاد افتند.
مدیریت استرس

مدیریت استرس از تاثیرگذارترین مسائل مربوط به سبک 
زندگی سالم است. زندگی ما مملو از موقعیت های نامناسب 
اضطراب زا و پراسترس است. انسانی که به دنبال سلامت 
روان است قطعا در این موارد به دنبال را ه های مناسب کنترل 
استرس خود خواهد گشت. آگاهی از مهارت و تکنیک های 
ایجاد آرامش )مانند ریلکسیشن( و مدیریت استرس به ما 

کمک خواهد کرد که نگاه واقع بینانه به خودمان و دنیای 
و  بپذیریم  را  مشکلات  برخی  و  باشیم  داشته  اطرافمان 

آن هایی که قابل حل هستند را برطرف کنیم.
آموختن مهارت های تازه

به  برای هوشیارسازی ذهن خود بهتر است ذهن تان را 
ایده ها  برخی  کنید.  مشغول  تازه  مهارت های  فراگیری 
می توانند به شما کمک کنند ذهن خود را به چالش بکشید؛ 
یک زبان خارجی بیاموزید، نحوه نواختن یک ساز را آموزش 
برای خودتان  کنید، مشغولیت جدیدی  تمرین  و  ببینید 
یوگا،  مثل  جدیدی  سرگرمی  یا  تفریح  کنید،  پا  و  دست 

نویسندگی یا نقاشی را شروع کنید.
ارزش و اهمیت دادن به نیاز ها

احتیاجات و نیاز های جسمانی و روانی بسیار مهم هستند. 
بشر دائما از این نیاز ها تاثیر می پذیرد و به نسبت محرومیت و 

ارضاء آن ها رفتارش تغییر می کند.
از کار خود لذت بردن

اگر همواره در حال مسامحه و طفره رفتن از انجام کاری 
هستید و یا احساس می کنید برای انجام کاری تحت فشار 
هستید، علامت این است که از کاری که انجام می دهید 
لذت نمی برید. اگر به هر حال ناچارید این کار را انجام دهید، 

پس روی جنبه های لذت بخش آن تمرکز کنید.
ایجاد تعادل بین کار و زندگی

تداخل و ادغام زندگی کاری و اداری با زندگی خصوصی 
باعث اختلالات فیزیکی و عاطفی است برنامه و زمانی را 
برای توقف کار انتخاب کنید و به آن پایبند باشید. در خانه 
به کار فکر نکنید و توجه خود را به زندگی خانوادگی معطوف 

دارید.
ورزش کردن

بلند شوید و روزانه چند دقیقه ای بدوید یا یوگا کار کنید. 
سلامتی  از  مطلوب،  حد  به  بدن تان  وزن  رساندن  از  بعد 
بیشتر لذت خواهید برد. پژوهش ها نشان داده اند که ورزش 
و فعالیت های بدنی هدفدار می توانند روش های مناسبی 
برای کاهش اضطراب و استرس و حتی احساس افسردگی 
باشند و با گنجاندن یک برنامه ورزشی یا پیاده روی می توان 

سلامت جسمی و روانی را ارتقا داد.

خوب و آسوده بخوابید
به تمام اعضای بدن تان، به ویژه به مغزتان اجازه دهید 
به قدر کافی استراحت کند. خواب کافی فواید جسمانی 
و روانی متعددی دارد. در طول خواب، جسم و ذهن ما به 

استراحت می پردازد و تجدید قوا می کند.
کمبود خواب می تواند به اختلال حافظه منجر شود.

مقابله با مشکلات عاطفی
می شوند  محسوب  زندگی  از  جزیی  عاطفی  مشکلات 
و سلامتی روانی به نحوه برخورد با این مشکلات و یافتن 
بهترین راه حل برای غلبه بر آن ها بستگی دارد. بیماری های 
روانی تقریبا همیشه به این حقیقت که بیمار قادر نیست 

دوست بدارد و عشق بورزد مربوط می شود
با خیال راحت نفس بکشید

ابتدا چشم هایتان را ببندید. تنفس را به صورت شکمی آغاز 
کنید و بعد از پر شدن شکم تنفس سینه ای را دنبال کنید که 
در آن بخش سینه ای پر می شود. بعد از آن هوا را در بخش 
بالای سینه تا استخوان ترقوه وارد شش های خود کنید. پس 
از پایان دم نوبت به بازدم می رسد. برای مرحله بازدم نیز به 
ترتیب هوا را از بخش بالای سینه، سینه و شکم از ریه های 
خود خارج کنید. مادامی که هوا از بینی شما وارد و خارج 
می شود حرکتش را در شکم، سینه و بالای سینه احساس 
کنید. تا جای ممکن عضلات خود را منبسط کرده و آرامش 
را در تمام اندام هایتان جاری کنید. سعی کنید حرکت هوا 
را در بدن خود مانند موج های اقیانوس تجسم کنید. این 

تمرین را برای چند دقیقه در روز انجام دهید.
از سیگار، مواد مخدر و الکل دوری کنید

باعث  الکلی  مشروبات  و  مخدر  مواد  سیگار،  مصرف 
افت توان ذهنی می شود و توانایی های ادراکی و قضاوتی 
را کاهش می دهد. الکل بر بخش های مختلف مغز تأثیر 
با  مواجهه  در  مغزی  سلول های  حساس ترین  می گذارد. 
الکل، سلول های مرتبط با حافظه، تمرکز، خواب، هماهنگی 
وارد  بلندمدت آسیب  به حافظه  الکل  و قضاوت هستند. 
می کند. سیگار نیز سطح اکسیژن مورد نیاز مغز را کاهش 
می دهد. این در حالی است که اکسیژن کافی برای سلامت 

و فعالیت مطلوب مغز ضرورت دارد.

چطور حالمان را خوب کنیم؟
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آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک
تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۱۵۰ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز شنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲5 از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانون ثبت معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۵۱۰ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز شنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲5 از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانون ثبت، معترضین میبایست، از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۵۰۵ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز دوشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۷ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانونی ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۴98 فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز دوشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۷ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد شد 
لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر به این 
وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان املاک 
یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با حدود 
اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق ارتفاقی و 
نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ روز از تاریخ 
تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی قانونی ثبت، 
معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست اعتراض خود 
را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در غیر اینصورت 
متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به این اداره تسلیم 

و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. )م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۴87 فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز دوشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۷ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد شد 
لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر به این 
وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان املاک 
یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با حدود 
اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق ارتفاقی و 
نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ روز از تاریخ 
تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی قانونی ثبت، 
معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست اعتراض خود 
را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در غیر اینصورت 
متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به این اداره تسلیم 

و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. )م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۴۶9 فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز دوشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۷ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق 

الذکر به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از 
صاحبان املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد 
آگهی با حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و 
حقوق ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 
3۰ روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانونی ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۴۵9 فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز چهارشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۹ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانونی ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک  ۴۵۶ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز چهارشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۹ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانونی ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۴۴۵ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز چهارشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۹ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد شد 
لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر به این 
وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان املاک 
یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با حدود 
اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق ارتفاقی و 
نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ روز از تاریخ 
تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی قانونی ثبت، 
معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست اعتراض خود 
را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در غیر اینصورت 
متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به این اداره تسلیم 

و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. )م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۴۴۰ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز چهارشنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۱/۲۹ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانونی ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک 387 فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز شنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۲/۰۲ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ روز 
از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی قانونی 
ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست اعتراض 

خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در غیر 
اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 

این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 
)م الف ۱3۵۰۴(

سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک
---------------------------------------------------------

آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک
تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک 38۰ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز شنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۲/۰۲ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانونی ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۲7۵ فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز شنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۲/۰۲ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد 
شد لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر 
به این وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان 
املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق 
ارتفاقی و نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ 
روز از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی 
قانونی ثبت، معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست 
اعتراض خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در 
غیر اینصورت متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
این اداره تسلیم و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. 

)م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی کهک

تحدید حدود اختصاصی یک قطعه زمین مزروعی پلاک ۲۵7 فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در بخش پنج 
حوزه ثبتی کهک روستای دستگرد که بنام آقایان سید حسین مدرسی و سید حسن مدرسی بالمناصفه 
فرزندان مرحوم میرزا آقابزرگ بعنوان تولیت بر وقف میباشد و در جریان ثبت است در روز شنبه مورخ 
۱۳۹۹/۱۲/۰۲ از ساعت 8/۵ صبح الی ۱۲ ظهر بنا به تقاضای اداره اوقاف و امور خیریه کهک )بعنوان 
مالک( طبق وارده شماره ۱۲۶/99/۱39۱۲ مورخ ۱39۶/۱۰/۱۶ در محل وقوع ملک انجام خواهد شد 
لذا بموجب ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و مجاورین شماره پلاک فوق الذکر به این 
وسیله اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر بالا در محل حضور بهم رسانند، هر یک از صاحبان املاک 
یا نماینده قانونی آنها در موقع مقرر حاضر نباشند برابر ماده ۱۵ قانون مزبور، ملک مورد آگهی با حدود 
اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد و اعتراضات مجاورین نسبت به حدود و حقوق ارتفاقی و 
نیز صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبوده اند مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت فقط تا 3۰ روز از تاریخ 
تنظیم صورت جلسه تحدید حدود پذیرفته خواهد شد و برابر ماده 8۶ آئین نامه اصلاحی قانونی ثبت، 
معترضین میبایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مدت یک ماه دادخواست اعتراض خود 
را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی لازم از مرجع مذکور اخذ و به این اداره تسلیم نمایند در غیر اینصورت 
متقاضی میتواند به دادگاه مربوط مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به این اداره تسلیم 

و اداره ثبت هم بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را طبق مقررات ادامه خواهد داد. )م الف ۱3۵۰۴(
سعید عبدالهی – رییس اداره ثبت اسناد و املاک کهک

---------------------------------------------------------
آگهی مزایده اموال منقول )نوبت اول(

در پرونده کلاسه فوق اموال توقیفی ذیل الذکر که توسط کارشناس دادگستری ارزیابی شده است در 
روز پنجشنبه مورخ ۱399/۱۱/۰9 ساعت 9 الی ۱۰ در دادگاه عمومی بخش کهک به آدرس استان قم 
بخش کهک دادگاه عمومی بخش کهک دفتر اجرای احکام مدنی از طریق مزایده حضوری به فروش می 

رسد چهار عدد خط تلفن همراه به شرح ذیل میباشد:
۱-شماره تلفن ۰9۱97۴7۴۱3۰ به قیمت ۱/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل )یک میلیون ریال(

۲-شماره تلفن ۰9۱۰۰۱۱8۰۱۱ به قیمت ۵۰۰/۰۰۰ ریال )معادل پانصد هزار ریال(
3-شماره تلفن ۰9۱۰۰۱۱9۰۱۱ به قیمت ۵۰۰/۰۰۰ ریال )معادل پانصد هزار ریال(

قیمت پایه از مبلغ کارشناسی شروع و به شخصی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهد واگذار میگردد. ضمنا 
ده درصد از مبلغ پیشنهادی نقداً از برنده مزایده اخذ و مابقی نیز ظرف یک ماه دریافت می گردد. این 

آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های محلی درج می گردد. 
مدیر دفتر واحد اجرای احکام مدنی بخش شعبه اجرای احکام مدنی بخش کهک-رضا حاجی 
اسماعیلی

---------------------------------------------------------
آگهی مزایده اموال غیرمنقول )نوبت اول(

در پرونده کلاسه فوق ملک توقیف شده با مشخصات ذیل متعلق به آقای حسین پژونتن فرزند، عزت اله 
که توسط کارشناس دادگستری ارزیابی شده است در روز پنجشنبه مورخ ۱399/۱۱/۰9 ساعت ۱۰ الی 
۱۱ در دادگاه عمومی کهک به آدرس قم-کهک دادگاه عمومی بخش کهک دفتر اجرای احکام از طریق 

مزایده حضوری به فروش میرسد.
۱-موقعیت ملک: یک قطعه زمین مسکونی بصورت تفکیکی / مشاعی به شماره قطعه ۴۲ به مساحت 
۲۰۰ مترمربع واقع در روستای بیدهند بخش کهک شهرستان قم جهت احداث یک واحد مسکونی واقع 
شده است که این قطعه زمین طبق قراردادی به محکوم علیه از سوی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی قم 

واگذار شده است. ۲-مشخصات ثبتی ندارد.
3-مشخصات عرصه و اعیان ملک: حدود اربعه زمین شمالا: بطول ۱۰ متر منتهی به شماره ۲۵ غربا 
بطول ۲۰متر منتهی به شماره قطعه ۴۲ و جنوبا بطول ۱۰ متر منتهی به شارع ۱۰ متری و شرقا بطول ۲۰ 

متر منتهی به شماره قطعه ۴3 میباشد.
۴-ارزش کل ملک: طبق نظر کارشناس دادگستری با توجه به عوامل موثر مانند دسترسی، موقعیت 
قطعه، ساخت و ساز قطعات مجاور و وضعیت بازار، بدون در نظر گرفتن دیون و تعهدات احتمالی و موانع 
ثبتی و قانونی، قیمت عادله زمین به نرخ روز برای هر مترمربع 7 میلیون ریال که برای ۲۰۰ مترمربع 
۱/۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰ )یک میلیارد و چهارصد میلیون ریال( معادل یکصد و چهل میلیون تومان برآورد و 

اعلام شده است.
لذا افرادیکه قصد بازدید از ملک توقیف شده را دارند می توانند پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی 
این اجرا از ملک موردنظر بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شرکت نمایند. قیمت پایه از مبلغ 
کارشناسی شروع و به شخصی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهد واگذار میگردد. ضمنا ده درصد از مبلغ 
پیشنهادی نقدا اخذ و مابقی نیز ظرف یک ماه دریافت می گردد. این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه 

های محلی درج میگردد. 
)م الف ۱3۵3۱(

قاضی شعبه اجرای احکام مدنی بخش کهک-مهدی برزگر
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یک کارشناس بازار سرمایه عنوان کرد:

کسب بازدهی مناسب از بازار سرمایه 
با صبوری سهامداران

یک کارشناس بازار سرمایه گفت:  به نظر می رسد که صبوری سهامداری، خرید 
و سرمایه گذاری در سهام شرکت های تولیدکننده مواد خام که امکانات صادراتی 

مناسبی دارند بتواند بازدهی مناسبی را عاید سرمایه گذاران کند.
»ولی نادی قمی« به نوسان چند هفته اخیر شاخص بورس اشاره کرد و افزود: 
روند معاملات بورس در چند وقت اخیر بسیاری از کارشناسان و فعالان این بازار را 
دچار سردرگمی کرده است، به نظر می رسد که رکود تورمی و بی ثباتی اقتصادی که 
حاصل از برخی تصمیمات اقتصادی و شرایط تحریم است به وضوح در بازار سهام 
قابل مشاهده باشد.  وی اظهار داشت: محرک اصلی رشد بازار سهام در دو سال 
اخیر تورمی بوده که این موضوع ناشی از ناتوانی برای ایجاد محدودیت در رشد 
نقدینگی است.  نادی قمی با بیان اینکه در نیمه نخست سال ۱399 انتظارات 
تورمی موجب رشد دوباره و فراتر از تصور بازار سهام شد، گفت: اکنون چشم انداز 
وضعیت تورم برای یکسال آینده به صورت معنی داری به وضعیت سیاست خارجی 
وابسته است.این کارشناس بازار سرمایه خاطرنشان کرد: با توجه به ابهام فراگیر در 
خصوص چشم انداز روابط بین المللی کشور به جهت جابجایی قدرت در آمریکا 
و نیز انتخابات ریاست جمهوری پیش رو در کشور، کارشناسان برای پیش بینی 
تورم دچار سردرگمی هستند و این موضوع خود را در نوسان پذیری فزاینده بازار 
سهام نشان داده است.  وی گفت: اوایل سال جاری، چشم انداز اقتصاد حکایت از 
تورم دو رقمی بالا و حتی سه رقمی داشت و رشد قیمت ها در بازار دارایی ها مانند 

مسکن، خودرو، ارز و سهام نشان دهنده چنین انتظاری در بازار بود.  
نادی قمی افزود: انقباضی شدن سیاست های پولی در کشور نیز حاکی از این 
موضوع است که رشد بازار سهام در آینده از محل انتظارات تورمی تامین نخواهد 
شد و رونق این بازار بر روی محور قیمت مواد خام در بازارهای جهانی و قیمت ارز 
استوار خواهد شد.  وی افزود: براساس پیش بینی های صورت گرفته از سوی 
تحلیل گران بین المللی در زمینه معاملات بازار سرمایه، در صورتی که شیوع ویروس 
کرونا همه گیر نشود، در سال جاری شاهد قیمت مناسب فولاد، سنگ آهن، مس 
و متانول خواهیم بود که این موضوع به طور حتم بر روند معاملات بازار تاثیرگذار 
است.نادی قمی با بیان اینکه از طرف دیگر نوسان قیمت ارز در محدوده بین ۲3 تا 
۲۶ هزار تومان نیز برای بازار سهام به اندازه کافی باعث ایجاد جذابیت در معاملات 
بازار سرمایه خواهد شد، خاطرنشان کرد: به نظر می رسد که صبوری سهامداری، 
خرید و سرمایه گذاری در سهام شرکت های تولیدکننده مواد خام که امکانات 
صادراتی مناسبی دارند بتواند بازدهی مناسبی را عاید سرمایه گذاران کند.به گفته 
وی، بازار سرمایه در وضعیت فعلی با ریسک های متعدد سیاسی و اقتصادی نیز 
روبرو است که می تواند تا حدودی شرایط سرمایه گذاری برای سهامداران را سخت 
کند.نادی قمی افزود: در ارتباط با بودجه سال ۱۴۰۰  می توان گفت که کسری 
بودجه انتظاری را می توان از محل درآمدهای مالیاتی، فروش اوراق بدهی دولتی، 

فروش سهام شرکت های دولتی و حتی فروش نفت جبران کرد.
 این کارشناس بازار سرمایه اظهار داشت: به نظر می رسد که تا چند وقت آینده 
رشد اقتصادی کشور به دلیل کاهش عوارض کرونا از روند منفی خارج  شود و با 

توجه به چشم انداز مثبت روابط خارجی می توان در انتظار رشد شاخص ها بود.
 وی گفت: بدین ترتیب بازار سهام به جای موج سواری بر روی تورم از محل 

توسعه اقتصادی منفعت خواهد برد.

رییس کمیسیون کسب وکارهای دانش بنیان اتاق بازرگانی ایران :

مسائل اقتصادی به کارت  بازی های 
سیاسی تبدیل شده است

رییس کمیسیون کسب وکارهای دانش بنیان اتاق بازرگانی ایران اظهار کرد: 
تا جایی که من اطلاع دارم، فناوری سیستم های تشخیص هویت و مکان هنوز 
برای رسیدن به ابعادی که بتوانند از سوزن سرنگ عبور کنند، راه بسیار درازی را 

در پیش دارند.
افشین کلاهی، رییس کمیسیون کسب وکارهای دانش بنیان اتاق بازرگانی ایران، 
در گفت وگو با ایلنا در مورد احتمال وجود جی پی اس در واکسن های خارجی 
که از طرف یک فعال سیاسی اصولگرا مطرح شده بود، گفت: جی پی اس یک 
سیستم ماهواره ای است، که نیاز به آنتن برای دریافت اطلاعات از آن، و  همینطور 
یک مدیای ارتباطی برای ارسال موقعیت دریافتی از ماهواره به مکان ثالث دارد. 

فناوری هنوز موفق نشده ابعاد این دستگاه را از چند سانتی متر کوچک تر کند.
وی ادامه داد: فناوری های موقعیت یاب محلی دیگری هم هستند که بسیار 
کوچکتر، ولی با برد خیلی کمتر، مورد استفاده قرار می گیرند. تا جایی که من 
اطلاع دارم، فناوری سیستم های تشخیص هویت و مکان هنوز برای رسیدن به 

ابعادی که بتوانند از سوزن سرنگ عبور کنند، راه بسیار درازی را در پیش دارند.
کلاهی تصریح کرد: ضمن اینکه برای تشخیص هویت و مکان، راه های بسیار 
ساده تری وجود دارد، و نیاز به این همه سناریو و هزینه گزاف در سطح بین المللی 
نیست. خود ما اطلاعات شخصی زیادی را از طریق گوشی موبایل، تبلت و رایانه 
خود با دنیا به اشتراک می گذاریم.رییس کمیسیون کسب وکارهای دانش بنیان 
گفت:  غیرکارشناسانه  اظهارنظرهای  برخی  تاثیر  مورد  در  ایران  بازرگانی  اتاق 
متاسفانه اظهارنظرهای غیرکارشناسی و خیال گرایانه در کشور ما زیاد است و 
انعکاس بالایی هم دارد. رسانه ها معمولا در همه دنیا به دنبال خبرهایی می گردند 
که مخاطب جذب می کند و عموما خبرهایی که پایه علمی ندارند و گاهی حتی 

حالت طنز دارند، برای جذب مخاطب مناسب است.
اینگونه  به  خارجی  رسانه های  خصوص  به  رسانه ها  بنابراین  داد:  ادامه  وی 
اخبار توجه زیادی نشان می دهند. متاسفانه کشور ما در سال های اخیر یکی از 
تولیدکنندگان اینگونه اخبار است، البته در دیگر کشورها هم این موضوع وجود 
دارد، در کشور ما نیز هست و رسانه ها نیز توجه می کنند و باعث دید نامطلوبی در 
سطح جهانی نسبت به کشور می شوند.وی همچنین افزود:  آفت دیگری که در 
اینگونه اظهارنظرها وجود دارد و به اقتصاد و روابط بین الملل کشور ضربه می زند، 
سیاسی کردن همه موضوعات است. مسائل اقتصادی مدت ها است که سیاسی 
شده و همه در مورد آن اظهارنظر می کنند که متاسفانه برخی از آنها اظهار نظرهای 
خلاف هستند. بعضی از مسائل اقتصادی به کارت هایی برای بازی های سیاسی 
تبدیل می شود.این عضو اتاق بازرگانی ایران تصریح شد: اخیرا متاسفانه مسائل 
علمی هم سیاسی شده اند و کسانی که در مورد موضوعی اطلاعات کافی ندارند 
در هر موردی اظهارنظر می کنند. من به قطعیت نمی توانم در مورد رشته ای که 
۲۵ سال است در آن فعالیت دارم اینطور و با این حکمیت اظهارنظر کنم و برایم 
با این قطعیت در این مورد  عجیب است که کسانی که هیچ اطلاعی ندارند 
اظهارنظر می کنند.کلاهی با اشاره به نقش مخرب تئوری توطئه در حوزه های 
مختلف کشور گفت:  متاسفانه توهم توطئه در بخش غالب جامعه و به خصوص در 
سیاست مداران وجود دارد و آسیب زیادی هم به مسائل اقتصادی کشور زده و حالا 

هم به حوزه علم و فناوری ضربه می زند.

رئیس مجلس شورای اسلامی :

یارانه کالا های اساسی به دست
 مصرف کننده برسد

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: مجلس می خواهد رویه نادرست اختصاص 
ارز دولتی به برخی از واردکنندگان را اصلاح کند و یارانه کالا های اساسی به دست 
مصرف کننده برسد.محمد باقر قالیباف دیروزدر نطق پیش از دستور جلسه علنی 
مجلس شورای اسلامی افزود: لایحه بودجه دولت در سال آینده به نحوی تنظیم 
شده که بیشترین عواید نصیب سودجویان می شود و ثمره کسری بودجه آن برای 
مردم تورم زا خواهد بود.وی تصریح کرد: توزیع میلیارد ها دلار ارز ترجیحی نه تنها 
مانع گران شدن کالا ها نشده است، بلکه جیب مردم را نشانه گرفته بود.رئیس 
مجلس با بیان اینکه در سالیان گذشته به نام کالا های اساسی میلیارد ها دلار ارز 
دولتی به برخی وارد کنندگان داده شد که آثار آن در سفره های مردم بسیار ناچیز 
بوده است، افزود: مجلس می خواهد این رویه نادرست را اصلاح کند.وی گفت: این 
تصمیم به نفع همه مردم است و قطعا صدای رانت خواران و دلالان بلند خواهد شد.

رئیس هیات مدیره شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم با اشاره به اینکه 
تاکنون ۴3 هزار سهم این شرکت به ۱۰ هزار نفر واگذارشده است گفت: در مرحله 
چهارم فروش  سهام  این شرکت از روز دوشنبه ۲۲ دی ماه به مدت  دو ماه آغاز بالغ 
بر ۲۰ هزار سهم دیگر به ارزش  هرسهم ۲۵۰ هزار تومان  شهروندان قمی واگذار 

می شود.
 : اظهارداشت  خبرنگاران   جمع  در  دیروز  ظهر  از  پیش  مقدم  صابری  محسن 
سهامداران این شرکت تعاونی از اعضای انجمن ایتام، تشکل های کارگری، اعضای 
بهزیستی، فرهنگیان، بنیاد شهید و کارکنان فروشگاه های جانبازان، استانداری، 

شهرداری و دیگر ادارات و قشرهای مختلف مردم قم هستند.
وی با بیان اینکه متقاضیان برای خرید سهم می توانند به دفتر این شرکت تعاونی 
در مجتمع ناشران واقع در خیابان معلم مراجعه کنند، افزود: هر فرد دست کم پنج و 

حداکثر ۵۰۰ سهم می تواند خریداری کند.
صابری خاطرنشان کرد: همه سهامداران این شرکت تعاونی تا پایان سال گذشته 

معادل سهام خود، سود صد درصدی به صورت سهام دریافت کرده اند.
وی افزود: شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم حدود ۱۰ درصد عضویت 
کشوری را داراست که نشاندهنده اعتماد مردم قم به این شرکت است که امسال 
به عنوان یکی از بزرگ ترین و فعال ترین تعاونی های توسعه و عمران کشور مفتخر به 

کسب عنوان »تعاونی برتر ملی« شد.
صابری گفت: علاوه بر بهره برداری از کشتارگاه »طیب گوشت پارسا نوین ایران« در 
سال جاری؛ اجرای طرح های ساماندهی زایران عراقی، ایجاد برند حلال و محصولات 
وابسته، کارگزاری بلوار پیامبر اعظم)ص( و منطقه نمونه گردشگری کهک از دیگر 
برنامه های این شرکت است. وی ادامه داد: انجام قرارداد کارگزاری بلوک NE3۴ در 
بلوار پیامبر اعظم)ص( در شهر قم مهم ترین طرحی بود که برای نخستین بار توسط 
این شرکت تعاونی اجرا شد و از سال ۱39۴ مطالعات خود را آغاز کرد و در اسفند 
۱39۶ پیشنهاد سرمایه گذار معرفی شده، به تصویب شورای اسلامی شهر قم رسید.

وی افزود: این شرکت تعاونی، در راستای ایجاد »برند غذای حلال« موفق به اخذ 
موافقت و دستور استاندار قم شده و قبلا نیز تفاهمنامه ایی بین استانداری قم و ایالت 

»گانسو« و شهر »لین شیا« کشور چین در خصوص غذای حلال منعقد شده است.
صابری با اشاره به سفر زایران کشورهای اسلامی از جمله عراق به قم گفت:در 
زمینه خدمات دهی و ساماندهی به این زایران و نیز گردشگری سلامت و تحصیل 

دانشجویان غیرایرانی برنامه ریزی های خاصی صورت گرفته است.
وی همچنین به طرح منطقه نمونه گردشگری کهک اشاره و بیان کرد: این طرح در 
نزدیکی شهر کهک انجام خواهد شد تا خدمات دهی مناسب در زمینه گردشگری به 

مردم ارایه شود که جزو طرح های اصلی این شرکت است.

رئیس هیات مدیره شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم، با بیان اینکه بیشتر 
شرکت های تعاونی تک منظوره هستند، گفت: چندمنظوره بودن این شرکت تعاونی 

و فعالیت در حوزه های گوناگون از جمله ویژگی های آن است.
وی گفت: توسعه سهم بخش تعاونی و مشارکت مردمی در انجام فعالیت های 
اقتصادی مشروع، کسب سود برای سهامداران و برقراری عدالت اجتماعی از طریق 

توزیع متعادل درآمدها در شهرستان، ماموریت این شرکت تعاونی است.
آغاز به کار آزمایشی مجتمع کشتارگاه صنعتی دام قم

مدیرعامل شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم نیز دراین نشست خبری 
گفت: مجتمع کشتارگاه صنعتی دام قم با نام »طیب گوشت پارسا نوین ایران« به 
صورت آزمایشی فعالیت خود را شروع کرده است و تا پایان امسال به صورت رسمی 

به بهره برداری می رسد.
 ـجعفریه و در  سید ضیاءالدین ضیایی افزود: این مجتمع در ابتدای محور قم 
مساحت ۲۰ هکتار و با هزینه ای حدود 3۲ میلیارد تومان ساخته شده و در حال 
حاضر به منظور رفع نقص های احتمالی، به صورت آزمایشی شروع به کار کرده است. 
وی ظرفیت کشتار این مجتمع را در یک نوبت کاری، یک هزار راس دام سبک و 
۱۵۰ راس دام سنگین اعلام و خاطرنشان کرد: امکان افزایش تا سه برابر این ظرفیت 

نیز وجود دارد.
مدیرعامل شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم اظهار داشت: سالن بسته 
بندی گوشت و آلایش های دامی، واحد تبدیل ضایعات به خوراک دام و سردخانه از 

دیگر امکانات این مجتمع است.  
وی در بخش دیگر سخنان خود گفت: موضوع »تعاون«؛ یک مساله مهم برای بهبود 
امور و کاهش محدودیت ها و مشکلات و ضمانت دهنده دوام و تعالی انسان ها مورد 

توجه و یک راه اساسی برای رسیدن به رفاه، عدالت اجتماعی و توسعه کشور است.
ضیایی با بیان اینکه در برنامه پنجم توسعه به این مساله توجه ویژه ای شده بود، 

خاطرنشان کرد: در برنامه ششم نیز پیگیری های لازم در حال انجام است.
وی افزود: مجلس شورای اسلامی در سال ۱389 قانون ایجاد شرکت های تعاونی 
توسعه و عمران شهرستان های کشور را مصوب کرد و توسط شورای نگهبان نیز به 
تایید رسید و در نهایت در سال ۱39۱ اساسنامه متحدالشکل برای این شرکت ها در 

کل کشور به تصویب هیات وزیران رسید.
وی با بیان اینکه هر شهرستان فقط یک شرکت از این تعاونی می تواند داشته باشد 
و دست کم باید نیم درصد جمعیت آن شهرستان عضو شرکت تعاونی باشند، اعلام 
کرد: تاکنون در ۱۰۵ شهرستان از ۲7 استان کشور »شرکت تعاونی توسعه و عمران« 
تاسیس شده است و این شرکت های تعاونی در سراسر کشور حدود ۱۱۰ هزار عضو 
دارند. مدیرعامل شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم افزود: این شرکت های 
تعاونی بیش از ۱۶ هزار تَن اشتغالزایی در کل کشور داشته اند و یک سرمایه ثبتی 

حدود 7۲ میلیارد تومان در ۲7 استان کشور تشکیل شده است.  
وی هدف از تشکل این شرکت ها را؛ تسریع در رشد و توسعه شهرستان ها، هدایت 
منابع مردمی به بخش های تولیدی و توزیعی و خدماتی و نیز بسترسازی برای ورود 

بخش های تعاونی و خصوصی به فعالیت های اقتصادی دانست. 

مدیرعامل شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان قم خبرداد

آغازفروش 20هزارسهم از سهام شرکت تعاونی توسعه و عمران قم

تصرفات  قم  دو  منطقه  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  اختلاف  حل  هیأت 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش 

کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱۲89۰ شماره  ۱-رأی 
از  رو فرزند عزیزاله درقسمتی  به محمد نیک  ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۰۵۴3مربوط 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۰۶/۲۵ مترمربع پلاک 
شماره 8۱ فرعی از ۱9۰9 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت 
متقاضی طی سند قطعی شماره ۱9۲۴7 مورخ 99/3/۲۵ دفتر ۱۱3 قم صفحه ۵3۴ 

دفتر 9۱)م الف8۵۵7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱38۶8 شماره  رأی   -۲
درقسمتی  محمد  فرزند  چراغی  فاطمه  به  مربوط   ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۰۱3۱
به مساحت  بنا شده  احداث  آن  در  زمین که  از ششدانگ قطعه  دانگ مشاع  از سه 
۱۴8/۱8مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱8۴۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دوقم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره 93۰8۲ مورخ 73/۶/۱3 دفتر 3 

قم)م الف8۵۵9(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱38۶7 شماره  رأی   -3
۱399۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۰۱3۰ مربوط به عزت اله گلوردی فرزند حسین در قسمتی 
به مساحت  بنا شده  احداث  آن  در  زمین که  از ششدانگ قطعه  دانگ مشاع  از سه 
۱۴8/۱8مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱8۴۶اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره 93۰8۲ مورخ 73/۶/۱3 دفتر 3 

قم)م الف8۵۶۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱398۶۰33۰۰۰۲۰۰7۱3۶ شماره  رأی   -۴
از  درقسمتی  براتعلی  فرزند  آزاد  مریم  به  مربوط   ۱39۱۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۱۴۰39
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱9/۱۵مترمربع پلاک 
شماره فرعی از ۲3۴۱- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم سند 

رسمی دارای مالکیت می باشد.)م الف8۵۶۱(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱38۴۲ شماره  ۵-رأی 
۱398۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۲۵7۲ مربوط به بهرام رضائی فرزند قدرت اله درقسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۵/9۰مترمربع پلاک 
اداره دو قم مبایعه  از ۲۱۶3اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک  شماره فرعی 
نامه عادی و خریداری مع الواسطه از عبداله جشن لو ثبت دفاتر الکترونیکی 3۱۲8)م 

الف8۵۶۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱3۱۵۲ شماره  -۶رأی   
۱398۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۲۵9۲مربوط به مقدم احمدی فرزند نجف علی درقسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۴۲/7۰ مترمربع پلاک 
شماره فرعی از ۲۱۴۵/9 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت 

متقاضی طی سند رسمی صفحه ۲۲۰ دفتر ۱8۲)م الف8۵3۲(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱۱۵9۵ شماره  رأی   -7
۱399۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۰9۲8 مربوط به علی زارعی پشتیبان فرزند فرج اله درقسمتی 
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱33مترمربع پلاک ۲۱۰۰ 
اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دوقم مالکیت متقاضی طی سند رسمی 

شماره ۱3۲۶78-۱398/8/۲9-دفترخانه ۵ قم)م الف8۵33(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱۴۴۱9 شماره  رأی   -8
۱398۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۱7۶8 مربوط به جواد برقراری فرزند محمدحسین در قسمتی 
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 78/78مترمربع پلاک 
شماره ۱۲فرعی از ۱9۱۵اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 
عادی و خریداری مع الواسطه از خدیجه ومعصومه و سید مصطفی و سید فتحعلی وسید 
موسی و میرعیسی و سید طاهر همگی شهرت موسوی صفحه ۲۰۴ و ۲۰7 و ۲۱۰و ۲۱3 

و ۲۱۶ و ۲۱9 و ۲۲۲ دفتر ۵87)م الف8۵3۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱۰989 شماره  رأی   -9

۱397۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۰33۴ مربوط به حمزه علی کزازی فرزند احمد درقسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰/۴۵مترمربع پلاک 
شماره ۲3۰۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 

وخریداری مع الواسطه از سید ابراهیم شریعت صفحه ۵۰ دفتر ۱۰)م الف8۵3۵(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۱3۱7۴ شماره  ۱۰-رأی 
درقسمتی  آقا  امین  فرزند  فیاضی  زینب  به  مربوط   ۱39۱۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰99۵9
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶7/۲۵مترمربع پلاک 
شماره ۱۰۵ فرعی از ۱9۴7اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 
نامه عادی و خریداری مع الواسطه از قربانعلی صادقلو طی سند قطعی ۵۰۰۱8 مورخ 

۶۰/۱۲/۲7 دفتر ۴ قم صفحه ۲8۰ دفتر ۲۱7)م الف8۵39(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱399۶۰33۰۰۰۲۰۰۶83۵ شماره  ۱۱-رأی 
۱39۵۱۱۴۴3۰۰۰۲۰۰۰۲۵۶ مربوط به علی ویسی ایل فرزند عباس در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱9۰ مترمربع پلاک شماره 
۲۱7۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی خریداری 

مع الواسطه از سید احمد فاتحی)م الف8۵۴۰(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد 
مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب 
در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف 
مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی 
دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه 
مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل 
نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود. 
تاریخ انتشار نوبت اول:۹۹/۱۰/۰۶  - تاریخ انتشارنوبت دوم:۹۹/۱۰/۲۲
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی 
طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند.

۱- رای شماره 399۶۰33۰۰۰۱۰۱۰۶9۴۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰9۶3 مربوط به عباسعلی 
کلهری فرزند حسینعلی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۶9/۴۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰3۲۵اصلی واقع در قم 
بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۲۰۵ صفحه ۱39 به موجب اسناد قطعی ۴۰9۲۱ 

مورخ ۵۶/۰۵/۱7 دفترخانه ۵ قم و ۴۲۵۲3 مورخ 99/۰8/۰۱ دفتر خانه ۴۶قم)م الف 8۵۵8(
۲- رای شماره ۱399۶۰33۰۰۰۱۰۰98۲۶مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۱۱78 مربوط به محمدهادی 
محامی فرزند محمدرضا در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۵۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰۵3۰ و ۱۱۱9۵ اصلی 
واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره ۲7۰۰۰ مورخ ۱399/۰۴/۲۵ دفترخانه 39قم)م 

الف 8۵۶۲(
 3- رای شماره ۱399۶۰33۰۰۰۱۰۱۱۰9۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۱۱83 مربوط به جمعیت 
هلال احمر استان قم به شناسه ملی ۱۴۰۰۰۲۶۴۲۴۰ در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۱۰/3۴ مترمربع پلاک 
شماره ۴۶9 فرعی از ۱ اصلی واقع در قم بخش ۴ حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 8 صفحه 

۴7۵ به موجب سند قطعی به شماره ۱۱۱83 مورخ ۱39۱/۰3/۲۱ دفترخانه ۶۰ قم)م الف8۵۶3(
به محمد  پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰7۰8 مربوط  به  ۴- رای شماره 399۶۰33۰۰۰۱۰۱۰7۵۱۱ مربوط 
خرمی سیار فرزند اصغر در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵7/8۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰9۶۵اصلی واقع در قم 
بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره ۱۲3۱8۱ مورخ ۱39۱/۰8/۰9 دفترخانه 9 قم )م الف 8۵3۶(

۵- رای شماره ۱399۶۰33۰۰۰۱۰۱۱۱۱8 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰7۴7 مربوط به علی رضا 
ملاحسنی فرزند عباسعلی در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۵۰مترمربع پلاک شماره 
۱۱۲۲7 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از حسین زاهدی)م 

الف 8۵37(
۶- رای شماره ۱399۶۰33۰۰۰۱۰۱۱۱۱9 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰7۴8 مربوط به محمدرضا 
حاج ابوئی فرزند غلامرضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۵۰ مترمربع پلاک شماره 
۱۱۲۲7 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از حسین زاهدی)م 

الف8۵38(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با 
توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 
باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را 
اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی 
آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود
تاریخ انتشار نوبت اول:۹۹/۱۰/۰۶
تاریخ انتشارنوبت دوم: ۹۹/۱۰/۲۲
داود فهیمی نیک- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 

رئیس کل بانک مرکزی گفت: با افزایش نظارت شبکه 
بانکی، تعداد حساب های اجاره ای در حال کاهش است.

عامل  مدیران  نشست  حاشیه  در  همتی  عبدالناصر 
بانک ها افزود: با همکاری شبکه بانکی، کنترل حساب های 
اجاره ای، در دستور بانک مرکزی قرار گرفته است. همتی 
گفت: گزارش امروز معاونت فناوری اطلاعات بانک مرکزی 
حاکی از روند کاهشی حساب های اجاره ای بانکی است 
نمی شد،  رعایت  قبلًا  که  را  اصولی  بانک ها  از  خیلی  و 
اکنون به صورت جدی رعایت می کنند. رئیس کل بانک 
مرکزی از لزوم اتصال سامانه های بانکی به سامانه نظارتی 
بانک مرکزی خبر داد و افزود: بانک مرکزی بر سامانه ها و 
تراکنش ها نظارت جدی دارد به طوری که به سمتی پیش 
می رود که دیگر در تراکنش ها چنین تخلفاتی وجود نداشته 
باشد. رئیس کل بانک مرکزی همچنین با تشکر از رئیس 

قوه قضائیه در خصوص تاکید بر مراعات واحدهای تولیدی 
گفت: شبکه بانکی در این خصوص، اقدامات جدی انجام 
داده است. وی افزود: در هشت ماه نخست امسال، شبکه 
بانکی بیش از هزار میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرده 

که از میزان، 3۰ درصد مربوط به بخش صنعت بوده است.
پرداختی،  همتی گفت: در کل، ۶۰ درصد تسهیلات 
یعنی بیش از ۶۰۰ هزار میلیارد تومان، برای تأمین سرمایه 
بانک مرکزی  پرداخت شده است. رئیس کل  در گردش 
مراعات  سود،  محاسبات  در  خواستیم  بانک ها  از  افزود: 
باید به این نکته  اما  تولیدکننده و وام گیرنده را بکنند،، 
برخی  مرکزی،  بانک  بخشنامه  اساس  بر  که  کرد  توجه 
نرخ ها مبادله ای است و مشخص است که بانک مرکزی 
چه نرخی را ابلاغ کرده است. وی گفت: برخی تسهیلات 
هم مشارکتی و به صورت علی الحساب است که سود، بر 

اساس محاسبات موجود در قرارداد اخذ می شود و این ها 
مواردی است که موضوع را پیچیده می کند، از این رو بانک 
مرکزی برای رعایت نکات مد نظر رئیس قوه قضائیه نظارت 
را بیشتر می کند. همتی همچنین از توقف رشد حجم پول 
بانک مرکزی نشان می دهد  آمار اخیر  خبر داد و گفت: 
رشد پول و حجم اسکناس و مسکوک بعلاوه سپرده های 
دیداری متوقف شده و نسبت به ۱۲ ماه منتهی به آبان، ۱۰ 
درصد کاهش داشته است که این امر نوید کاهش تورم را 
می دهد. وی افزود: از مدیران عامل بانک مرکزی خواستیم 
که بخشنامه کنترل ترازنامه را رعایت کنند که بر اساس آن، 
از اول دی ماه بانک های تجاری ماهانه دو درصد و بانک های 

تخصصی ۵/۲ درصد، باید رشد ترازنامه داشته باشند.
استقلال بانک مرکزی، پیش شرط مهار تورم

 به گفته رئیس کل بانک مرکزی با مجموعه اقداماتی که 

آغاز شده نقدینگی در حال کنترل است و در مجموع، این 
اقدامات به مهار تورم منجر خواهد شد.  همتی افزود: پایه 
پولی کشور در 9 ماه ابتدایی سال جاری تنها ۱۵ درصد 
رشد داشت که این امر، ناشی از مقاومت بانک مرکزی بود 
که به رغم فشارهای بی سابقه ای که به این بانک بخاطر 
مشکلات اقتصادی خاص و شرایط کرونایی کشور وارد 

شد.
همتی گفت: اگر بانک مرکزی بتواند مستقل و بر اساس 
نظرات کارشناسی خود در مورد متغیرهای پولی تصمیم 

بگیرد، می تواند در کنترل تورم، راحت تر عمل کند.
تورم،  مهار  زمینه  در  موفق  کشورهای  همه  افزود:  وی 
اساس سیاست ها و ساز و کارهای خود را استقلال بانک 
مرکزی قرار داده اند و در کشور ما نیز استقلال بیشتر بانک 

مرکزی، الزام اصلی در کنترل تورم است.

رئیس کل بانک مرکزی :
حساب های اجاره ای به زودی مسدود می شوند
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 سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران گفت: با توجه به نتایج دیدارهای قبل در 
بهترین شرایط به مصاف پرسپولیس خواهیم رفت.

»محمود فکری«  عصر دیروز در نشست خبری پیش از دیدار مقابل پرسپولیس 
اظهار داشت: شهرآورد حساسیت و شرایط خاص خود را دارد و نتیجه این دیدار 

می تواند شرایط ۲ تیم را تا حد زیادی تغییر دهد و اتفاقات مهمی را رقم بزند.
وی ادامه داد: در دیدارهای گذشته نتایج خوبی را رقم زدیم و با روحیه عالی به 
مصاف پرسپولیس خواهیم رفت. بازیکنانم از نظر آمادگی در بهترین شرایط قرار 
دارند و می خواهیم بازی خوبی را مقابل پرسپولیس به نمایش بگذاریم تا هواداران 

لذت ببرند.
سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران تصریح کرد: از نظر اخلاقی امیدوارم بازی 
کاملا بدون حاشیه ایی را  مشاهده کنیم تا در سال های آینده اگر کسی این بازی را 

می بیند به نیکی از آن یاد کند.
وی در خصوص اینکه رکوردار شهرآورد است، تصریح کرد: در شهرآوردهای زیادی 
حضور داشتم اما به عنوان سرمربی نخستین بازی است که تجربه می کنم. چه 
زمانی که بازی می کردم و چه زمانی که به عنوان مربی در شهرآورد حضور داشتم، 

عاشق این مسابقه بودم و همیشه منتظر این مسابقه هستم.
فکری ادامه داد: پرسپولیس اصلا بسته بازی نمی کند و اکثر بازی های خود را 
تهاجمی کار می کند و این تیم در کل هجومی است. پرسپولیس برای همه حریفان 
خود مشکل ساز است و مطمئن باشید ما هم برای این دیدار برنامه های خاص خود 
را داریم. بازیکنانم نباید نگران نتیجه باشند و باید با تمام توان به مصاف پرسپولیس 

بروند.
وی در خصوص اینکه چه کسی قرار است نقش فکری را در داخل زمین در 

شهرآورد اجرایی کند، گفت: بازیکنانم صبوری کردند و امروز استقلال به یک تیم 
بسیار خوب تبدیل شده است و باید قدر این بازیکنان بیشتر دانسته شود. روند ما 
بسیار خوب است و باید به آن ادامه دهیم و به طور قطع تمام بازیکنان من بهتر از 

محمودِ فکری بازیکن عمل خواهند کرد.  
بازیکنان جوان  از  آیا  اینکه  تهران در خصوص  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
استفاده خواهد کرد، اظهار داشت: در شهرآورد شاید زمان استفاده از جوانان نباشد 

اما در آینده آنها شانس بیشتری برای نمایش توانایی های خود خواهند داشت.
فکری در مورد اینکه آیا به دنبال خلق نماد خاصی در شهرآوردها است، گفت: به 
هیچ عنوان زیرا تمام هدف من خوشحال کردن هواداران استقلال است اما امیدوارم 

اتفاقات خوب را رقم بزنم.
وی در خصوص استفاده از »بابک مرادی« اظهار داشت: او در اردو هست اما 

معلوم نیست از او استفاده کنیم یا خیر.
استقلال برای نباختن بازی می کند اما چشم به بردن دارد 

سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران در مورد اینکه آیا برای نباختن بازی می کند، 
خاطر نشان کرد: استقلال برای نباختن بازی می کند اما چشم به بردن دارد. ما خط 

حمله بسیار خوبی داریم و آنها می توانند دروازه حریف را باز کنند.
وی در خصوص ممنوع المصاحبه شدن بازیکنان و مربیان، توضیح داد: فکر 
می کنم فقط ما ممنوع شده بودیم و خود عزیزان آزاد بودند اما مصاحبه ۲ مدیر 
پرسپولیس و استقلال را نخواندم. باید احترام ۲ طرف نگه داشته شود و ما دوستان 
خوبی هستیم. در زمین بازی رقابت داریم اما بیرون از این زمین دوستان خوبی برای 
هم هستیم. سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران گفت: تمام تلاش خود را می کنم 
تا بازی منطقی داشته باشیم. این بازی ارتباطی به جایگاه تیم ها در جدول ندارد و 
از بازیکنانم خواستم به این موضوع توجه نکنند و این را بدانند هر ۲ تیم فقط برای 
پیروزی به میدان خواهند رفت. مطمئن باشید در این مسابقه منطقی کار خواهیم 

کرد و در دقایق پایانی به دنبال تمام کردن کار به سود خود هستیم.
افزود:  مجازی  فضای  از  بازیکنان  دوری  برای  تاکیدش  خصوص  در  فکری 
خوشبختانه به خواسته خود رسیدم و بازیکنانم آرامش خوبی دارند و امیدوارم فردا 
نتیجه کارهای خود را ببینیم.  هر تجربه ایی که در شهرآورد داشتم را به بازیکنانم 
انتقال دادم و تا زمان شهرآورد باز هم این کار را خواهم کرد و امیدوارم جام هایی که 
در دوران بازیگری و کاپیتانی برای استقلال بدست آوردم امسال هم بتوانیم این 

خاطرات شیرین را تکرار کنیم.
تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس در دیداری معوقه هفته هشتم لیگ برتر 
فوتبال روز دوشنبه هفته جاری از ساعت ۱۶:3۵ در ورزشگاه آزادی تهران بدون 

حضور تماشاگران و با قضاوت رضا کرمانشاهی به مصاف هم خواهند رفت.

محمود فکری :

در بهترین شرایط به مصاف پرسپولیس می رویم
مدیرعامل پرسپولیس: 

 برای استقلال کری نمی خوانم 
اما به برد خوشبین هستم

 مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: به شایستگی بازیکنان و مربیان اعتماد و 
ایمان قلبی دارم و امیدوارم بهترین اتفاق ممکن برای تیم ما در شهرآورد رقم بخورد.

»جعفر سمیعی« روز یکشنبه و در آستانه شهرآورد 9۴ پایتخت با اشاره به شرایط 
تیم فوتبال پرسپولیس اظهار داشت: وضعیت بازیکنان خوب و امیدوارکننده است. 
هر روز گزارش کاملی از شرایطی که بازیکنان پشت سر می گذارند را دریافت می کنم 
و مثل همیشه با اعضای کادر فنی در تماس هستم. خدا را شکر می کنم که همه چیز 

به خوبی پیش می رود و تیم برای انجام یک بازی بزرگ آماده می شود.
وی در مورد تقابل با استقلال گفت: حریف ما، تیم مورد احترامی است و حتما آنها 
هم برای حضوری پرقدرت در شهرآورد، برنامه ریزی خود را دارند اما من به شایستگی 
بازیکنان و مربیان پرسپولیس اعتماد و ایمان قلبی دارم و امیدوارم بهترین اتفاق 
ممکن برای تیم ما در این بازی رقم بخورد. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس ادامه داد: 
پرسپولیس در این سال ها پیشرفت فنی قابل ملاحظه ای داشته و حضور مربیانی با 
دانش و متعصب باعث ادامه پیشرفت تیم شده است. بازیکنان پرسپولیس در این 
مدت ثابت کرده اند چهره های الهام بخش فوتبال ایران هستند. آنها موفق شدند با 
وجود سخت ترین وضعیت ممکن به فینال لیگ قهرمانان آسیا برسند و در روز فینال 
هم، نمایش بسیار خوبی داشتند. تصور می کنم اگر بدشانسی و مسائل دیگری در 
میان نبود، حتی این توانایی را داشتیم که در سه دیدار گذشته هم به پیروزی برسیم. 
سمیعی خاطرنشان کرد: از زمانی که به باشگاه پرسپولیس اضافه شده ام، تمام توانم 
را به کار گرفتم تا باشگاه پشتوانه مناسبی برای تیم باشد. هرگاه با مربیان یا بازیکنان 
صحبت می کنم از ذهنیت مثبتی که در تیم وجود دارد، لذت می برم. این ذهنیت و 
قدرت روحی و روانی بازیکنان بدون تردید مهم ترین اسلحه در تمام بازی های این 
فصل است. به عنوان مدیرعامل باشگاه در کنار هواداران از همه اعضای تیم حمایت 
می کنم و معتقدم اتحادی که قبل از فینال آسیا به وجود آمده، باید ادامه داشته باشد. 
این اتحاد به ما کمک می کند قوی تر باشیم و بتوانیم به موفقیت های بیشتری برسیم. 
وی با اشاره به  کمپین های حمایتی از سوی هواداران این تیم در فضای مجازی 
افزود: با اینکه سرگرم کارهای اجرایی و پیش بردن اهداف باشگاه هستم اما اتفاقات 
فضای مجازی را رصد می کنم. فکر نمی کنم این اتحاد گسترده بین خانواده میلیونی 
پرسپولیس حتی در مهم ترین باشگاه های اروپایی هم وجود داشته باشد. این شرایط، 
حس بسیار خوبی به پرسپولیسی ها می دهد زیرا باعث شده جامعه آماری حاوی 
فقیر و غنی، شمالی و جنوبی، با لهجه ها، گویش ها، نژادها و فرهنگ های مختلف از 
سراسر کشور در کنار هم قرار بگیرند و یک خانواده را تشکیل بدهند. این حس اتحاد 

و همدلی می تواند برای سایر باشگاه ها به یک الگو تبدیل شود.
سمیعی در پاسخ به این سوال که آیا قبل از شهرآورد، برای حریف خود یعنی 
استقلال کری نمی خوانید، گفت: فکر می کنم در این مدت اهالی فوتبال متوجه 
شده اند که من اهل کری خوانی نیستم و به همه هواداران، بازیکنان، مربیان و مدیران 
باشگاه های دیگر احترام می گذارم. جامعه ما بیش از آن که به کری خوانی احتیاج 
داشته باشد، نیازمند یک بازی زیبا و تماشاگرپسند است که تردید ندارم این اتفاق از 
سوی پرسپولیس رقم می خورد. بازیکنان ما با آرامش و امید وارد شهرآورد می شوند و 

همه پرسپولیسی ها نسبت به کسب پیروزی در این بازی خوشبین هستیم.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در نهایت اضافه کرد: مهم ترین آرزوی من قبل از 
شهرآورد این است که طرفداران هر دو تیم، فوتبالی زیبا و تماشایی را تجربه کنند 
و بازیکنان با تمام وجود در زمین بجنگند تا این شهرآورد نیز در حافظه مردم ایران 
ماندگار شود. تقابل استقلال و پرسپولیس فرصت مناسبی است که از هیجانات 

کاذب به هیجان ناب فوتبالی برسیم و همگی از دیدن یک بازی زیبا لذت ببریم.

سخنگوی باشگاه استقلال:

 حاشیه  در آستانه شهرآورد 
تاثیری بر تیم ما ندارد

 سخنگوی هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: برخی اتاق فکرها قصد دارند در 
آستانه دیدارهای مهم با طرح مسائل حاشیه ای، تمرکز تیم را بر هم بریزند که این 

اتفاق تازه نیست و این مسائل روی تیم ما تاثیری ندارد.
»حجت نظری« روز یکشنبه در گفت وگویی رادیویی با اشاره به آخرین وضعیت تیم 
فوتبال استقلال در آستانه نود و چهارمین شهرآورد پایتخت اظهار داشت: شرایط 
بسیار خوبی داریم و تیم از همه نظر آماده این بازی بسیار مهم است. امیدواریم همه 
چیز طبق روال پیش برود و تماشاگران هم مسابقه ای جذاب و پرگلی را شاهد باشند.
وی درباره انتخاب »رضا کرمانشاهی« به عنوان داور شهرآورد و شایعاتی که در پی 
این اتفاق رخ داد، اظهار داشت: دوست نداریم درباره این موضوع موضع گیری 
کنیم و اطمینان داریم هر چیزی که در نهایت باعث حرف و حدیث شود، موضع 
ایجاد می کند. بی تردید با کم اشتباه یا بی اشتباه  بودن عملکرد داور هیچ یک از دو 
تیم نمی توانند درباره تیم داوری موضع  بگیرند اما اشتباهات داوری می تواند روی 
ذهنیت تماشاگران که به دلیل کرونا نمی توانند در ورزشگاه حاضر باشند تاثیر بگذارد. 
سوابق داور و برخی سوت هایی که احیانا در گذشته  نتایج بازی ها را تغییر داده است، 
روی ذهنیت تیم ها و هواداران تاثیر می گذارد. امیدواریم روز دوشنبه  مسابقه ای 

دیدنی و از لحاظ داوری هم مسابقه بی اشتباهی را شاهد باشیم.
سخنگوی هیات مدیره باشگاه استقلال در مورد پاداش آبی پوشان برای شهرآورد 
خاطرنشان کرد: برای تمام بازی های مهم برای اعضای تیم پاداش در نظر می گیریم 
و برای پیروزی در شهرآورد نیز پاداش در نظر گفته ایم  و آن را پرداخت خواهیم کرد 

همانطور که پادش بردهای قبلی را به بازیکنان دادیم.
وی درباره اینکه پرسپولیسی ها نسبت به استفاده از سیستم کمک داور ویدئویی 
تاکید دارند، اضافه کرد: به طور قطع ما هم از این سیستم و هرگونه کمک به داور 
وسط استقبال می کنیم. باور ما هم این است که اگر این سیستم وجود داشت 

می توانستیم نتایج بهتری کسب کرده و با امتیاز بالاتر در صدر جدول باشیم.
نظری در مورد دریافت مجوز حرفه ای اظهار داشت: تمام کارهای مربوط به کسب 
مجوز حرفه ای را انجام دادیم و تایید اولیه هم در سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا 
)AFC( منتشر شد. منتظر مجوز نهایی هستیم اما به نظر نمی رسد برای کسب مجوز 

نهایی با مشکلی مواجه شویم.
عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در خصوص  اینکه خیلی ها برای استفاده از 
سیستم VAR و همچنین تست مکرر دوپینگ تاکید کردند، گفت: این امکان  وجود 
دارد  که برخی افراد در اتاق فکرها اقدام هایی را برای تحت تاثیر قرارداد دادن برخی 
تیم ها در آستانه بازی های مهم انجام بدهند و چندان هم این اتفاقات تازه نیست. 
همیشه این مسائل را شاهد بوده ایم اما اطمینان دارم این اتفاقات روی ما تاثیری 
ندارد و حتی از اینکه از تمام بازیکنان تست دوپینگ گرفته شود، استقبال می کنیم. 

اطمینان داریم باشگاه استقلال از تمام آزمون ها سربلند بیرون می آید.

 کرمانشاهی داور شهرآورد شد

اسامی تیم داوری شهرآورد روز دوشنبه بین استقلال و پرسپولیس از سوی کمیته 
داوران اعلام شد. به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، دیدار ۲ تیم استقلال 
و پرسپولیس از هفته هشتم لیگ برتر فوتبال در حالی فردا )دوشنبه ۲۲ دی ماه( 
ساعت ۱۶:3۵ در ورزشگاه آزادی برگزار می شود که کمیته داوران فدراسیون تیم 

داوری این دیدار را به شرح زیر اعلام کرد:
داور: رضا کرمانشاهی

کمک داوران: آرمان اسعدی و تورج عیوض محمدی
کمک داور اضافی ۱ و ۲: بیژن حیدری – وحید کاظمی

داور چهارم: حسن یوسفی
ناظر: محمدرضا فلاح

ناظر ویژه: فریدون اصفهانیان
کرمانشاهی سابقه قضاوت در شهرآورد تهران را در کارنامه ندارد اما در شهرآورد 

گذشته تا آخرین دقایق یکی از گزینه های اصلی بود.  
نود و چهارمین شهرآورد بزرگ تهران در چارچوب هفته هشتم رقابت های لیگ برتر 
برگزار خواهد شد. تیم فوتبال استقلال تهران که میزبان این دیدار است با ۱8 امتیاز 

در صدر و تیم فوتبال پرسپولیس با ۱۱ امتیاز در رده دهم جدول قرار دارند.

 سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس تاکید کرد بازیکنانش 
در نود و چهارمین دربی تهران با تمام وجود خواهند 
جنگید تا بتوانند سه امتیاز این دیدار را کسب و هواداران 

تیمشان را خوشحال کنند.
دیدار تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس که نود 
دقیقه   ۱۶:3۵ ساعت  آنهاست  جدال  چهارمین  و 
روزدوشنبه در ورزشگاه بدون تماشاگر آزادی تهران برگزار 

خواهد شد.
یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در 
نشست خبری پیش از این دیدار که امروز یکشنبه در 
سازمان لیگ برتر برگزار شد به ارائه توضیحاتی در مورد 

این بازی و شرایط تیمش پرداخت.
فرصت  این  از  گفت:  نشست  این  ابتدای  در  وی 
استفاده می کنم و خسته نباشید و خدا قوت به کادر 
در  را  سختی  روزهای  گویم.  می  پزشکی  و  درمانی 
یکسال اخیر پشت سر گذاشتند. نباید فراموش کنیم 
که با ایثارگری و از جان گذشتگی این عزیزان جامعه به 
سمت سلامتی حرکت کرده است. برای همه آنها آرزوی 

توفیق دارم.
گل محمدی ادامه داد: دربی همیشه حساسیت های 
بازی  این  با  تیم  دو  هواداران  دارد.  را  خودش  خاص 
خاطرات خوب و بد زیادی دارند. امیدوارم فردا بتوانیم 
خاطره خوبی به جا بگذاریم و دل هواداران را شاد کنیم.
سختی  بازی  افزود:  تهرانی  سرخپوشان  سرمربی 
برای هر دو تیم خواهد بود. چیزی که مهم است حفظ 
کنیم.  استفاده  موقعیت ها هم  از  باید  و  است  تمرکز 
روی نقاط ضعف و قوت حریف کار کرده ایم. امیدوارم 
بازیکنان فردا با یک تمرکز خوب و یک روحیه بالا و یک 
جنگندگی خوب این سه امتیاز را بگیریم. سه امتیاز این 
بازی برای ما در جدول بسیار مهم است. هدف ما هم 
رسیدن به این سه امتیاز است. امیدوارم بتوانیم توانایی 
فردا  برسانیم.  اثبات  به  را  خودمان  شایستگی های  و 

فرصتی خوبی است که بتوانیم نشان دهیم پرسپولیس 
چه تیم بزرگی است.

نبودن  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  محمدی  گل 
تماشاگران روی انگیزه بازیکنان شما تاثیر می گذارد یا نه 
گفت: فوتبال همیشه با تماشاگرانش جذاب است. این 
شرایط برای هر دو تیم یکسان است. در ورزشگاه خالی 
دربی برگزار کردن لطف و جذابیت خاص خودش را از 
دست می دهد. به هر حال دربی قرمز و آبی چه بدون 

تماشاگر و چه با تماشاگر جذاب است.
وی در مورد سه تساوی قبلی تیمش گفت: در سه 
دیدار گذشته از نظر فنی خیلی خوب بودیم. در یک 
نیمه دیدار با ذوب آهن خوب نبودیم که از همان یک 
برای  خوبی  تجربه  گرفتیم.  زیادی  درس های  نیمه 
بازیکنان بود که اصلاح شوند. ما نکات فنی زیادی را 
از آن بازی یاد گرفتیم. در همه بازی ها برای گرفتن سه 

امتیاز تلاش می کنیم.
با صحبت کردن و کری خوانی چیزی تغییر نمی کند

ممنوع  مورد  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
المصاحبه کردن بازیکنان گفت: من با آقای سمیعی 
در این مورد صحبت کردم. احترام متقابل اولین چیزی 
است که دو رقیب باید به هم داشته باشند. اصل احترام 
لازمه یک رقابت است. هر دو باشگاه بزرگ هستند و 
مدیرانی دارند که شناخته شده هستند. دوست دارم 
این فضا همراه با احترام باشد. هم در بین مدیران و هم 
در بین هواداران. وقتی مدیران این شکلی با هم صحبت 
کنند به سایر بخش ها انتقال پیدا می کند. زیبنده دو 
باشگاه نیست که بخواهیم در مورد این مسائل صحبت 
کنیم. دربی حساسیت های خاص خودش را دارد و اگر 
بخواهیم در مورد حاشیه ها صحبت کنیم زیاد درست 
نیست و تمرکز بازیکنان را هم برهم می زند. امیدوارم 
این احترام متقابل وجود داشته باشد. بازیکنان باید به 
حریف احترام بگذارند اما برای رسیدن به سه امتیاز باید 

مثل یک سرباز بجنگند
بازیکنان  به  دیدار  این  در  اینکه  مورد  محمدی  گل 

جوان میدان خواهد داد یا خیر گفت: هدف اول ما 
بردن و پیروزی در این بازی است. تمرکز می کنیم که 

بتوانیم سه امتیاز این دیدار را از آن خود کنیم.
وی در مورد اینکه تیمش با چه سیستمی در بازی  
دوشنبه بازی خواهد کرد گفت: باید تا زمان بازی صبر 

کنید که تاکتیک را مشخص کنیم!
گل محمدی تاکید کرد: همه بازیکنانی که در تیم 
ما هستند شایستگی و لیاقت حضور در پرسپولیس 
را دارند. بازیکنان باید از فرصتی که به آنها می دهیم 
استفاده کنند و شایستگی هایشان را به نمایش بگذارد.
دوران سختی را در چند ماه اخیر پشت سرگذاشته ایم 
وی در مورد نبردن تیمش در هفته های اخیر و اثری 
که روی تیم می گذارد گفت: درست است که ما ۴۰ 
روز است نبرده ایم اما بازی هایی که انجام داده ایم برای 
بردن کافی بوده است اما شاید بدشانسی و استفاده 
نکردن از موقعیت ها عامل پیروز نشدن بوده است. با 
این حال این مسئله ای نیست که ما را اذیت کند. این 
فرصت را داریم که از دیدار با استقلال پیروزی هایمان را 

شروع کنیم.
گل محمدی ادامه داد: در چند ماه اخیر بازیکنان 
زیادی را از دست دادیم و هر ماه ترکیب تیم ما تغییر 
می کرد اما نمی توانیم به این مسائل فکر کنیم. باید از 
این مشکلات به عنوان سکویی برای پرش خودمان 
به جلو استفاده کنیم. نمی خواهیم این مشکلات در 
ذهن بازیکنان رسوخ کند. باید این مشکلات را پشت 
سربگذاریم. با این حال دوران سختی را در چند ماه 

اخیر پشت سرگذاشته ایم.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در مورد حل مشکلات 
گلزنی تیمش گفت: تمرینات خوبی را در این زمینه 
انجام داده ایم و اگر در دیدار با استقلال فرصتی فراهم 
شود قطعاً گل خواهیم زد. موقعیت های خوبی نصیب 

بازیکنان می شود که باید بتوانند از آنها استفاده کنند.

یحیی گل محمدی:

بردهایمان را از مقابل استقلال شروع می کنیم

 یشکسوت آبی پوشان گفت: مهاجمان استقلال در بهترین فرم خود قرار دارند و آنها می توانند سرنوشت دربی روز دوشنبه 
را تعیین کنند.

محمد مومنی در گفتگویی در خصوص دیدار حساس استقلال و پرسپولیس مربوط به هفته هشتم رقابتهای لیگ برتر اظهار 
داشت: با اینکه یک فرضیه در خصوص این دیدار می گوید شرایط جدول در این دیدار سنتی تعیین کننده نیست، من معتقدم 
این دربی کاملًا تحت تاثیر شرایط جدول قرار دارد و به همین دلیل می گویم این استقلال است که به شدت شانس بیشتری 

نسبت به رقیب سنتی خود برای پیروزی دارد.
پیشکسوت آبی پوشان با اشاره به غیبت تماشاگران در این دیدار گفت: این دومین دربی پی در پی است که بدون حضور 
تماشاگران برگزار می شود و همین غیبت تماشاگران باعث می شود از حساسیت های کاذب این بازی کاسته شود و بازیکنان 
بتوانند بهتر کیفیت خود را به نمایش بگذارند. از همین رو تیم ها در این بازی با کیفیت اصلی به میدان می آیند و برای همین 

می گویم شرایط جدول در تعیین نتیجه این بازی تاثیر گذار است.
مومنی در خصوص مقایسه خط به خط دو تیم گفت: دروازه بان های هر دو تیم بسیار پر انگیزه هستند و به نظر من مظاهری 
حتی نسبت به رقیب خود از انگیزه های بیشتری بهره می برد. رشید از با انگیزه ترین و تعیین کننده ترین بازیکنان دربی است.
مهاجم پیشین آبی پوشان گفت: خط دفاعی هر دو تیم استحکام لازم را ندارد و بالعکس آن هر دو تیم در خط میانی از قدرت 
خوبی برخوردار هستند. در خط میانی بازیکنان با کیفیت و باتجربه ای در دو تیم توپ می زنند که هر کدام شان می توانند در این 
بازی بزرگ تاثیر گذار باشند. اما آنچه نقطه برتری استقلال در این بازی است، خط حمله پر تعداد و پرقدرت آنهاست. درست 
در خطی که پرسپولیس به اندازه کافی بازیکن باتجربه و تاثیرگذار ندارد، دست فکری کاملًا باز است. حضور دیاباته، قائدی و 
مطهری در خط حمله استقلال برای آبی پوشان یک اتفاق خوب است. وی اضافه کرد: با توجه به سن بالا و کم تحرک بودن 
مدافعان میانی پرسپولیس، مهاجمان استقلال در این بازی قدرت مانور بسیار خوبی دارند. بازیکنی مثل مهدی قائدی که در 
دربی های گذشته هم نشان داده چه میزان بازیکن تاثیرگذاری است، در این بازی هم می تواند از سرعت و تکنیک فردی اش 
به خوبی بهره ببرد. مومنی خاطرنشان ساخت: اینکه استقلال و فکری اولویت اول شان نتیجه گیری است و زیبایی بازی در 
اولویت های بعدی شان قرار دارد بر خلاف دیگران از نظر من اتفاق خوبی است. تیمی که نتیجه گرا باشد و نتایج خوبی بگیرد، 

فرصت بهبود کیفیت فنی بازی را هم دارد. اما به تیمی که خوب بازی کند و نتیجه نگیرد، فرصت زیادی نمی دهند.
مدیر پیشین آکادمی آبی پوشان گفت: استراماچونی نامی ماندگار در تاریخ فوتبال استقلال شد و شاید هیچ مربی به محبوبیت 
او نرسد. اما همین استراماچونی در هفته سیزدهم تیمش را به صدر رساند در حالی که تیم فکری در هفته نهم و با یک بازی 

کمتر به صدر جدول رسید و این یک ارزش برای این تیم است که امیدوارم هواداران قدر آن را بدانند.
وی در خاتمه بیان داشت: با اینکه بازیکنان نسبتاً زیادی در استقلال تجربه های قبلی دربی را دارند و چند بازیکن هم دربی 
اولی به حساب می آیند، اما به نظر من نفراتی مثل مظاهری، غفوری، رضاوند، دیاباته، شیخ و قائدی می توانند بازیکنان مهم 

این میدان باشند.

سرمربی تیم فوتبال راگا تهران، گفت: اگر روزی بازی دادن به جوان ها برای تیم مشکلی به وجود بیاورد، بهای آن را 
می پردازیم و ترسی از این کار نداریم.

»محمد کشاورز« در گفت و گو با ایرنا در خصوص شرایط تیمش در لیگ برتر فوتسال، اظهار داشت: به طور کلی از 
وضعیت نتیجه گیری و روند رو به رشد تیم راضی هستیم و امیدوارم شرایط به همین شکل پیش برود تا به هدف  خود در 

این فصل دست پیدا کنیم.
وی در مورد بازی دادن به جوان های تیم راگا در دیدارهای اخیر این تیم در لیگ برتر فوتسال، خاطرنشان کرد: هدف 
ما این بود که به تدریج به جوان های خود در لیگ برتر بازی بدهیم. برخی از این بازیکنان جوان زیر ۲۰ سال هستند و 

اولین بار است که لیگ برتر را تجربه می کنند.
سرمربی تیم فوتسال راگا تهران، تصریح کرد: اگر روزی بازی دادن به جوان ها برای تیم مشکلی به وجود بیاورد، ما 
بهای آن را می پردازیم و ترسی از این کار نداریم. جوانان پرتلاشی داریم و امیدورام در ادامه راه نیز به ما کمک کنند. این 

بازیکنان برای سال های آینده حرف های زیادی برای گفتن دارند.  
کشاورز در خصوص علت بازی نکردنش در دیدار با ایمان شیراز، گفت: یک روز پیش از دیدار با ایمان در تمرین آخر از 
ناحیه عضلات پا دچار مصدومیت شدم و تا ۱۰ روز آینده نمی توانم بازی کنم. به احتمال زیاد به دیدار با فرش آرا نمی رسم 

اما پزشکان تیم تمام تلاش خود را می کنند تا مرا به دیدار با سن ایچ برسانند.  
وی درباره دیدار هفته آینده تیمش با فرش  آرا مشهد، اظهار داشت: در همه بازی ها برای برد به میدان می رویم. تیم 
فرش آرا تیم منظم و ریشه داری است و در این فصل نیز توانسته نتایج خوبی کسب کند. امیدوارم که در روز بازی خوب 

کار کنیم و به هدفمان در این دیدار برسیم.
تیم فوتسال راگا تهران قرار است روز چهارشنبه در چارچوب هفته ششم رقابت های لیگ برتر فوتسال در مشهد به 

مصاف فرش آرا برود.
سرمربی تیم فوتسال راگا در خصوص مصدومیت »مجید حاجی بنده« و از دست دادن او در فصل جاری، عنوان کرد: 
او بازیکن بسیار مهمی برای ما بود اما متاسفانه در دیدارهای تدارکاتی پیش فصل دچار مصدومیت شدیدی شد و با 
جراحی که داشت، این فصل را از دست داد. باشگاه راگا و من تمام قد از حاجی بنده حمایت می کنیم و دوستان او در 

فوتسال منتظر بازگشت او به میادین هستند.
کاپیتان سابق تیم ملی فوتسال درباره شایعه لغو جام ملت های آسیا و انتخاب پنج تیم برای شرکت در جام جهانی، 
گفت: به نظر من این کار هم غیر منطقی و هم غیر منصفانه است. بسیاری از تیم ها چهار سال تلاش کردند تا در جام 
جهانی حضور پیدا کنند. امید بسیاری از تیم ها مانند کویت و ازبکستان حضور در این رقابت ها است. نظر من این است 
که کنفدراسیون فوتبال آسیا این رقابت ها را با دستورالعمل های بهداشتی برگزار و  از انتخاب به یکباره پنج تیم، صرف 

نظر کند.

پیشکسوت آبی پوشان:

مهاجمان استقلال تکلیف دربی را مشخص می کنند
محمد کشاورز: 

از جوانگرایی در لیگ برتر فوتسال ترسی نداریم
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تحلیل گر ارشد مسائل بین المللی با اشاره به اینکه بازرسان آژانس در چه شرایطی از ایران اخراج می شوند، تاکید 
کرد: اگر بعد از غنی سازی ۲۰ درصدی اقدامات دیگری انجام شود شرایط آنگونه که دو طرف می خواهند، پیش 

نمی رود.
رحمان قهرمان پور در گفت وگو با ایلنا، درباره اینکه آیا امکان اخراج بازرسان آژانس بر اساس مصوبه مجلس وجود 
دارد و در این صورت چه فضایی بر برجام حاکم خواهد شد، اظهار داشت: در اینکه در ایران و آمریکا درباره برجام 
اختلاف نظر وجود دارد و عده ای نیز در دو کشور به دنبال این هستند که برجام زمین بخورد، تردیدی وجود ندارد. 

مساله ای که در فضای سیاسی و در رسانه های مختلف نزدیک به بایدن و همچنین در اظهارات مقام های ایرانی مطرح 
می شود این است که هر دو طرف برای بازگشت به برجام اجماع نظر و توافق دارند. وی افزود:  طبیعی است در مورد 
ساز وکار این بازگشت اختلاف نظرهایی وجود دارد. در اصطلاح دیپلماسی می گویند اگر دو طرف به یکدیگر حسن 
نیت دارند و در کلیات توافق وجود داشته باشد، حل اختلافات جزئی میسر و ممکن است. اکنون نیز اختلافاتی که 
وجود دارد در مورد جزئیات است، بر سر اینکه آیا ایران و آمریکا همزمان به برجام بازگردند، مذاکره کنند یا نکنند، 
در چارچوب ۵+۱ مذاکره انجام شود یا خیر اختلاف دارند، اما هر دو طرف خواهان بازگشت به برجام هستند. این 
کارشناس مسائل بین الملل با بیان اینکه همیشه ممکن است اتفاقات پیش بینی نشده ای رخ دهد و شرایط را به 
سمتی ببرد که خارج از عهده و کنترل باشد، یادآور شد: در مورد برجام نیز ممکن است چنین اتفاقی بیفتد، یعنی 
اگر بعد از غنی سازی ۲۰ درصدی، اقدامات دیگری انجام شود ممکن است، شرایط آنگونه که دو طرف می خواهند، 
پیش نرود. وی با اشاره به سخنان اخیر عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی مبنی بر اخراج بازرسان آژانس از 
ایران، تاکید کرد: نقل قولی که از آقای امیرآبادی فراهانی منتشر شده، اشتباه است؛ یا ایشان اشتباه کرده اند یا در 
نقل خبر اشتباهی رخ داده است. چرا که ایران همیشه توافق پروتکل الحاقی که را پیش تر آن را ۲+93 می نامیدند، 
به صورت داوطلبانه اجرا کرده  است اما همین پروتکل در مجلس تصویب نشده است. بنابراین ایران بر اساس حقوق 
داخلی خود الزامی در اجرای آن ندارد. اما »توافق جامع پادمانی« که بعد از پروتکل الحاقی، مبنای همکاری  کشور ها 
با آژانس بین المللی انرژی اتمی است که در ایران نیز اجرا می شود. قهرمان پور افزود: در دوره آقای احمدی نژاد ایران 
در اعتراض به ارجاع پرونده برنامه هسته ای خود به شورای امنیت، اجرای داوطلبانه پروتکل الحاقی را متوقف کرد اما 

توافق جامع پادمانی همچنان بین ایران و آژانس اجرا می شد و آژانس بر فعالیت های هسته ای ایران نظارت داشت؛ 
بنابراین توقف اجرای پروتکل الحاقی به معنای اخراج بازرسان آژانس نیست؛ اخراج زمانی اتفاق می افتد که دولت 
بتواند از "ان پی تی"]NPT[ خارج شود؛ مثل اتفاقی که در اوایل دهه دو هزار برای کره شمالی افتاد. وی درباره رویکرد 
دیگر اعضای برجام به این توافقنامه و حساسیت نسبت به افزایش غنی سازی ایران، گفت: این موضع گیری ها، 
مجموعه تلاش ها و فعالیت هایی است که کشورها انجام می دهند تا امتیاز بیشتری بگیرند و به اصطلاح جای پای 
خودشان را محکم تر کنند. به ویژه اروپا، این نگرانی کلی را دارد که به تدریج از صحنه سیاست بین الملل کنار گذاشته 
شود یا اینکه از اهمیت تاثیرگذاری اش کاسته شود. خروج بریتانیا از اتحادیه اروپا و کنار رفتن خانم مرکل، صدراعظم 
آلمان نیز این نگرانی را تشدید کرده است. این تحلیل گر مسائل بین المللی خاطر نشان کرد: واکنش اروپا یی ها را باید 
در این چارچوب کلی فهم کرد که آنها می خواهند سهم بیشتری در تحولات بعدی روابط دولت بایدن با ایران داشته 
باشند، به ویژه اینکه دولت بایدن اعلام کرده، ممکن است گفت و گو بین قدرت های بزرگ و قدرت های منطقه ای از 
یک طرف و رایزنی و مذاکره میان قدرت های منطقه ای از سوی دیگر، برگزار شود. قهرمان پور خاطرنشان کرد:اروپا 
می خواهد در این گفت و گوها، مثل گذشته بعد از آمریکا بازیگر شماره دو باشد؛ اما می بینیم که چین و روسیه، به ویژه 
چین با تحولاتی که در سال های اخیر اتفاق افتاده است نقش بیشتری در سیاست بین الملل به خود گرفته  است.  
این کارشناس مسائل آمریکا و اروپا در پایان تاکید کرد: اروپایی ها از این موضوع نگرانی زیادی دارند. چینی ها نیز مثل 
چند سال گذشته همچنان سعی می کنند به گونه ای موضع گیری کنند که نه آمریکا و نه ایران ناراحت نشوند؛ در عین 

حال خیلی هم به نفع هیچ یک از دو کشور نیز موضع گیری نمی کند.

قهرمانپور تحلیل گر ارشد مسائل بین المللی:

اخراج بازرسان آژانس منوط به خروج ایران از NPT است

تحریم راهی جز نابودی ندارد 

راهبرد 2وجهی برای عبور از تحریم ها

و  تحریم ها  رفع  ضرورت  خصوص  در  اجرایی  مسئولان  از  رهبری  حمایت 
عیان شدن شکست تروریسم اقتصادی آمریکا علیه ملت ایران از جمله نشانه هایی 

است که می گوید تحریم راهی جز نابودی ندارد.
افول و بی سرانجامی کارزار فشار حداکثری که با شکست ترامپ در انتخابات 
سوم نوامبر ضربه خورد، باعث شده مسئله رفع تحریم ها در داخل کشور بیش 
از مقاطع قبلی مورد توجه مسئولان نظام، افکار عمومی و رسانه ها قرار بگیرد. 
ماهیت غیرانسانی، غیرحقوقی و ضدبشری تروریسم اقتصادی دولت ترامپ علیه 
ملت ایران در حدود سه سال گذشته بر هیچ کس پوشیده نبود. با فهم همین 
ماهیت، نظام جمهوری اسلامی و ارکان مختلف آن حاضر نشد در زمین بازی 
طراحی شده ترامپ نقش آفرینی کند و با همراهی ملت مسیر مقاومت و تن ندادن 
به خواسته های نامشروع و غیرقانونی ترامپ را برگزید. شکست ترامپ و فروپاشی 

کمپین کارزار فشار حداکثری بخشی از ثمرات مقاومت دولت و ملت ایران است.
ثمربخشی مقاومت

راهبرد مقاومت و ایستادگی دولت و مسئولان کشور با همراهی مردم باعث شده 
که امروز با شکست ترامپ، مسئله رفع تحریم ها و کاهش مشکلات کشور، ضرورت 
بازگشت آمریکا به برجام و عمل به تعهدات قانونی مورد توجه افکار عمومی قرار 
گیرد. مسئولان دولت جدید آمریکا هم حداقل تا مقطع کنونی از بازگشت به 
برجام سخن گفته اند؛ بازگشتی که بدون تردید با تداوم تحریم ها و عمل نکردن 
به تعهدات قانونی دولت آمریکا، معنا نخواهد داشت. از همین رو رهبر انقلاب روز 
جمعه ۱9 دی در سخنرانی تلویزیونی خویش بر این امر تاکید و بازگشت آمریکا به 
برجام را در صورت لغو تحریم ها معنادار توصیف کرده اند. با خروج ترامپ از برجام 
در اردیبهشت 97، مکررا دولت آمریکا ایران را به مذاکره مجدد دعوت و حتی در 
مقاطعی پالس هایی مبنی بر دادن امتیازاتی به ایران ارسال می کرد. اما با این حال 
خروج ترامپ از تعهدات قانونی دولت آمریکا در برجام باعث شد ایران هیچگاه 
سخنان او در مورد مذاکره را جدی تلقی نکرده و راه مقاومت را مقابل کارزار فشار 
حداکثری انتخاب کند. در مقابل، تهران بعد از یک سال صبر راهبردی، برداشتن 
گام های هسته ای را بر اساس حقوق برجامی آغاز کرد. از سوی دیگر، »حسن 
روحانی« رئیس جمهوری که در مقطع اعمال تحریم های ظالمانه بر ضرورت 
مقاومت و تن ندادن به خواسته های غیرقانونی ترامپ تاکید می کرد، در مقطع 
کنونی که ترامپ شکست خورده و کارزار فشار حداکثری به روزهای آخر خود 
رسیده نیز از ضرورت خودداری از فرصت سوزی در رفع تحریم ها سخن می گوید. 
هر چند این سخنان با هجمه های تند از سوی برخی مدعیان مواجه شد اما 
مواضع صریح رهبر انقلاب نشان داد که راهبرد جمهوری اسلامی رفع تحریم های 

ظالمانه از سر مردم ایران است و در این راهبرد همه ارکان نظام هم دل هستند.
راهبرد دووجهی رفع و خنثی سازی تحریم

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی در سخنانی تلویزیونی 
به مناسبت قیام ۱9 دی ۱3۵۶ مردم قم در مورد مسئله تحریم ها، بیان داشتند: 
جبهه غرب و دشمنان موظفند حرکت خباثت آمیز تحریم علیه ملت ایران را که واقعاً 
یک خیانت، جنایت و دشمنی بی جهت علیه مردم است، فوراً متوقف کنند و همه 
تحریم ها را بردارند...بنابراین این حرف طرف مقابل که فلان کار را بکنید یا نکنید، 
بیخود است و تحریم ها که خیانت و جنایت در حق ملت است، باید برداشته شود.

رهبر انقلاب در بخش دیگری از سخنان خود بازگشت آمریکا به برجام را در صورتی 
معنا دار دانستند که تحریم ها برداشته شود و تصریح داشتند: عمل کردن جمهوری 
اسلامی به همه تعهدات خود در شرایطی که طرف مقابل به همه تعهدات خود عمل 
نمی کند، بی معنی است... البته اگر آنها به تعهدات خود بازگردند ما نیز برمی گردیم.  
روحانی هم در سخنان خود به مسئله رفع تحریم ها و ضرورت بازگشت آمریکا به 
تعهدات خود در برجام بارها تاکید کرده است. رئیس جمهور ۲۱ آبان در جلسه هیات 
دولت گفت: هر کجا ببینیم شرایط برای لغو تحریم آماده است از آن استفاده خواهیم 
کرد؛ هدف  ما از بین بردن تحریم های ظالمانه است؛ هرجایی هر فرصتی مناسب 
باشد کارمان را انجام می دهیم؛ هیچکس حق فرصت سوزی ندارد. از هر فرصتی  که 
به نفع منافع ملی مردم و رفع تحریم باشد استفاده خواهیم کرد؛ این مسئله حزبی 
و جناحی نیست؛ البته هر گامی که بخواهیم برداریم به رهنمودهای مقام معظم 
رهبری توجه خواهیم کرد. نگاه رهبر انقلاب و رئیس جمهوری مبنی بر بازگشت 
جمهوری اسلامی به تعهدات برجامی در صورت عمل آمریکایی ها به تعهدات مندرج 
در توافق هسته ای نشان دهنده منطق قانونی نظام جمهوری اسلامی در مواجهه 
با اقدامات غیر قانونی دولت ترامپ است. البته نظام جمهوری اسلامی منتظر رفع 
تحریم ها دست روی دست نگذاشته و مسیر و راهبرد بلندمدت خنثی سازی اثر 
تحریم ها را هم در پیش گرفته است. در واقع دولت و ارکان مختلف نظام به موازات 
تلاش برای رفع تحریم ها که مسئولان کشور با هدایت رهبری در آن متفق القولند 
راهبرد خنثی سازی تحریم ها را هم برگزیده اند که جزو تاکیدات رهبر انقلاب هم بوده 
است. رهبری در سخنان ۱9 دی با بیان اینکه بارها تأکید کرده ایم که باید اقتصاد را 
با فرض برداشته نشدن تحریم ها جوری برنامه ریزی کنیم تا کشور به خوبی اداره شود 
و با رفتن و آمدن تحریم و با بازیگری های دشمن دچار مشکل نشود گفتند: این کار 
با اتکا به ظرفیت های داخلی و اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی ممکن است. 
اگرچه تحریم ها نیز به تدریج در حال بی اثر شدن هستند. با توجه به نظر صریح رهبر 
انقلاب و تلاش های دولت در زمینه رفع تحریم ها، برای تامین منافع ملی بهتر است 
دیگر ارکان نظام و برخی شخصیت های سیاسی که در جایگاه های مدیریتی هم قرار 
دارند با راهبرد رهبر انقلاب همراه شده و در مسیر خنثی سازی تحریم ها و همچنین 
رفع تحریم ها، دولت را به عنوان فرمانده جنگ اقتصادی یاری دهند و مراقبت کنند 
که اهداف سیاسی و انتخاباتی باعث استمرار برخی تلاش ها برای ادامه تحریم ها 
نشود؛ چرا که رفع تحریم ها و کاهش مشکلات مردم اولویت دارد و اصولا اهمیتی 

ندارد که کدام مسئول و فرد در این مسیر بلندترین گام را برداشته است.

مذاکرات  بر  اصرار  کرد:  تاکید  خارجی  سیاست  مسائل  ارشد  تحلیلگر  یک 
موشکی و منطقه ای به عنوان پیش شرط بازگشت آمریکا به برجام موضوعی است 
که می تواند موجب نابودی این توافق شود. به همین خاطر است که تیم بایدن 
تاکنون اکراه داشته که مذاکره درباره این موضوعات حاشیه ای را به عنوان یک 

مسئله پیشینی مطرح کند.
»کوروش احمدی« در گفت وگو با ایرنا، درباره افزایش سطح غنی سازی اورانیوم 
توقف اجرای  و  برجام  از  آمریکا  از خروج  ایران پس  به ۲۰ درصد گفت:  ایران 
بلکه طرف های  تا  توافق، یک سال خویشتنداری کرد  این  تعهداتش در ذیل 
دیگر برجام به ویژه اروپا در جهت تامین منافع ایران و جلوگیری از توقف روند 
برجام  در  مصرح  نحو  به  جهانی  جامعه  با  ایران  اقتصادی  روابط  عادی سازی 
اقدامی انجام دهند. اما پس از بی عملی طرف مقابل، به تدریج از اجرای کامل 

تعهداتش فاصله گرفت و طی پنج گام تعهداتش را کاهش داد.
وی با بیان اینکه ایران در دی ماه سال قبل براساس گام پنجم خود برای کاهش 
تعهدات اعلام کرد که دیگر خود را پایبند به تعهدات اجرایی و فنی  مندرج در 
برجام نمی داند، اظهار داشت: اقدام ایران به افزایش سطح غنی سازی را در 
این چارچوب باید دید. ایران تا پیش از برجام مقادیری از اورانیوم را تا ۲۰ درصد 
غنی سازی می کرد اما براساس برجام پذیرفت غنی سازی ۲۰ درصد را متوقف 

کند.
به گفته این کارشناس، این اقدامات در حکم اقدامات جبرانی ذیل ماده ۲۶ 
و 3۶ برجام است و در مقام واکنش نسبت به خروج آمریکا از برجام و خودداری 
اروپا از ایفای وظایفش ذیل برجام انجام شده است و هیچ گاه به معنی خروج 
ایران از برجام نبوده است.   احمدی با بیان اینکه اقدام ایران برای افزایش سطح 
غنی سازی در چنین بستر و چارچوبی حقوقی انجام شده است، تصریح کرد: 
انجام این کار می توان حدس و گمان های مختلفی را  از  ایران  در مورد هدف 
مطرح کرد. یکی از این حدس و گمان ها از اعمال فشار به دولت بایدن صحبت 
می کند؛ به این معنی که اگر آمریکا به برجام بازنگردد و احیانا در آینده موضوعاتی 
غیرمربوط با برجام به میان کشیده شود، این کار ممکن است، عواقبی داشته 
نیاز  ایران هم اکنون  این تحلیل هم وجود دارد که  البته  ادامه داد:  باشد. وی 
چندانی به سوخت اورانیوم ۲۰ درصد ندارد، چراکه این سوخت فعلا در راکتور 
تهران مورد استفاده است و مقادیر لازم از این سوخت حتی برای چند سال آینده 
موجود است. بر مبنای این تحلیل، هدف ایران از غنی سازی ۲۰ درصد صرفا 

فشار به آمریکا برای بازگشت به برجام است.  
برای  ایران  اقدام  به  اروپایی  کشورهای  واکنش  درباره  پیشین  دیپلمات  این 
افزایش غنی سازی ۲۰ درصد خاطرنشان کرد: اروپایی ها نسبت به این مسئله 
واکنش تندی نشان دادند و برخی از آنها گفتند که اقدام ایران در حکم خروج 
از برجام است و خواستار آن شدند که ایران از ادامه این کار خودداری کند، به 
خصوص آنکه غنی سازی ۲۰ درصد در فردو که شرایط خاصی هم دارد، انجام 

می شود.  
احمدی با اشاره به واکنش روسیه و چین ابراز داشت: روس ها و چینی ها نیز 
به صورت ملایم و با احتیاط هشدارهایی را داده و گفته اند بهتر است ایران این 

کار را انجام ندهد.  
اظهارات اخیر جیک سالیوان تغییر نسبت به بایدن و بلینکن بود 

وی درباره واکنش تیم بایدن نیز بیان کرد: عمده توجه تیم بایدن معطوف به 

مسائل داخلی است. به علاوه در آمریکا اصل بر این است در هر زمان تنها یک 
دولت انجام وظیفه می کند. این به آن معنی است که رئیس جمهور منتخب و 
همکاران او مادام که دولت ترامپ بر سرکار است، درباره مسائل مختلف به ویژه 
سیاست خارجی اعلام نظری نمی کنند چرا که این کار در حکم دخالت در کار 

دولت مستقر است.  
این تحلیلگر ارشد مسائل سیاست خارجی درباره اظهارات جیک سالیوان، 
مشاور امنیت ملی بایدن هم یادآور شد: لحن جیک سالیوان در سخنان اخیرش 
مبنی بر اینکه "برنامه موشکی ایران باید به عنوان جزئی از مذاکرات روی میز 
باشد"، و اینکه "مذاکرات باید ورای ۱+۵ باشد و کشورهای منطقه را نیز شامل 
شود"، قدری با لحن بایدن و نزدیکان او متفاوت بود. قبل از این، بایدن و آنتونی 
بلینکن گفته بودند به برجام برمی گردند و سپس درباره سایر موضوعات صحبت 
می کنند و اینکه باید برجام را قوی تر و گسترده تر کنیم که منظورشان آن بود که 
مسائل موشکی و برنامه منطقه ای ایران نیز بعدا باید مورد مذاکره قرار گیرد اما 
در صحبت های سالیوان مشخص نبود که آیا سیاست بایدن مبنی بر بازگشت به 
برجام و سپس پرداختن به موضوعات دیگر همچنان مد نظر است یا سیاست 

تغییر کرده است. از این رو میتوان گفت که سخنان او یک نوع تغییر لحن بود.  
سالیوان اولویت های حقوق بشری دارد

احمدی با اشاره به نظرات و رویکردهای مختلفی که آمریکا وجود دارد، عنوان 
کرد: بسیاری از کارشناسان آمریکایی از جمله توماس فریدمن تحلیلگر آمریکایی 
معتقدند اگر آمریکا ابتدا به برجام بازگردد و تحریم ها را لغو کند، آنگاه کارش 
برای مذاکرات موشکی و منطقه ای با ایران سخت می شود و اهرم فشار تحریم ها 
را از دست می دهد. برخلاف این نظر، جو بایدن در گفت وگویی که با فریدمن 

در نیویورک تایمز انجام داد، گفت به نظر قبلی اش که در سی ان ان منتشر شده 
پایبند است یعنی آمریکا ابتدا به برجام بازمی گردد و بعد با ایران درخصوص 
مسائل دیگر گفت وگو می کند هرچند که همانجا گفت که این، کار سختی است.  
به گفته این کارشناس ارشد مسائل آمریکا، به نظر می رسد سالیوان اولویت های 
مسائل  درخصوص  نوبت،  چندین  در  اخیرا  که  چرا  دارد،  نیز  حقوق بشری 

حقوق بشری ایران و عربستان سعودی اظهارنظر کرده است.  
بایدن تنها با یک دستور اجرایی می تواند به برجام بازگردد 

احمدی در مورد سازوکار چگونگی بازگشت به برجام از سوی ایران و آمریکا 
هم گفت: این مسئله در زمان اجرای برجام در سال ۲۰۱۵ نیز مسبوق به سابقه 
است. در آن زمان این مسئله مطرح بود که چه کسی ابتدا تعهداتش را ذیل برجام 
اجرایی کند. صحبت این بود که ایران ابتدا تعهداتش را عملی کند یا آمریکا یا 
آنکه اقدامات متناظر باشد که در نهایت، ایران اقدامات فنی را انجام داد و با 
راستی آزمایی این اقدامات توسط آژانس، گروه ۱+۵ نیز تحریم ها را لغو و تعلیق 

کرد.  
وی اضافه کرد: ممکن است هم اکنون نیز این سه فرمول مطرح باشد. ایران 
تعلیق تعهداتش را بازگشت پذیر دانسته هرچند که انجام آنها مقداری زمانبر 
دستور  یک  بایدن  که  است  کافی  برجام  به  آمریکا  بازگشت  برای  ولی  است 
اجرایی صادر کند که براساس آن، دستور اجرایی 8 می ۲۰۱8 ترامپ را لغو 
کند و اوفک )دفتر کنترل دارایی های وزارت خزانه داری آمریکا( رویه های لازم 

را اعلام کند.  
این دیپلمات پیشین با بیان اینکه مسائل مربوط به چگونگی بازگشت به برجام 
نکات فنی هستند که عمدتا به ایران و آمریکا مربوط می شود، اظهار داشت: 
مشخص نیست ایران بخواهد این مذاکرات فنی را دوجانبه انجام دهد یا در قالب 
۱+۵. قاعدتا این مسئله ای دوجانبه است و به دیگر کشورها ربط زیادی ندارد 
چون آنها در برجام بوده اند و از آن خارج نشده اند که بخواهند برای بازگشت به 

آن مذاکره کنند.  
احمدی ادامه داد: شکل و نحوه انجام این مذاکرات بیشتر به مسائل داخلی 
ارتباط دارد چراکه براساس مصوبه ای که مجلس در دست تهیه دارد، ظاهرا انجام 
هر نوع مذاکره ای با ایران چه در قالب دوجانبه و چه چندجانبه ممنوع خواهد 
بود. البته رهبر انقلاب در صحبت های روز جمعه خود بر توقف تحریم ها توسط 
آمریکا تاکید کردند و گفتند که با این کار، ایران به تعهداتش در برجام بازمی گردد.  
وی در پاسخ به این سوال که چه مسائلی ممکن است موجب نابودی برجام 
در آینده  شود، تصریح کرد: اصرار بر مذاکرات موشکی و منطقه ای به عنوان 
پیش شرط بازگشت آمریکا به برجام موضوعی است که می تواند موجب نابودی 
این توافق شود. به همین خاطر است که تیم بایدن تاکنون اکراه داشته که مذاکره 

درباره این موضوعات حاشیه ای را به عنوان یک مسئله پیشینی مطرح کند.  
این تحلیلگر ارشد مسائل سیاست خارجی اصرار به عدم مذاکره با آمریکا، 
به  بازگشت  و  درصد  غنی سازی ۲۰  بر  تاکید  و  الحاقی  پروتکل  اجرای  توقف 
دیگر  از سوی  که می تواند  برشمرد  از مسائلی  را  اراک  راکتور  پیشین  طراحی 
موجب نابودی برجام شود و خاطرنشان کرد: تاخیر در بازگشت آمریکا به برجام و 
مذاکره طرفین این فرصت را به اسرائیل، عربستان و لابی های فعال ضد ایرانی در 
واشنگتن می دهد که فضای مذاکره میان ایران و آمریکا را منفی و شرایط را برای 

کاهش تنش دشوار کنند.

کوروش احمدی تحلیلگر ارشد مسائل سیاست خارجی:

 اصرار بر مذاکرات موشکی و منطقه ای منجر به نابودی برجام می شود

عضو شورای مرکزی حزب مجمع ایثارگران اصلاح طلب، 
گفت: اصلاح طلبان باید بدانند که عدالت در کنار آزادی از 
اهمیت بسیار زیادی برخوردار است و مردم باید احساس 
بدل  آن ها  صدای  پژواک  به  زمینه  این  در  آن ها  که  کنند 

شده اند.
خاتمی  سیدمحمد  پیام  پیرامون  ظریفیان  غلامرضا 
»نجات  خواستار  آن  در  که  ملت  اتحاد  حزب  کنگره  به 
نهادی   استقرار  پراکندگی،  و  آشفتگی  از  اصلاح طلبان 
ترمیم  برای  برای  راهکارهای مناسب  تببین  و  اجماع ساز 
اعتماد آسیب دیده ی مردم و رقم زدن آینده ای بهتر برای 
ایران عزیز و جمهوری اسلامی« شده بود، گفت: یکی از 
دستاوردها و تجربیات زیسته بشری در زمینه »حکمرانی 
به مردم  اندازه که  این است که یک حکومت هر  خوب« 
متکی باشد، طبیعتاً هم در رجوع به افکار عمومی به منظور 
اقناع آن ها و هم در زمینه رجوع به افکار عمومی از منظر 
به  باشد.  موفق تر  می تواند  آن ها  توانمندی  از  بهره گیری 
عبارت دیگر یک جامعه هرچه مردمسالارتر باشد، می تواند از 
خردجمعی بیشتری استفاده کند و با توجه به اینکه جوامع 
همواره در وضعیت تراز قرار ندارند و نشیب های زیادی مانند 
جنگ ها، بیماری ها، خشکسالی یا موارد دیگر در مسیر 
آن ها وجود دارد؛ قادر خواهند بود که در آن شرایط سخت با 
تاب آوری بیشتری با آن بحران مواجه شده و با قوت و قدرت 

بیشتری آن  را پشت سر بگذارند. 
مساله  به  محدود  عمومی  مشارکت  اگرچه  افزود:  وی 
انتخابات نیست و مردم در همه عرصه ها می توانند حضور 
داشته باشند اما معمولا مشارکت عمومی مردم در انتخابات 
متجلی می شود، علی الخصوص انتخابات ریاست جمهوری 
که در بسیاری از جوامع یکی از قله های مهم مردمسالاری 

است.
مشارکت مردم می تواند عبور از مشکلات و تنگناها 

را تسهیل کند
ظریفیان با تاکید بر اهمیت مردمسالاری به عنوان مسیر 
خروج از بحران، اظهار داشت: بنابراین اگر ما بخواهیم با 

تجربه زیسته بشری در سطح جهان و حتی تجربه خودمان 
نگاه کنیم، برای برون رفت از مشکلات و چالش ها، مسیر 
را نمی توانیم  و کریدوری جز مردمسالاری و حضور مردم 
معرفی کنیم و اگر از این مسیر استفاده نکنیم بدیل آن دو 
اتفاق ناگوار است؛ یا باید به سمت دیکتاتوری در یکی از 
اشکال مختلف آن برویم، یا به سوی هرج و مرج و آنارشی 
گام برداریم. در نتیجه بهترین روشی که بشر در اختیار دارد 
رجوع به افکار و آراء عمومی، کمک گرفتن از مردم برای حل 
مسائل و اقناع آن ها برای مواجهه با مشکلاتی است که هر 

جامعه ای با آن روبه رو می شود.
این تحلیلگر سیاسی اصلاح طلب ضمن اشاره به تکثر 
و تنوع سلیقه  موجود در کشور، بیان داشت: ما در جامعه 
ایران علیرغم اینکه یک جامعه متکثر و متنوع داریم اما در 
یک نگاه کلان با دو جریان عمده سیاسی مواجه هستیم، 
در  اصلاح طلبان  و  اصولگرایان  جریان  دو  هر  اینکه  حال 
درون خود قبض و بسط های مختلفی دارند که به  آن ها یک 
شکل رنگین کمانی می دهد. جریان اصلاح طلب در تجربه 
تاریخی خود به خصوص در واقعه دوم خرداد و سال های بعد 
از آن که آقای خاتمی اداره قوه مجریه را برعهده داشت، بنابر 
آنچه که شاخص های اقتصادی، اجتماعی و توسعه ای نشان 
می دهد؛ به دلیل اعتقادی که به مردمسالاری در آن دوره 
وجود داشت و رجوعی که به مردم صورت گرفت، علیرغم 
نقدهایی که می شود نسبت به آن دوره وارد کرد اما جزو 
دوران های موفق جامعه ما نسبت به ادوار قبل و بعد از خود 
است. وی افزود: در آن دوران هم سرمایه  اجتماعی بالایی 
شکل گرفت و هم با یک همبستگی در داخل روبه رو بودیم. 
حتی در رشد اقتصادی هم در عین اینکه دولت اصلاحات 
هدف اصلی خود را رشد اقتصادی معرفی نکرده بود اما 
آن سرمایه گذاری و رجوع به مردم باعث شد که شاهد رشد 

اقتصادی هم باشیم.
لزوم عدم شانه خالی کردن اصلاح طلبان در قبال 

مسئولیت های ملی 
عضو شورای مرکزی حزب مجمع ایثارگران اصلاح طلب 

خالی  شانه  عدم  لزوم  بر  تاکید  با  ایلنا،  با  گفت وگو  در 
کردن در قبال مسئولیت های ملی، تصریح کرد: با توجه 
به تجربه ای که از دولت اصلاحات برای ما بر جای مانده 
است؛ هرکس که دل در گروی ایران و منافع کشور دارد، 
تعیین سرنوشت کلان  از حضور در عرصه  نباید  طبیعتا 
جامعه شانه خالی کند و طبیعی است که اصلاح طلب ها 
که یک  نشان می دهد  زیسته شان  تجربه  اینکه  دلیل  به 
تعلق جدی به منافع ملی و مردم دارند، نباید از این عرصه 
شانه خالی کنند اما به دلیل پیچیدگی هایی که شرایط 
سیاسی کشور دارد طبیعی است که اصلاح طلب ها باید 
با متمرکز کردن توجه طیف های مختلف خود بتوانند به 
یک تشکیلات اجماع ساز متکی شوند که این دستگاه هم 
بتواند برای طیف های مختلف این جریان در دو مبحث 
آن ها  حرکت  نخست  کند؛  ایجاد  اقناع  و  همبستگی 
جریان  این  فعال تر  حضور  برای  فضایی  ایجاد  مسیر  در 
در  مصادیق  تعیین  بحث  در  دوم  و  انتخابات  عرصه  در 
انتخابات، از سوی دیگر باید بتواند مردم را برای حضور در 

صحنه و کمک به آن ها اقناع کند.
وی افزود: من فکر می کنم جمع بندی  که آقای خاتمی 
در این بخش ارائه می کند متکی بر مردمسالاری و نقش 
آن در توسعه کشور و نقش آن در بهره گیری از خردجمعی 
و اقناع جامعه است. در عین حال این اقدام یعنی تشکیل 
احزاب  خلاء  کردن  پر  برای  تلاشی  اجماع ساز  نهاد 
شخصیت های  و  احزاب  دربرگیرنده  که  است  حرفه ای 
ملی باشد تا بتوانند در شرایطی که کشور برای عبور از 
مشکلات عدیده به یک سرمایه اجتماعی بالا نیاز دارد، 
فرصت پیش رو را از دست نداده و از آن استفاده کنند. 
البته این را هم می دانیم که اصلاح طلبان در این مسیر کار 
فوق العاده سختی دارند، نخست اینکه سرمایه اجتماعی 
آن ها بسیار آسیب دیده است و مساله دوم رویکرد بخشی 
از دستگاه های حاکمیتی و همچنین جناح رقیب نسبت 
و  همه جانبه  حضور  اجازه  که  است  اصلاح طلبان  به 
بهره گیری از همه سرمایه های اصلاح طلب ها برای کمک 

به جامعه را به آن ها نمی دهد.
اصلاح طلبان باید با جریان رقیب وارد گفت وگو شوند 
ظریفیان در پاسخ به این سوال که اصلاح طلبان چگونه 
اظهار  با خود همراه کنند،  را  توانست جامعه  خواهند 
داشت: نخست اینکه اصلاح طلبان باید نیازهای واقعی 
نیازها  این  به  و نمی توانند نسبت  را رصد کنند  جامعه 
معیشت  بحث  طبقاتی،  فاصله  کاهش  مساله  مانند؛ 
حاکمیت  از  بخشی  در  که  فسادی  مساله  و  بیکاری  و 
که  بدانیم  باید  باشند.  بی توجه  دوانده است،  ریشه  ما 
عدالت در کنار آزادی از اهمیت بسیار زیادی برخوردار 
است و مردم باید احساس کنند که اصلاح طلبان در این 
به پژواک صدای آن ها بدل شده اند. مساله دوم  زمینه 
همبستگی اصلاح طلبان است، هراندازه که همبستگی 
بیشتری داشته باشند و بتوانند از یک گفتمان روشن و 
بدون ابهام بهره مند شوند؛ قادر به ایفای نقش موثرتری 

خواهند بود.
وی ادامه داد: راهکار سوم این است که با توجه به خستگی 
جامعه از جدل ها، درگیری ها و تنازعات جناحی که به شدت 
به طور همزمان دو  باید  رنج می برد، اصلاح طلب ها  آن  از 
سطح گفت وگو را آغاز کنند. در یک سطح آن ها باید گفت وگو 
با مردم را جدی بگیرند، در سوی دیگر آن ها باید با جریان 
رقیب وارد گفت وگو شوند و آن ها را به این باور برسانند که 
مشکلات کشور عمومی و عام است و اگر آن چالش های 
تعلیق حل  در شرایط  نشود، سیاست ورزی  اساسی حل 
مسائل مردم در واقع سیاست ورزی خوبی نیست و امکان 
این که مردم را هم به صحنه سیاست ورزی بیاورد، اندک 

است.
پایان خطرنشان  در  تحلیلگر سیاسی اصلاح طلب  این 
مردم،  نیازهای  فهم  که  می کنم  فکر  من  نتیجه  در  کرد: 
داشتن راهبردهای روشن و شفاف و ورود به گفت وگوهای 
سازنده که بتواند جامعه را نسبت به این گزاره که »ورود آن ها 
به سیاست ورزی می تواند به کاهش برخی مشکلات و حل 

برخی نیازهایشان کمک کند«، متقاعد کند.

غلامرضا ظریفیان :

اصلاح طلبان باید به پژواک صدای مردم تبدیل شوند 
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معاون دادستان قم گفت: از شنبه آینده نظارت ها و برخورد با پاساژ های نا 
ایمن که نسبت به استحکام ساختمان و استاندارسازی بی توجه هستند، تشدید 
می شود. سلطانی در حاشیه جلسه بررسی موانع و مشکلات استانداردسازی 
پاساژ ها و مراکز تجاری با اعلام این خبر گفت: حفظ جان شهروندان در اولویت 
است و بعنوان مدعی العموم، از شنبه هفته آینده پاساژ های نا ایمن پرتردد و 
واقع در هسته های مرکزی شهرکه اقدامات ایمنی و استانداردسازی را آغاز نکنند 
تعطیل می شوند. وی افزود: به خطر افتادن جان شهروندان در زمان وقوع حوادث 
ناشی از رعایت نکردن استاندارد های لازم و نادیده گرفتن ایمنی در پاساژ ها هیچ 
توجیهی ندارد وبه هیچ عنوان از نظر قانونی قابل قبول نیست. معاون دادستان 
قم گفت: به رغم تذکرات مکرر از سوی نهاد های قضایی، شهرداری و آتش نشانی 
متأسفانه هنوز شاهد آن هستیم که در برخی مراکز و مجتمع های تجاری، اصول 
ایمنی رعایت نشده است. وی با بیان اینکه در بحث ناایمنی مراکز تجاری، علاوه 
بر جان و مال اصناف، امنیت شهروندان، زائران و آتش نشان های ما نیز در خطر 

است، تصریح کرد: جلوگیری از ورود مشتریان به مراکز ناایمن، جلوگیری از 
صدور و تمدید پروانه کسب برای این مراکز و در صورت لزوم پلمپ آن از دستورات 
قضایی است که از ابتدای هفته آتی در صورت بی توجهی به اخطار ها و انجام 
ندادن اقدامات اصلاحی برای مراکز تجاری ناایمن، صادر خواهد شد. استحکام 
نداشتن سازه، نداشتن سیستم اعلام و اطفاء حریق، نصب ناایمن کنتورها، 
کابل ها و سیم های برق، وضعیت نامناسب جعبه های آتش نشانی، انبارداری 
نادرست و نبود نرده مناسب از مواردی بود که از سوی مسئولان شهرداری و 
آتش نشانی به عنوان وضعیت ناایمن این مراکز عنوان شد. تاکنون ۱۰ پاساژ نا 
ایمن در سطح شهر شناسایی شده اند که نیاز به استانداردسازی دارند و صاحبان 
آن ها باوجود اخطار ها و نامه نگاری های متعدد نسبت به این موضوع مهم توجهی 
نمی کنند. نمایندگان مراکز تجاری نیز در این جلسه مشکلات بودجه مراکز 
تجاری، مشکلات مالی کسبه، وضعیت کسب و کار در شرایط کرونا را از موانع 

انجام اقدامات اساسی بر شمردند.

معاون دادستان قم  تاکید کرد

تشدید برخورد با پاساژ های نا ایمن 

طرح:مهدی عزیزی 

  فاجعه ترک تحصیل بچه ها!

وزیر آموزش  و پرورش: مدارس از اول بهمن حضوری می شوند 
به استثنای  ابتدای بهمن ماه، کادر اداری و اجرایی تمام مدارس کشور  از  وزیر آموزش وپرورش گفت: 
مناطقی که در وضعیت قرمز کرونا قرار دارند، موظف به حضور در مدارس هستند.محسن حاجی میرزایی در 
خصوص آخرین تصمیم ستاد ملی کرونا برای بازگشایی مدارس در مناطق آبی و زرد اظهار کرد: در ستاد ملی 
کرونا در مورد بازگشایی مدارس پس از بررسی های لازم سه تصمیم مجزا گرفته شد. وی ادامه داد: در مدارسی 
که دانش آموزان در کلاس های درس این دوپایه بالاتر از ۱۰ نفر هستند، لازم است دانش آموزان با برنامه ریزی 
مدیران مدارس، در روزهای هفته توزیع شوند. مدیران دقت کنند تا همه دانش آموزان از آموزش حضوری 
بهره مند شوند. وزیر آموزش و پرورش با اشاره به سومین تصمیم ستاد کرونا در بازگشایی مدارس گفت: در 
مدارسی که کمتر از ۵۰ نفر دانش آموز دارند، تصمیم بر این است که تمام مقاطع به صورت حضوری و با رعایت 

کامل پروتکل های بهداشتی برگزار شود.

 25دی آخرین فرصت برای ثبت نام در سجام
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار قم گفت: کسانی که هنوز در سامانه سجام ثبت نام نکرده اند فقط 
تا ۲۵ دی فرصت دارند.مهرداد غضنفری گفت: از مجموع ۴۰۱ هزار نفری که روشی غیر مستقیم مدیریت 
سهام عدالت را انتخاب کرده اند تاکنون حدود ۴۵ درصد در سامانه سجام ثبت نام کرده اند.وی افزود: برای 
تکمیل و انتخاب اعضای هیئت مدیره شرکت سرمایه گذاری استان و همچنین برخورداری از منافع آزادسازی 
سهام عدالت بیش از ۵۰ درصد واجدین شرایط باید در این سامانه ثبت نام کنند.معاون استاندار گفت: 
دارندگان سهام عدالت که روش غیرمستقیم را برای سهام داری انتخاب کرده اند برای بهره مندی از مزایای 

سهام خود تا ۲۵ دی ماه فرصت دارند در سامانه سجام نام نویسی کنند.

تداوم صفر شدن تعداد مرگ و میر کروناییدرقم
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به آخرین وضعیت کرونا در این استان گفت: در ۲۴ ساعت منتهی 
به ۲۱ دی ماه جاری، ۱۵ تَن با علائم کرونا در مراکز درمانی قم مورد پذیرش قرار گرفتند. محمد رضا قدیر در 
گفت و گویی اظهار داشت: در این مدت ۱۰ بیمار جدید کرونایی در بیمارستان های قم بستری و ۱۴ تَن که 
طی روزهای گذشته بستری شده بودند نیز ترخیص شدند.وی تعداد کل بیماران کرونایی بستری در مراکز 
درمانی قم را ۱۱۶ تَن ذکر کرد و گفت: ۱3 تَن از این بیماران بدحال می باشند.قدیر با اشاره به تداوم صفر 
شدن تعداد مرگ و میر کرونایی در استان گفت: هیچ مورد فوتی از بین بیمارانی که نتیجه آزمایش کرونای آنها 

مثبت شده بود نیز نداشتیم.

وزارت بهداشت: دربی پایتخت به زمان دیگری موکول شود 
رئیس گروه سلامت هوا و تغییر اقلیم وزارت بهداشت توصیه کرد که با توجه به ناسالم بودن هوا برای همه 
گروه ها، داربی 9۴ پایتخت به زمان دیگری موکول شود.دکتر عباس شاهسونی در گفت و گو با ایسنا، با اشاره 
به در پیش بودن داربی پایتخت و برگزاری آن در فردا ساعت ۱۶.3۰، گفت: با توجه به اینکه شاخص کیفیت 
هوا در شهر تهران در وضعیت ناسالم برای همه گروه ها است، برگزاری بازی فوتبال پرسپولیس و استقلال در 
این شرایط هرچند بدون تماشاگر است، اما با توجه به اینکه شرایط کیفیت هوا برای سلامت بازیکنان بسیار 

خطرناک است، براین اساس توصیه می شود این بازی در وضعیت آب و هوایی بهتری برگزار شود.

موحدی کرمانی: مطمئنم لوایح FATF در مجمع تصویب نمی شود
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان اینکه لوایح FATF با اصرار روحانی به رهبرانقلاب به مجمع 
تشخیص مصلحت فرستاده شده است، گفت: مطمئن هستم این لوایح با مخالفت اعضای مجمع روبرو 
خواهد شد.آیت الله موحدی کرمانی در رابطه با روند بررسی لوایح FATF در مجمع تشخیص مصلحت نظام 
اظهار داشت: لوایح FATF مقطعی در مجمع تشخیص مصلحت نظام مطرح شد و بعد از آن از دستور کار 
مجمع خارج و مشخص شد که مجمع با FATF موافق نیست. وی افزود: اما بعداً رهبر انقلاب فرمودند که 
این موضوع مجدداً در مجمع بررسی شود که آن هم احساس می کنم به اصرار آقای روحانی باشد. در واقع 

احساس می کنم رئیس جمهور، آقا را به این تصمیم رساند.

۴00 هزار قمارباز آنلاین در کشور وجود دارد 
ابوالحسن فیروزآبادی دبیر شورای عالی فضای مجازی با اشاره به تحولات یک سال اخیر نظام بانکی کشور 
بر مبنای سیاستگذاری های موجود، گفت: اقدامات خوبی در حوزه مقابله با قمار در فضای مجازی صورت 
گرفته است. هم اکنون مطابق شناسایی های انجام شده از طریق درگاه های بانکی، مشخص شده که ۴۰۰ 
هزار نفر در کشور قمارآنلاین بازی می کنند و در خصوص مقابله با آن ها اقداماتی در دست انجام است. وی 
درباره سیاستگذاری در حوزه پیام رسان های بومی در کشور گفت: از نظر ما شبکه شاد یک پیام رسان نیست 
و یک ترکیبی از پلتفرم آموزشی و پیام رسانی است. از نظر ما، کشور نیازمند 3 مدل پیام رسانی بومی مانند 

توئیتر، اینستاگرام و تلگرام است. ما مدل شبیه این ها را باید در کشور پیاده سازی کنیم.

 فرمانده انتظامي استان قم خبرداد

کشف 31 هزار لیتر گازوئیل قاچاق 
فرمانده انتظامي استان از کشف 3۱ هزار لیتر گازوئیل قاچاق از یک دستگاه کامیون کشنده در قم 

خبر داد
 سردارسید محمود میرفیضی اظهار داشت: ماموران پلیس امنیت اقتصادي این فرماندهي در اجراي 
طرح کنترل تانکر هاي سوخت رسان در عوارضي سلفچگان یک دستگاه کامیون کشنده تانکر دار را 
متوقف کردند. وی افزود: راننده بیان داشت فاقد بار بوده اما در بررسي انجام گرفته مشخص شد اظهارات 
راننده خلاف واقع و تانکر داراي محموله مشکوک به سوخت یارانه اي است، بنابراین با هماهنگی قضائی 
خودرو به پلیس امنیت اقتصادي استان منتقل و با دعوت از نمایندگان شرکت ملي پخش فرآورده هاي 
نفتي و اداره استاندارد از محموله نمونه برداري و پس از آزمایشات، قاچاق سوخت محرز و نوع آن گازوئیل 
اعلام شد. سردار میرفیضی افزود: در ادامه خودرو حامل سوخت مکشوفه قاچاق با دستور قضائی به 
انبار شرکت نفت استان قم گسیل و پس از تخلیه مقدار آن را 3۱ هزار لیتر و کارشناسان قیمت آن را 
نیز 3 میلیارد و ۴۶۰ میلیون ریال بیان کردند.  فرمانده انتظامي استان افزود: در نهایت پرونده به  همراه 

راننده کامیون به اداره کل تعزیرات حکومتی استان ارسال و براي متهم قرار قانوني مناسب صادر شد.

جانشین فرمانده انتظامی استان قم خبرداد

دستگیری سارقان زورگیر خودرو بیمار سرطانی
جانشین فرمانده انتظامی استان قم گقفت: با تلاش مأموران پاسگاه انتظامی کوشک نصرت، 3 تن 
از سارقانی که با ایراد ضرب و جرح فرد ۵۵ ساله و بیمار سرطانی، خودرو وی را در استان همجوار سرقت 

کرده بودند، دستگیر شدند.
سرهنگ بهادر اسماعیلی اظهارداشت: 3 تن از سارقانی که خودرو تیبا بیمار سرطانی ۵۵ ساله را با 
ایراد ضرب و جرح در یکی از استان های همجوار سرقت کرده بودند، خودرو در کیلومتر ۶۰ جاده قدیم 

"قم-تهران"با تلاش مأموران پاسگاه انتظامی کوشک نصرت متوقف و متهمان دستگیر شدند.
وی با بیان اینکه متهمان اعتیاد به مواد مخدر دارند، گفت: در بررسی های صورت گرفته مشخص شد 
افراد مذکور دارای چندین فقره سابقه سرقت هستند که سرانجام به همراه پرونده تشکیل شده برای 
انجام مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی استان شدند. جانشین فرمانده انتظامی استان قم تصریح 
کرد: در ادامه با دعوت از مالباخته خودرو به وی تحویل و نامبرده از سرعت عمل پلیس قم در دستگیری 
سارقان قدردانی کرد. سرهنگ اسماعیلی تاکید کرد: پلیس در تامین امنیت مردم شبانه روز در تلاش 

بوده و از هیچ کوششی دریغ نخواهد کرد.

مدیر کل تعزیرات حکومتی استان قم  خبرداد

کشف و توقیف 161 رأس دام سبک زنده قاچاق  
مدیر کل تعزیرات حکومتی استان قم ازکشف و توقیف ۱۶۱ رأس دام سبک زنده قاچاق دراین استان 

خبرداد.
مهدی ریاضی دخصوص جزییات این خبر گفت: مامورین کاشف در پی اطلاع واصله مبنی بر حمل 
غیرمجاز دام از استان قم به خارج از استان توسط دو دستگاه کامیون، تعداد ۱۶۱ رأس دام زنده 
)گوسفند( به ظن قاچاق کشف و سپس پرونده تخلف جهت سیر مراحل رسیدگی به اداره کل تعزیرات 
حکومتی استان قم ارسال شد. مدیر کل تعزیرات حکومتی استان قم افزود: با تشکیل پرونده، شعبه 
ویژه رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی قم با توجه به عدم رعایت حمل و نقل و 
جابجایی دام زنده مطابق شیوه نامه و ضوابط اختصاصی مصوبه هیأت وزیران و همچنین اظهارات و 
اقاریر صریح متهمان مبنی بر مالکیت احشام قاچاق مکشوفه و عجز از ارائه مدارک مثبته اعم از مجوز 
حمل دام از سازمان دامپزشکی و سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای، تخلف متهمان را محرز فلذا 
پس از رسیدگی، متهمان را علاوه بر ضبط کلیه احشام قاچاق مکشوفه به نفع دولت، به پرداخت مبلغ ۲ 

میلیارد و ۶۴۱ میلیون ریال جزای نقدی در حق دولت محکوم نمود.

مدیرعامل سازمان بهسازی و نوسازی اطراف حرم مطهر عنوان کرد

 کف سازی و مرمت جداره های آسیب دیده 
در محلات تاریخی پیرامون حرم

 مدیرعامل سازمان بهسازی و نوسازی اطراف حرم مطهر با اشاره به کف 
سازی و مرمت جداره های آسیب دیده در محلات تاریخی پیرامون حرم گفت: 
بهسازی تنها به صورت شکلی نبوده و امور زیربنایی همچون بازسازی لوله های 
آب، اتصالات گاز، دفنی شدن برق و حذف تیرهای برق، مرمت چاه های جذبی 

و اصلاح شیب به منظور هدایت آبهای سطحی انجام شده است.
علیرضا خاکی با اشاره به پروژه بهسازی محلات پیرامون حرم اظهار داشت: 
بهسازی محلات تاریخی پیرامون حرم همچون در دستور کار قرارگرفته و در آن 
اقداماتی همچون مرمت جداره های آسیب دیده و کف سازی انجام شده است.

مدیرعامل سازمان بهسازی و نوسازی اطراف حرم مطهر بابیان اینکه کف 
سازی به معنای عوض کردن صرف مصالح نبوده است افزود: در تمام محلات 

لوله های آزبست جمع آوری و لوله های آب بازسازی شده است.
خاکی با اشاره به اینکه اتصالات گاز در این محلات بهسازی شده است، تأکید 
کرد: شهر قم و این محلات جز اولین محلات در کشور هستند که گازکشی شده 

و سالهای زیادی از آن گذشته است و نیاز به بازسازی دارند.
وی بابیان اینکه در بعضی محلات برق دفنی و تیرها حذف شده است تصریح 
کرد: در بعضی محلات نیز در آینده با حمایت اداره برق و استان تأسیسات برق 
بهسازی می شود. مدیرعامل سازمان بهسازی و نوسازی اطراف حرم مطهر 
بابیان اینکه بهسازی در این محلات فقط شکلی نبوده و در امور زیربنایی نیز 
اقداماتی صورت گرفته است، عنوان کرد: چاه های آب نیز در بافت فرسوده و 
تاریخی پیرامون حرم نوسازی شده و در همه مسیرها هدایت آب های سطحی 
به معابر اصلی آب ایجادشده است. به گفته خاکی در بسیاری از این محلات 
آب فقط از طریق چاه ها جذب می شد اما حالا با اصلاح شیب به سمت نهرها، 
چاه ها به عنوان پشتیبان حفظ شده اند. وی با اشاره به بحث ایمنی در این 
مناطق نیز افزود: شیرهای هیدرانت موجود در محلات قدیمی بهسازی شده 
و اگر دارای شیر هیدرانت نبودند، مجهز شدند. مدیرعامل سازمان بهسازی 
و نوسازی اطراف حرم مطهر افزود: این بهسازی ها در حالی انجام شده که 
سعی کرده ایم به الگوهای تاریخی و سبقه های متناسب این محلات نزدیک تر 
شویم و علاوه بر بهبود سیما و منظر و کف سازی در زیرساخت و تأسیسات هم 

اصلاحاتی صورت گرفته است.

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم  تشریح کرد

پشت پرده خدمت رسانی 
اتوبوس های شهری

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم با بیان اینکه هر دستگاه اتوبوس 
شهری بین ۲۰ تا ۲۵ میلیون تومان هزینه ماهانه دارد، گفت: بین ۱۵ تا ۲۰ 

میلیون تومان روی اتوبوس ها یارانه می دهیم.
علی نیک با اشاره به پرداخت یارانه برای حمل ونقل عمومی به ویژه اتوبوس های 
شهری، اظهار داشت: در حال حاضر اتوبوسی که داخل شهر حرکت می کند و 
۱۶ ساعت مسیر پیمایشی دارد بین ۲۰ تا ۲۵ میلیون تومان هزینه ماهانه دارد.

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم با بیان اینکه کرونا سبب کاهش 
چشمگیر درآمدهای اتوبوس ها شده است، ابراز کرد: به خاطر مسائل کرونا و 
بهداشتی درآمد این اتوبوس ها در بهترین مسیرها پنج میلیون تومان است و 

مابقی این هزینه ها توسط شهرداری تأمین می شود.
نیک خاطرنشان کرد: امروز بین ۱۵ تا ۲۰ میلیون تومان روی اتوبوس ها یارانه 

می دهیم درصورتی که درآمد خودمان بین چهار تا پنج میلیون تومان است.
وی با تأکید بر اینکه در حال حاضر بین ۱۰۰ تا ۱۲۰ اتوبوس عمومی در  شهر 
قم فعال هستند، تصریح کرد: این حجم خدمت رسانی توسط اتوبوس ها ماهانه 
3.۵ میلیارد تومان برای شهر هزینه دارند که از این مقدار ۵۰۰ میلیون تومان 

توسط شهروندان و مابقی نیز شهرداری پرداخت می کند.

سرپرست منطقه هشت شهرداری قم خبرداد

اجرای شبکه آبیاری فضای سبز
 رمپ و لوپ شهید حججی

سرپرست منطقه هشت شهرداری قم از تکمیل کاشت و اجرای شبکه آبیاری 
تحت فشار فضای سبز رمپ و لوپ شهید حججی پردیسان خبرداد.

محمد رمضانی با بیان اینکه پل شهید حججی یکی از ورودی های اصلی شهر 
و پردیسان محسوب می شود، ابراز داشت: در همین راستا اقدام به کاشت انواع 

گونه های گیاهی برای زیباسازی این ورودی کرده ایم.
سرپرست منطقه هشت شهرداری قم در ادامه مساحت عرصه تحت کاشت 
در این پروژه فضای سبز را مورد توجه قرار داد و اظهار کرد: بیش از 39 هزار متر 
مربع انواع گونه های گیاهی اعم از گل های فصلی، درخت و درختچه در این 
قسمت کاشت شده است. رمضانی با اشاره به اجرای شبکه آبیاری تحت فشار 
در این پروژه، بیان داشت: در راستای صرفه جویی و بهینه سازی مصرف آب در 
تمامی مساحت 39هزار متری کاشت شده از شبکه آبیاری تحت فشار استفاده 
شده است. وی در ادامه گونه های مختلف گیاهی کاشت شده در این پروژه را 
مورد توجه قرار داد و خاطر نشان کرد: گل هایی نظیر رز، نسترن، محمدی و 
یاس و همچنین درخت هایی مانند انوع سرو، زیتون و انار در این قطعه کاشت 

شده است.

مدیر منطقه دو شهرداری قم :

بوستان حنانه منطقه 2 به زودی
 افتتاح می شود

مدیر منطقه دو شهرداری قم از افتتاح بوستان حنانه خبر داد و گفت: این 
بوستان هم اکنون 9۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

 رضا رحیمی با اشاره به آخرین وضعیت احداث بوستان حنانه اظهار داشت: 
فاز سوم این بوستان با مساحت ۲۴ هزار مترمربع و در راستای توسعه فضاهای 
سبز و مکان های تفریحی در جهت ارتقای نشاط جمعی و آرامش ساکنین در 
حال اجرا است. وی مساحت فاز سوم این بوستان را حدود ۲.۵ هکتار اعلام کرد 
و یادآور شد: این بوستان در کمترین زمان ممکن حدوداً 3 ماهه و با اعتباری 
بالغ بر ۱8 میلیارد ریال احداث شده و به زودی آماده بهره برداری خواهد شد. مدیر 
منطقه دو شهرداری قم خاطرنشان کرد: این بوستان شامل امکاناتی از قبیل 
وسایل بازی کودکان، دو مجموعه پیست اسکیت و دوچرخه سواری حرفه ای 
گیاهان  و  گل   انواع  تندرستی،  ست های  جهانی،  استانداردهای  با  مطابق 
فصلی، مسیر دوچرخه سواری و پیاده روی، پارکینگ، مبلمان پارکی و سکوهای 
نشیمن است که تاکنون 9۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. رحیمی ادامه 
داد: یکی از حرفه ای ترین و استانداردترین پیست های دوچرخه سواری کشور 
برای برگزاری مسابقات دوچرخه سواری کشوری و دوره های آموزشی در این 
بوستان اجرا شده و امیدواریم بتوانیم با احداث این مجموعه در جهت ترویج 
فرهنگ دوچرخه سواری و ورزش های گروهی اقدامات شایسته ای انجام دهیم.

سرپرست منطقه سه شهرداری قم :

کوچه چتری بوستان بنیادی 
راه اندازی می شود

 سرپرست منطقه سه شهرداری قم گفت: در حال حاضر مراحل مقاوم سازی 
سازه و چترها در دست اقدام و با توجه به استقبال شهروندان به زودی دوباره این 
کوچه چتری راه اندازی می شود. مهرداد روحانی وزیری با اشاره به راه اندازی 
این طرح  اظهار داشت:  بنیادی  بوستان  آزمایشی کوچه چتری در  مرحله 
زیباسازی با نقص فنی روبرو شده و با رفع مشکلات موجود دوباره برای بازدید 

عموم شهروندان در اختیار آنان قرار می گیرد.

استاندار قم گفت: در پروژه های طرح مسکن اقدام ملی، اقدامات زیربنایی و 
زیرساختی همزمان با روند اجرای پروژه انجام شود.

بهرام سرمست در چهارمین جلسه شورای تامین مسکن استان قم اظهار داشت: 
به دنبال تفاهم نامه وزارت راه و شهرسازی و وزارت کشور، در صدور پروانه پروژه 
های مسکن طرح اقدام ملی تسریع شود. وی تاکید کرد: برای پیشرفت و شتاب 
در بخش ساخت و ساز طرح اقدام ملی به صورت موقت، پروانه ساخت صادر شود.

تغییر نگرش ها  به الحاق 5۶۰ هکتاربه محدوده شهر قم 
استاندار قم ابراز داشت: اقدامات زیرساختی و زیربنایی و سایر کاربری های 
مورد نیاز همزمان با پروسه عملیات عمرانی و ساخت و ساز انجام شود؛ به گونه 
ای که با اتمام ساخت واحدهای مسکونی و تحویل آن به متقاضیان با هیچ گونه 
مشکل زیرساختی و زیر بنایی مواجه نشویم. وی در خصوص الحاق اراضی ۵۶۰ 
هکتاری پردیسان به شهر قم توضیح داد: الحاق این اراضی در راستای پاسخگویی 

به اقشار ضعیف و فاقد مسکن شهر قم به ویژه کارگران بوده است و تمامی دستگاه 
های استان و مرتبط با این امر ضمن پرهیز از اختلاف افکنی، به سمت همگرایی، 

پشتیبانی و منافع استان تغییر نگرش دهند.
آخرین وضعیت طرح مسکن اقدام ملی قم

دبیر شورای تامین مسکن استان قم ضمن ارائه گزارشی از آخرین وضعیت 
طرح مسکن اقدام ملی قم اظهار داشت:برای انجام همزمان اقدامات زیرساختی 
و زیربنایی مانند برق، آب، گاز و مخابرات با عملیات ساخت و ساز، می بایست 
کمیته هایی ذیل این شورا تشکیل شود و دستگاه های مرتبط با تولید مسکن 
با یکدیگر هم افزایی داشته باشند. حسن صبوری با اشاره به آخرین وضعیت 
پیشرفت فیزیکی پروژه ها توضیح داد: برای ۵3۲ واحد مسکن اقدام ملی پروانه 
صادر شده و انجام عملیات عمرانی و ساخت وساز  برای پروژه های ۱7، ۲۲ و ۲7 
هکتاری مشروط به صدور پروانه است. وی با اشاره به این که عملیات ساخت و 
تا ده در حال انجام است،  ساز واحدهای مسکونی در پنج پروژه زیتون شش 
افزود: عملیات ساخت واحدهای مسکونی در  محله ۱۰)۱7 هکتاری( با 8۵ 
درصد پیشرفت در آماده سازی و عملیات آماده سازی در پروژه ۲۲ هکتاری به 
زودی انجام خواهد شد. مدیرکل راه و شهرسازی استان قم در خصوص آخرین 
وضعیت متقاضیان ثبت نام شده در طرح مسکن اقدام ملی قم گفت: از مجموع 
۴۴۰۰ ثبت نام کننده مرحله اول، تاکنون تعداد ۶78 نفر برای امور مربوط به ثبت 
نام خود هیچ گونه مراجعه ای به بنیاد مسکن استان نداشته اند و تعداد ۲۲۰ نفر 
متقاضی کمتر از ۴۰ میلیون تومان واریزی داشته اند که با توجه به تمدید چند باره 
این موضوع، امروز در جلسه شورای تامین مسکن استان حذف تمامی این افراد از 

گردونه طرح مسکن اقدام ملی در دستور کار قرار گرفت.
وی در پایان خاطر نشان ساخت: با حذف این دسته افراد و پس از پالایش نهایی،  

به زودی ثبت نام مجدد برای تکمیل ظرفیت مرحله اول انجام می شود.

استاندار قم تاکید کرد

ضرورت تسریع در صدور پروانه پروژه های اقدام ملی 

فرماندار قم با بیان اینکه بسیج سازندگی ثابت 
کرده در تمامی عرصه ها نیرویی بالاقوه، بالافعل 
قوی، عالم، متخصص و توانمند است، گفت: بسیج 
در  و  داشته  خوبی  های  همراهی  ما  با  سازندگی 
جهت محرومیت زدایی همواره پیشقدم بوده است.

بسیج  اینکه  به  اشاره  با  حیدری  مرتضی  دکتر 
میراث ماندگار امام خمینی)ره( است که طی چهار 
دهه با هدایت و زعامت رهبر معظم انقلاب هنوز 
برای تحقق آرمانهای والای انقلاب تلاش می کند، 
های  ماموریت  و  وظایف  انجام  در  ما  کرد:  اظهار 
مربوطه هر جایی با مشکلات و موانع مواجه می 

شویم با بسیج سازندگی مشکل را رفع می کنیم.
وی با تاکید بر اینکه بسیج سازندگی به ویژه در یک 
سال گذشته با ما همراهی های خوبی داشته و در 
جهت محرومیت زدایی پیشقدم بوده است، گفت: 
برابر قانون هر پروژه ای را که به بسیج سازندگی 
واگذار کنیم 30 درصد از اعتبارات آن را خودشان 
تقبل می کنند و علاوه بر این سرعت، دقت و کیفیت 
کارهای اجرایی توسط بسیج سازندگی استان قم 

بسیار بالاست.
فرماندار قم با بیان اینکه بسیج سازندگی ثابت 
کرده در تمامی عرصه ها نیرویی بالاقوه، بالافعل 

قوی، عالم، متخصص و توانمند است، ابراز کرد: 
یکی از کارهایی که در سال گذشته واقعاً برای ما 
مشکل شده بود، بحث آبرسانی به روستاهای جاده 
قدیم قم تهران بود که بسیج سازندگی این پروژه 
را اجرا و بالغ بر یک میلیارد و 600 میلیون تومان 
درآنجا هزینه  و با همت جهادی، یک مخزن برای 

انتقال آب به آن مناطق احداث کرد.
حیدری ادامه داد: در بخش قمرود در اتوبان قم 
تهران قرارگاه پیشرفت و آبادانی سپاه احداث مدرسه 
روستای چشمه شور را آغاز و با گذشت کمتر از سه 
ماه بیش از 50 درصد پروژه را احداث کرد که این 
طرح نیز از جمله پروژه های موفق این سازمان به 
شمار می آید. وی افزود: احداث پاسگاه قمرود را 
وقتی وارد چارچوب های متداول اداری می کردیم 
این  با ورود  نیز  پروژه  این  کار پیش نمی رفت که 

قرارگاه به سرانجام رسید.
فرماندار قم با تاکید بر اینکه مجموعه فعالیهای 
بسیج سازندگی و قرارگاه پیشرفت و آبادانی سپاه 
قم در طول یکسال گذشته کاملا قابل قبول بوده 
و با ارزیابی های دقیق علمی، محاسباتی و قانونی 
و  تعمیر  بحث  در  گفت:  است،  منطبق  و  سازگار 
محروم  روستاهای  در  محرومین  منازل  بازسازی 

استان قم که جز اهداف اصلی ماست بسیج وارد 
عمل شده و تعدادی از این منازل را بازسازی کرده 
و چهره محرومیت را از خانه های روستایی برداشته و 
چندین خانواده امروز با آرامش در خانه خود زندگی 
می کنند. حیدری با تاکید بر اینکه تلاش میکنیم 
اجرای طرح های بزرگ را به بسیج سازندگی واگذار 
کنیم، اظهار کرد: ما طرحی را با عنوان محرومیت 
زدایی از 31 شهرستان محروم در کشور، در دست 
با  طرح  این  نیز  قم  شهرستان  در  که  داریم  اجرا 

همکاری بسیج سازندگی در حال اجراست.
الغدیر  شهرک  و  قیام  پادگان  به  آبرسانی  از  وی 
استراتژیک  و  کلان  های  پروژه  از  یکی  عنوان  به 
تاثیر زیادی در  یاد کرد و گفت: این پروژه  استان 
رونق اقتصاد و تولید و بهبود کسب و کار و اشتغال 
اعلام  نیز  زمینه  این  در  سازندگی  بسیج  که  دارد 
حال  در  آن  کارشناسی  جلسات  و  کرده  امادگی 
انجام است که امیدواریم به زودی نتایج موثری را 
از این همکاری بگیریم. فرماندار قم در پایان ضمن 
تقدیر از جهادگران قرارگاه پیشرفت و آبادانی و بسیج 
سازندگی استان قم، خاطرنشان کرد: ما نیازمند این 
اقدامات جهادی هستیم تا بتوانیم ریشه محرومیت 

را در کشور از بین ببریم .

فرماندار قم عنوان کرد

بسیج سازندگی طلایه دار محرومیت زدایی 

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم 
گفت: از ابتدای سالجاری تا پایان آذرماه همراستا 
برداری  بهره  پروانه  تولید، ۱۱۰  جهش  راهبرد  با 

ایجادی در بخش صنعت استان صادر شده است.
محمود سیجانی بیان کرد: صدور این تعداد پروانه 
با  استان  صنعت  بخش  در  ایجادی  بهره برداری 
سرمایه گذاری پنج هزار و ۴۴8میلیارد ریال و ایجاد 

بوده است.  تن همراه  و ۴73  برای ۲هزار  اشتغال 
پروانه  فقره  مدت 8۲  دراین  همچنین  افزود:  وی 
بهره برداری توسعه ای با ۲هزار و 8۶۰ میلیارد ریال 
سرمایه گذاری و اشتغالزایی برای یکهزار و ۱7۶ تن 
صادر شد که نقش مهمی در افزایش سطح تولید 
محصولات صنعتی استان داشت. وی ادامه داد: 
علاوه بر این اقدام ها،  با تلاش های صورت گرفته 

۲8 واحد صنعتی راکد استان نیز با بیش از ۶هزار 
ایجاد اشتغال برای  و  میلیارد ریال سرمایه گذاری 
۵۰9 تن به چرخه تولید بازگشت. سیجانی گفت: 
نوسازی ۲۵ واحد در کنار افزایش ظرفیت تولید ۴۵ 
واحد صنعتی فعال در قم از دیگر اقدام های صورت 
گرفته برای ارتقا جایگاه صنعت استان از ابتدای 

سال جاری تا پایان آذرماه بوده است.

رییس سازمان صنعت ، معدن و تجارت استان قم خبرداد
صدور110 پروانه بهره برداری صنعتی

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر گفته: 
۹۰ درصد دانش آموزان بعد از ترک تحصیل 

به اعتیاد روی می آورند! 


